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ΛΟΝΔΙΝΟ
ενώ η κυβέρνηση  
του ισημερινού 
«ανησυχεί πολύ»  
για την κατάσταση 
της υγείας του ιδρυτή 
του WikiLeaks 
Τζούλιαν Ασάνζ,  
ο οποίος έχει 
καταφύγει  
στην πρεσβεία της 
στο Λονδίνο, 
διαδηλωτές 
βρίσκονται διαρκώς 
στο πλευρό του.

SMS
Συναδέλφισσες   
και συνάδελφοι

Η τρικομματική 
κυβέρνηση, 
διαψεύδοντας κάθε 
προεκλογική 
δέσμευση των 
κομμάτων που τη 
στηρίζουν, κατάφερε 
να θεσμοθετήσει όχι 
μόνο νέες 
δυσβάσταχτες 
περικοπές για τους 
μισθούς του 2013, 
αλλά και να έχουν 
αυτές αναδρομική 
ισχύ για τους πέντε 
τελευταίους μήνες του 
2012! Τα υποτιθέμενα 
ισοδύναμα μέτρα, που 
θα λαμβάνονταν για να 
διασωθούν οι μισθοί 
μας, αποδείχτηκαν ένα 
μεγάλο ψέμα και το 
ερώτημα είναι πόσα 
άλλα ψέματα 
προσπαθούν να μας 
σερβίρουν;

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 54 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr
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Διαδηλώσεις παντού
Οι ένστολοι της Ευρώπης καταδικάζουν την πολιτική της λιτότητας 

Αθήνα, Μαδρίτη, Λισσαβώνα, 
Ζάγκρεμπ. Η είδηση διαδέχε-
ται η μια την άλλη για τους 

χιλιάδες αστυνομικούς που διαδη-
λώνουν ενάντια στα μέτρα λιτότη-
τας. Δεν είμαστε μόνοι…

Περίπου 5.000 Ισπανοί αστυνομι-
κοί διαδήλωσαν στους δρόμους της 
Μαδρίτης κατά των μέτρων λιτότη-
τας της κυβέρνησης, αναφέρει το ει-
δησεογραφικό πρακτορείο. Οι αστυ-
νομικοί βγήκαν στους δρόμους της 
ισπανικής πρωτεύουσας για να δια-
μαρτυρηθούν για το «πάγωμα» των 
μισθών και συντάξεων καθώς και 
την κατάργηση των δώρων Χριστου-
γέννων. Αστυνομικοί ταξίδεψαν από 
όλη την Ισπανία για να λάβουν μέρος 
στη διαδήλωση που οργανώθηκε 
από το μεγαλύτερο συνδικάτο των 
ένστολων. Οι διαδηλωτές με σφυρί-
χτρες, φωνάζοντας συνθήματα κατά 
της λιτότητας, πραγματοποίησαν πο-
ρεία από το κέντρο της πόλης στο 
υπουργείο Εσωτερικών. «Πολίτες, 
συγχωρέστε μας για τη μη σύλλη-
ψη εκείνων που πραγματικά είναι 
υπεύθυνοι για την κρίση: Των 
τραπεζιτών και των πολιτικών», 
έγραφε ένα πανό. «Το πρόβλημα 
είναι ότι παίρνουν από μας για να 
δώσουν σε άλλους, όπως τις τρά-
πεζες», δήλωσε στο Associated Press 
ένας 33χρονος αστυνομικός.

Επίσης, στο Ζάγκρεμπ, «πάνω 
από 1.500 Κροάτες ένστολοι αστυ-
νομικοί διαδήλωσαν κατά των μέ-
τρων λιτότητας που σχεδιάσει να 
υιοθετήσει η κυβέρνηση στο πλαί-

σιο της προσπάθειάς της να εξυγι-
άνει την οικονομία της χώρας που 
επιθυμεί να ενταχθεί στην Ευρωπα-
ϊκή Ένωση του 2013.Η κυβέρνηση 
της Κροατίας σκοπεύει να αναβάλει 
για το 2016 την εφαρμογή ενός νο-
μοσχεδίου για την αστυνομία, που 
αρχικά θα ίσχυε από την 1η Ιανουα-
ρίου 2013 και το οποίο προβλέπει 
την παροχή ενός εφάπαξ δέκα μι-
σθών σε όσους αστυνομικούς συ-
νταξιοδοτούνται. Αυτή τη στιγμή οι 
αστυνομικοί που συνταξιοδοτού-
νται λαμβάνουν εφάπαξ τρεις μι-

σθούς. Ο μέσος μισθός φτάνει τα 
3.500 κροατικά κούνα (460 ευρώ). 
Τα συνδικάτα της αστυνομίας, που 
διοργάνωσαν τις διαδηλώσεις, εκτι-
μούν ότι τα σώματα ασφαλείας, που 
έχουν ήδη χάσει το δώρο Χριστου-
γέννων και το επίδομα αδείας, 
έχουν πληγεί ιδιαίτερα από τα μέ-
τρα λιτότητας της κυβέρνησης.

Στους δρόμους της Λισαβόνας κα-
τέβηκαν, όμως και περίπου 1.000 
αστυνομικοί, διαμαρτυρόμενοι για 
τις περικοπές που προβλέπονται για 
το 2013 στον προϋπολογισμό της 

πορτογαλικής αστυνομίας. Οι αστυ-
νομικοί διαδήλωσαν για το πάγωμα 
του καθεστώτος πρόωρης συνταξιο-
δότησης, την κατάργηση της δωρεάν 
μετακίνησης με τα δημόσια μέσα 
μεταφοράς και του ειδικού καθε-
στώτος ασφάλισης που δικαιούνταν 
μέχρι σήμερα. Στη συνέχεια πραγμα-
τοποίησαν πορεία μέχρι το κοινο-
βούλιο. Εκτός από τις μισθολογικές 
απώλειές τους, οι αστυνομικοί κα-
ταγγέλλουν ότι οι συνθήκες εργασί-
ας τους επιδεινώνονται καθώς αυξά-
νεται η εγκληματικότητα.
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Συμπληρώνεται σχεδόν ένα 
εξάμηνο από το 22ο Πανελλα-
δικό Συνέδριο της Ομοσπον-

δίας μας και το συνδικαλιστικό μας 
κίνημα εξακολουθεί να βιώνει 
πρωτόγνωρες, «πολεμικές» κατα-
στάσεις, εξαιτίας των λανθασμέ-
νων πολιτικών που εφαρμόστηκαν 
τις τελευταίες δεκαετίες στη χώρα 
μας, φέρνοντάς την  ως τα όρια και 
της τυπικής χρεοκοπίας.

Ως Ομοσπονδία, βεβαίως και 
επισημαίναμε τα αδιέξοδα των 
πολιτικών στον τομέα της ασφά-
λειας και καταθέταμε τις προτά-
σεις μας, άλλοτε πείθοντας την 
πολιτεία για το δίκαιο των αιτη-
μάτων μας και άλλοτε συναντώ-
ντας την μήνη της γιατί θίγαμε τα 
κακώς κείμενα και υπερβαίναμε, 
κατ’ αυτήν, τα εσκαμμένα. Δεν 
έλλειπαν δε και τα χτυπήματα 
κάτω από τη μέση, αλλά αντέξαμε 
στο βάθος του χρόνου, καταγρά-

φοντας μια λαμπρή ιστορία έντι-
μων συνδικαλιστικών αγώνων 
και κατακτήσεων.

Αυτό επιβεβαιώνεται και τους 
τελευταίους μήνες της πρωτό-
γνωρης συνδικαλιστικής κινητο-

ποίησής μας για την απόκρουση 
των καταστροφικών επιλογών 
των Μνημονίων και της τρόικας. 
Ποτέ στο παρελθόν δεν υπήρξε 
τέτοια πυκνότητα συνδικαλιστι-
κών παρεμβάσεων και δράσεων, 
τόσο σε επίπεδο διοίκησης όσο 
και σε επίπεδο βάσης. Πρωτοτυ-
πήσαμε και πρωτοπορήσαμε στις 
αντιμνημονιακές μας αντιδρά-
σεις και είδαμε στη συνέχεια να 
μας ακολουθούν και άλλοι κλά-
δοι εργαζομένων, αλλά την ίδια 
ώρα είδαμε ότι εισπράττουμε 
όλοι –και αυτοί που συμμετέχουν 
ενεργά και αυτοί που παραμέ-
νουν απαθείς-  μια απαξίωση από 
την άλλη πλευρά.  Η τρικομματι-
κή κυβέρνηση, χειροπόδαρα δε-
μένη στο άρμα της τρόικας, έχει 
άλλες προτεραιότητες και αρέ-
σκεται στο να μοιράζει υποσχέ-
σεις. Ο δε προπαγανδιστικός της 
μηχανισμός, επιχειρεί να δυσφη-

μίσει το συνδικαλιστικό κίνημα 
και να πυροδοτήσει τον λεγόμενο 
«κοινωνικό αυτοματισμό» για να 
μην αποκαλυφθούν τα πραγματι-
κά αίτια και οι πραγματικοί υπαί-
τιοι της κρίσης. 

Προσοχή, λοιπόν, μην πέ-
σουμε στην παγίδα της 
εσωστρέφειας και της 

αναζήτησης ευθυνών εντός των 
δικών μας τειχών. Πολλοί θα ήθε-
λαν την αποδυνάμωση της ΠΟΑ-
ΣΥ και των Ενώσεών της. Το ζή-
σαμε στο παρελθόν. Τα όποια λά-
θη και οι όποιες αδυναμίες, ήταν 
βούτυρο στο ψωμί τους, αλλά 
αποδείξαμε ότι ακολουθώντας 
αρχές και αξίες, βαδίζοντας τον 
έντιμο δρόμο του ανιδιοτελούς 
και ανειρήνευτου αγώνα, σταθή-
καμε όρθιοι, συνεχίζοντας να δι-
εκδικούμε από το «σύστημα» αυ-
τά που μας ανήκουν.

Δεν φταίνε οι συνδικαλιστές
01•11•12
Πανελλαδική ένστολη 
συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
όλων των ομοσπονδιών των 
ενστόλων στην Αθήνα

07•11•12 
Αντιπροσωπευτική 
συγκέντρωση διαμαρτυρίας στη 
βουλή από προέδρους και 
γενικούς γραμματείς των 
Πρωτοβαθμίων οργανώσεών 
μας και των προεδρείων των 
ομοσπονδιών, ανήμερα της 
ψήφισης του νέου μνημονίου.

13•11•12
Η ομοσπονδία διαμαρτύρεται 
στο Αρχηγείο για τις 
δυσλειτουργίες που 
παρουσιάζονται στις 
Αστυνομικές Υπηρεσίες των 
Α.Δ. ροδόπης, Πιερίας, 
Φθιώτιδας και Λάρισας, 
εξαιτίας των συχνών 
μετακινήσεων προσωπικού 
προς ενίσχυση άλλων 
Αστυνομικών Διευθύνσεων.

13•11•12
Κοινοποιείται έγγραφο του 
T.E.A.Π.Α.σ.Α. που αφορά 
κυρίως τους συναδέλφους του 
νομού Αττικής με το οποίο οι 
ασφαλισμένοι θα δύνανται να 
θεωρούν τις εξετάσεις τους 
στην έδρα του Τ.ε.Α.Π.Α.σ.Α. 

14•11•12
Παρέμβαση στον πρόεδρο του 
Διοικητικού συμβουλίου του 
Τ.ε.Α.Π.Α.σ.Α. ταξίαρχο κ. 
νικόλαο ΧρισΤοΛοΥΚΑ για τις 
μειώσεις στο εφάπαξ.

20•11•12
νέα παρέμβαση της ΠοΑσΥ 
μετά από καταγγελίες πολλών 
Πρωτοβαθμίων ενώσεων για τα 
κρατητήρια των Αστυνομικών 
Υπηρεσιών.

22•11•12
Κοινοποιείται η εγκύκλιος για 
την άρση του παγώματος των 
μισθολογικών προαγωγών.

22•11•12
Η ΠοΑσΥ προτείνει στο ΥΔΤ ο 
αριθμός των προσλήψεων που 
προβλέπονται για το έτος 2015 
– 2016 να κατανεμηθεί 
ισομερώς από το έτος 2013 κι 
έπειτα.

28•11•12
συνεδρίαση του Δ.σ. της ΠοΑσΥ 
για το ΤεΑΠΑσΑ.

  Η αΤζέΝΤα  
ΤΟυ μΗΝα 

χιουμορ
του μητρόπουλου

                 Όσο περισσότερο σκέφτομαι,  
τόσο περισσότερο δυο πράγματα γεμίζουν  
την ψυχή μου με μεγάλο θαυμασμό και ολοένα 
μεγαλύτερη ευλάβεια: ο έναστρος ουρανός  
από πάνω μου και ο ηθικός νόμος μέσα μου.

ΕμμάνουΕλ Κάντ, 1724-1804, ΓΕρμάνοΣ φιλοΣοφοΣ

Τα δυσβάσταχτα 
οικονομικά μέτρα, η 
φτώχεια και η ανεργία 
είναι ο καλύτερος 
σύμμαχος του 
εγκλήματος και της 
ανομίας. Μέσα σε 
αυτό το επικίνδυνο 
περιβάλλον το 
λειτούργημα του 
Αστυνομικού 
καθίσταται ακόμα  πιο 
απαιτητικό, 
ανεβάζοντας τον πήχη 
για όλους. Για το 
συνδικαλιστικό μας 
κίνημα, για την 
κυβέρνηση, για την 
ίδια την ελληνική 
κοινωνία.
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Διανύουμε ήδη την τρίτη χρο-
νιά των Μνημονίων και της 
Τρόικας, προσμετρώντας διαρ-
κώς αρνητικές επιπτώσεις. 
Πώς αποτιμάτε τη δράση του 
σωματείου σας και γενικότερα 
του συνδικαλιστικού μας κινή-
ματος;

Είναι γεγονός ότι από την στιγ-
μή που η χώρα μας εισήλθε στον 
Μηχανισμό Στήριξης του ΔΝΤ, 
οι αρνητικές επιπτώσεις που 
βιώνει ο ελληνικός λαός  και ως 
αναπόσπαστο κομμάτι αυτού, οι 
Έλληνες αστυνομικοί, είναι 
πραγματικά δυσβάσταχτες τόσο 
σε οικονομικό (περικοπές) όσο 
και σε κοινωνικό επίπεδο (κρί-
ση αξιών και ηθικής). 
Το συνδικαλιστικό κίνημα, ως 
φορέας προάσπισης των δικαι-
ωμάτων των εργαζομένων, βρέ-
θηκε αντιμέτωπο με μία ανη-
λεή, πολύπλευρη επίθεση τόσο 
των κεκτημένων όσο και των 
διεκδικήσεων του. Μέσα σε αυ-
τήν την συγκυρία, το συνδικαλι-
στικό κίνημα των αστυνομικών,  
συνεχίζει να παλεύει για την 
προάσπιση των εργασιακών δι-
καιωμάτων των αστυνομικών, 
ενώ παράλληλα προσπαθεί να 
διαφυλάξει την κοινωνική συ-
νοχή, μέσα στο γενικότερο κλί-
μα ανασφάλειας που υπάρχει 
στην Ελληνική κοινωνία.
Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Κυκλάδων, ως μέλος της 
Π.Ο.ΑΣ.Υ., συμμετέχει και στη-
ρίζει όλες τις πρωτοβουλίες και 
ενέργειες – αγώνες που λαμβά-
νονται από το Ανώτατο Συνδι-
καλιστικό μας όργανο σε πανελ-
λαδικό επίπεδο.
Από την πρώτη στιγμή, το Σω-
ματείο μας,  βρέθηκε κοντά 
στους αγώνες των εργαζομένων 
όλων των επαγγελματικών κλά-
δων που υπέστησαν Μνημονια-
κές περικοπές και καταστρατή-
γηση των εργατικών τους δικαι-
ωμάτων, με συμμετοχή στις 
Ανοιχτές Γενικές Συνελεύσεις 
των σωματείων, πορείες- συ-
γκεντρώσεις του Εργατικού Κέ-
ντρου Κυκλάδων, διάφορες 
ανακοινώσεις στα Μ.Μ.Ε, συμ-
μετοχή σε Λαϊκές συνελεύσεις 
πολιτών  καθώς και σε κοινές 
ένστολες πορείες με συναδέλ-
φους των Σωμάτων Ασφαλείας 
(Λιμενικοί και Πυροσβέστες). 
Η αποτίμηση της πορείας του 
κινήματός μας, μέχρι στιγμής, 
κρίνεται θετικά, μιας και κατά-
φερε με την ενεργή συμμετοχή 

και παρουσία του να κατακτή-
σει την αποδοχή και το σεβασμο 
της κοινωνίας, τόσο σε τοπικό 
όσο και σε πανελλαδικό επίπε-
δο, σε μία εποχή που τα πάντα 
αμφισβητούνται.

Τι απαντάτε σε εκείνους που 
επιχειρούν να μας πείσουν ότι 
για τη χρεοκοπία της χώρας ευ-
θύνεται και το συνδικαλιστικό 
της κίνημα;

Ζούμε σε μια εποχή αμφισβήτη-
σης των πάντων και μέσα σε 
αυτό το γενικότερο πλαίσιο 
απαξίωσης των θεσμών, δεν θα 
μπορούσε να μείνει ανέπαφο το 
συνδικαλιστικό κίνημα. Είναι 
αλήθεια, ότι το συνδικαλιστικό 
κίνημα απέτυχε να πείσει ότι 
πρεσβεύει τα συμφέροντα της 
κοινωνίας και λειτούργησε συ-
ντεχνιακά, με συνέπεια η κοι-
νωνία να γίνει επιφυλακτική 
απέναντι στον συνδικαλισμό. 
Αυτό δημιουργήθηκε, κατά γε-
νική ομολογία, διότι οι κύριοι 
εκπρόσωποί του, λειτούργησαν 
με ιδιοτελείς σκοπούς, εξυπη-
ρετώντας κυρίως ατομικά και 
κομματικά συμφέροντα. 
Κάποιες δυνάμεις, διαχρονικά, 
εκμεταλλευόμενοι τις αδυναμί-
ες αυτές, επιδιώκουν να απαξι-
ώσουν το κίνημα με απώτερο 
σκοπό να το καθυποτάξουν.
Ο συνδικαλισμός αποτελεί συ-
στατικό κύτταρο της Δημοκρα-
τίας και η αμφισβήτηση αυτού 
ελλοχεύει κινδύνους, με απρό-
βλεπτες συνέπειες για την κοι-
νωνία μας. Η απάντηση σε  
όλους όσους καιροφυλαχτούν 
να εκμεταλλευτούν τις όποιες 
αδυναμίες του κινήματος και δη 

των συνδικαλιστών, είναι η μα-
ζική και ενεργός συμμετοχή 
όλων μας στα σωματεία και ει-
δικότερα των νέων ανθρώπων.

Το συνδικαλιστικό μας κίνημα 
είναι αποφασισμένο να συνεχί-
σει τον αγώνα του. Πού πρέπει 
να εστιάσει την προσοχή του για 
να είναι πιο αποτελεσματικό;

Οι Έλληνες Αστυνομικοί και το 
συνδικαλιστικό τους κίνημα εί-
ναι αποφασισμένοι να συνεχί-
σουν τον αγώνα τους, παρά τα 
εξοντωτικά μέτρα που τους 
έχουν επιβληθεί. 
Δεν πρέπει ορισμένοι να υποπέ-
σουν στο λάθος και να πιστέ-
ψουν ότι, λόγω της ιδιαιτερότη-
τας του επαγγελματός μας και 
την «ανυπαρξία» μέσων πίεσης 
(π.χ. απεργία κ.α.), σε σχέση με 
τους υπόλοιπους επαγγελματι-
κούς κλάδους, θα μείνουμε με 
τα χέρια σταυρωμένα - ανενερ-
γοί και θα οδηγηθούμε σαν 
«πρόβατα επί σφαγή». Η συνέχι-
ση του αγώνα μπορεί να γίνει 
και με άλλα μέσα.
Οι αρνητικές εμπειρίες των άλ-
λων κλάδων πρέπει να μας συ-
νετίσουν. Πρώτιστο μέλημά 
μας, πρέπει να γίνει η διαρκής 
προσπάθεια, να πείσουμε την 
κοινωνία ότι δεν επιδιώκουμε 
καθαρά συντεχνιακά προνόμια 
και μόνο,  αλλά προσπαθούμε 
ώστε η Ελληνική Αστυνομία να 
αποκτήσει εκείνα τα εφόδια 
προκειμένου να είναι κοντά στο 
πολίτη για να προασπίζει το κοι-
νωνικό αγαθό της ασφάλειας. 
Το συνδικαλιστικό κίνημα της 
Ελληνικής Αστυνομίας, μπορεί 
και πρέπει να πείσει.

Τι μηνύματα εισπράττετε από 
τους συναδέλφους σας στις Κυ-
κλάδες;

Οι συνάδελφοί μου στις Κυκλά-
δες, όπως άλλωστε και στην 
υπόλοιπη Ελλάδα, είναι απογοη-
τευμένοι από την οικονομική 
δυσχέρεια, στην οποία έχουν πε-
ριέλθει με τα οικονομικά μέτρα 
που έχουν ληφθεί τελευταία από 
την Πολιτεία, η οποία δεν σεβά-
στηκε ούτε τον βαθμό επικινδυ-
νότητας του επαγγέλματος ούτε 
την ιδιαιτερότητα των συνθηκών 
εργασίας. Ένα αίσθημα προδοσί-
ας είναι διάχυτο στους κύκλους 
μας, κυρίως λόγω της μη τήρη-
σης των προεξαγγελλόμενων 
δεσμεύσεων της Πολιτείας. Το 
ηθικό μας, που αποτελεί, τον  
ακρογωνιαίο λίθο ενός ένστο-
λου, είναι πραγματικά καταρρα-
κωμένο.

Πώς ιεραρχείτε τα προβλήμα-
τα των μελών σας;

Είναι γεγονός ότι οι οικονομι-
κές περικοπές στις οποίες 
έχουν περιέλθει όλοι οι αστυ-
νομικοί δυσκολεύουν την ζωή 
τους και δη εμείς που υπηρε-
τούμε εδώ στις Κυκλάδες, 
βλέπουμε την καθημερινότη-
τά μας να γίνεται δυσκολότε-
ρη, καθώς το κόστος διαβίω-
σης  είναι αρκετά υψηλό (αυ-
ξημένα ενοίκια, ακριβά ακτο-
πλοικά κόμισ τρ α –χωρίς 
καμία διευκόλυνση για τον 
κλαδο μας-, διατροφή κλπ.). 
Όταν λοιπόν τίθεται θέμα επι-
βίωσης, όλα τα υπόλοιπα προ-
βλήματα περνούν σε δεύτερη 
μοίρα, αξίζει όμως, εν προκει-
μένω, να αναφέρουμε ορισμέ-
να εξ΄ αυτών.
Η έλλειψη προσωπικού σε 
όλες τις υπηρεσίες, δικαιοδο-
σίας της Α.Δ. Κυκλάδων, απο-
τελεί ένα σοβαρό πρόβλημα. 
Αξίζει να επισημάνουμε  ότι 
κάθε νησί είναι μια ξεχωριστή 
και αυτοτελής αστυνομική 
υπηρεσία. Εμείς εδώ στα νη-
σιά, σε περίπτωση που λάβει 
χώρα ένα σοβαρό συμβάν ή πε-
ριστατικό, δεν έχουμε την δυ-
νατότητα της ενίσχυσης ή της 
συνδρομής (λόγω της ιδιαιτε-
ρότητας των συγκοινωνιακών 
συνθηκών), αλλά καλούμαστε 
μόνοι μας  να ανταπεξέλθουμε 
(ορισμένες φόρες κυριολεκτι-
κά). Ακόμη, πρέπει να γίνει κα-
τανοητό από το Α.Ε.Α. ότι λόγω 
της εδαφικής ιδιομορφίας (νη-

σιωτικό σύμπλεγμα) δεν είναι 
εφικτό να τύχουν εφαρμογής 
όλες οι διαταγές που απευθύ-
νονται και προς τις λοιπές Α.Δ. 
που εδρεύουν στην ηπειρωτική 
χώρα. Εάν αυτό γίνει αντιλη-
πτό, τότε θα μειωθεί ο περιττός 
όγκος γραφειοκρατίας. 
Η πλειοψηφία των συναδέλ-
φων που υπηρετούν στις Κυ-
κλάδες, κατάγεται από την 
ηπειρωτική Ελλάδα και έρχο-
νται να υπηρετήσουν εδώ με 
κίνητρο τα επιπλέον μόρια, 
που αποκτούν, με απώτερο 
σκοπό την επάνοδο στην πα-
τρίδα τους. 
Οι συνεχείς τροποποιήσεις του 
Κώδικα Μεταθέσεων (ως επί τω 
πλείστον προς το χειρότερο),  
έχουν σαν αποτέλεσμα να καλ-
λιεργείται ένα κλίμα δυσαρέ-
σκειας και αδικίας, αφού οι συ-
νάδελφοι  αδυνατούν να μετα-
τεθούν προς τους τόπους τους 
και αυτό έχει σαν αποτέλεσμα 
την μη υλοποίηση του οικογε-
νειακού τους προγραμματι-
σμού. Το αίσθημα της αδικίας 
είναι πλέον ριζωμένο μέσα 
τους, με ό,τι αυτό συνεπάγεται. 
Τέλος, να αναφέρουμε ότι τα 
οχήματα, που μας έχουν χορη-
γηθεί, δεν ανταποκρίνονται 
στις ανάγκες που παρουσιάζει 
η περιοχή μας, λόγω εδαφικής 
ιδιομορφίας, αλλά και τα κτί-
ρια στέγασης των αστυνομικών 
Υπηρεσιών δεν καλύπτουν τις 
σύγχρονες ανάγκες.

Τελικά τι πιστεύετε; Μπορούμε 
να αισιοδοξούμε για το μέλλον;

Αλίμονο, εάν επιτρέψουμε, σε 
όλους αυτούς, που μας οδήγη-
σαν σε αυτή την κατάσταση, 
να μας ‘’κλέψουν’’ την ελπίδα 
και την αισιοδοξία μας  για το 
μέλλον. Παρόλη την απογοή-
τευση που νιώθουμε, δεν πρέ-
πει να παρατήσουμε τον αγώ-
να. Πρέπει να έχουμε ως γνώ-
μονα, τους αγώνες που έδωσε 
ο λαός μας στο παρελθόν και 
κάτω από δυσκολότερες συν-
θήκες και κατάφερε να βγει 
ενωμένος και νικητής. Ένα 
πράγμα που με κάνει να αισι-
οδοξώ είναι το πνεύμα συνερ-
γασίας και αλληλεγγύης που 
έχει επιδείξει ο λαός μας, τη 
δύσκολη αυτή εποχή. ‘’Είμαι 
αισιόδοξος, δεν φαίνεται να 
έχει χρησιμότητα να είμαι οτι-
δήποτε άλλο (Ουίνστον Τσώρ-
τσιλ)’’.

ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΚΕΦΑΛΑΣ • ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΕΝΩΣΗΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ ΚΥΚΛΑΔΩΝ 

«Οι αρνητικές εμπειρίες των άλλων κλάδων 
πρέπει να μας συνετίσουν»
Η μαζική και ενεργός συμμετοχή όλων μας στα σωματεία και ειδικότερα των νέων ανθρώπων,  
είναι η καλύτερη απάντησή μας σε αυτούς που υπονομεύουν τη ζωή μας
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Τα νέα του 
ΤΕΑΠΑΣΑ
Επιμέλεια:  
Αντώνης Ζαχαριουδάκης
Μέλος του Δ.Σ. ΤΕΑΠΑΣΑ

  ΟΔΙΕ:  Σε διαδικασία εκτέ-
λεσης για κατάσχεση περιουσια-
κών στοιχείων (ακινήτων και κι-
νητών) βρίσκεται σήμερα το ΤΕΑ-
ΠΑΣΑ, λόγω μη απόδοσης του 
υπολοίπου της οφειλής, ύψους 
800 χιλ. περίπου από εκτελεστέ-
ες αποφάσεις του Πρωτοδικείου 
Αθηνών (ετών 2003 και 2004) από 
την Διοίκηση του ΟΔΙΕ. Θα πρέ-
πει να επισημανθεί ότι το Ταμείο 
διεκδικεί ποσό ύψους 1.450.000€ 
μέσω αγωγών που έχει καταθέσει 
κατά του ΟΔΙΕ Α.Ε. λόγω μη από-
δοσης των προβλεπόμενων κοι-
νωνικών πόρων από τα κλασμα-
τικά υπόλοιπα και των κερδισμέ-
νων δελτίων που δεν εξαργυρώ-
θηκαν για διάφορες χρονικές 
περιόδους (από 2003 έως 2011). 
Οι δικάσιμοι ορίστηκαν το 2014 
και το 2015.

  ΕΦΑΠΑΞ:  Όχι μόνον ανα-
γκαιότητα, αλλά και δίκαιο απο-
τελεί πλέον η αλλαγή του χρονι-
κού περιορισμού για την χορήγη-
ση του εφάπαξ των ασφαλισμέ-
νων στην Ε.Χ. από τα 31 έτη στο 
χρονικό πλαίσιο που θέτει ο Ν. 
3986/2010, αλλά και η μείωση του 
ποσοστού που μειώνει το εφάπαξ 
από ασφαλισμένους της Α.Π. με-
τά την παράδοση των αναλογι-
στικών μελετών από το Οικονο-
μικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, για 
τη Διοίκηση του Ταμείου. Θα πρέ-
πει να επισημάνουμε ότι η από-
συρση λίγες μέρες μετά από το 
Μ.Π.Δ.Σ. της διάταξης για επα-
ναπροσδιορισμό του ποσοστού 
μείωσης με Υπουργική Απόφαση, 
δημιουργεί αρκετά ερωτηματικά, 
όπως και η αιφνιδιαστική νομο-
θέτηση της μείωσης κατά 46% 

στο Ταμείο της Α.Π., όταν ήταν 
γνωστές στο υπουργείο Εργασίας 
οι αναλογιστικές μελέτες που 
έδειξαν μικρότερο ποσοστό.

  Ραδιοτηλεοπτικά: Την άρ-
νηση του ΑΝΤΕΝΑ συνάντησε η 
Διοίκηση του ΤΕΑΠΑΣΑ, όταν ζή-
τησε να καταβάλλει ο σταθμός τα 
οφειλόμενα χρήματα από την τη-
λεοπτική μετάδοση των αγώνων 
της Europa League, ενώ η 
CONNEX αγνόησε παντελώς την 
έγγραφη όχληση του Ταμείου. 
Μονόδρομος πλέον η ολοκλήρω-
ση της σε εξέλιξη δικαστικής διε-
ρεύνησης κατόπιν έγγραφης κα-
ταγγελίας του Ταμείου, προκει-
μένου να εξευρεθούν οι συμβά-
σεις για να προσδιοριστούν και 
τα οφειλόμενα χρήματα προς το 
Ταμείο.

  Κ.Υ.Α.: Συνεχίζεται η εκ-

κρεμότητα έκδοσης των Κ.Υ.Α. 
για το ποσοστό από τις καταδικα-
στικές αποφάσεις και την εκποί-
ηση του άχρηστου υλικού της 
ΕΛ.ΑΣ. Η Κ.Υ.Α. παραμένει στο 
Γραφείο του κ. υπουργού Οικονο-
μικών.

  MEGA: Αναθεωρήθηκε η 
απόφαση για καταλογισμό των 
τόκων υπερημερίας με τη σύμβα-
ση με την ΕΠΟ καθώς δεν προ-
βλεπόταν, σύμφωνα με την πρό-
σφατη γνωμάτευση του Νομικού 
Συμβούλου του ΤΕΑΠΑΣΑ. Διεκ-
δικείται πλέον το αρχικό κεφά-
λαιο στο διπλάσιο (ήτοι 
1.350.000€) και το διοικητικό 
πρόστιμο που είχε επιβληθεί 
(ήτοι 37.500€). Ο τηλεοπτικός 
σταθμός καλείται πλέον να τα 
καταβάλλει εντός συγκεκριμέ-
νης προθεσμίας.

Αχτίδα φωτός στο μαύρο 
τούνελ της οικονομικής 
μας ισοπέδωσης, αποτελεί 

η εγκύκλιος για την άρση του πα-
γώματος των μισθολογικών προ-
αγωγών και άλλες ρυθμίσεις 
(2/85127/0022 από 22-11-2012) του 
αναπληρωτή υπουργού Οικονο-
μικών κ. Χρήστου Σταϊκούρα, 
κατ’ εφαρμογήν του ψηφισθέ-
ντος από τις 7/11/2012 Μνημονί-
ου, το οποίο προβλέπει νέες πε-
ρικοπές σε μισθούς και συντά-
ξεις (περισσότερα στις σελίδες 
10-11). Αναμένει να δούμε πρα-
κτικά, τι αντίκρισμα και σε πό-
σους συναδέλφους και συναδέλ-
φισσες θα έχει αυτή η ρύθμιση 
και θα επανέλθουμε. Ειδικότερα:

«Με τη διάταξη της υποπερ.β’ 
της περ.38, επαναφέρονται σε 
ισχύ από 1-8-2012 οι ανασταλεί-
σες (από 1-7-2011) με την παρ.5 
του άρθρου 38 του ν.3986/2011 
(ΦΕΚ Α’152) διατάξεις για τη χο-
ρήγηση επιπλέον ποσοστού στο 
επίδομα χρόνου υπηρεσίας και 
για τη χορήγηση ή αύξηση του 
επιδόματος αυτού, λόγω αναγνώ-
ρισης προϋπηρεσίας, στους αμει-
βόμενους με ειδικά μισθολόγια. 
Επίσης, από 1-8-2012 επαναφέρο-
νται σε ισχύ οι ανασταλείσες 
(από 1-7-2011) διατάξεις που προ-
βλέπουν μισθολογική προαγωγή 
ορισμένων κατηγοριών προσω-
πικού που αμείβονται με ειδικά 
μισθολόγια. Σημειώνεται ότι, οι 
μέχρι 31-7-2012 ανασταλείσες δι-
ατάξεις που προβλέπουν τη χο-
ρήγηση μισθολογικών προαγω-
γών σε ορισμένες κατηγορίες 
αμειβομένων με ειδικά μισθολό-
για (π.χ. στρατιωτικοί, δικαστικοί 
λειτουργοί κλπ) αναφέρονται εν-
δεικτικά στην 
αριθμ.2/55702/0022/28-7-2011 
εγκύκλιο της Υπηρεσίας μας 

(ΑΔΑ: 4ΑΣ2Η-41Η) επί των διατά-
ξεων του άρθρου 38 του ν. 
3986/2011.

Επομένως, είναι δυνατή πλέον 
η αναδρομική χορήγηση επιπλέ-
ον (του δικαιούμενου κατά την 
30-6-2011) ποσοστού τέσσερα 
τοις εκατό (4%) στο επίδομα χρό-
νου υπηρεσίας, με τη συμπλήρω-
ση του απαιτούμενου χρόνου 
υπηρεσίας (από 1-7-2011 και 
εντεύθεν) και η ανάλογη χορήγη-
ση ποσοστού του επιδόματος αυ-
τού, λόγω αναγνώρισης προϋπη-
ρεσίας. Επίσης, είναι δυνατή η 
αναδρομική απονομή μισθολογι-
κών προαγωγών, με τη συμπλή-
ρωση του απαιτούμενου χρόνου 
υπηρεσίας από 1-7-2011 και 
εντεύθεν.

Τα οικονομικά αποτελέσματα 
όμως, από την κατά τα ανωτέρω 
χορήγηση επιδόματος χρόνου 
υπηρεσίας και μισθολογικών 
προαγωγών δεν δύνανται να ανα-
τρέχουν σε ημερομηνία προγενέ-
στερη της 1-8-2012. Ο προσδιορι-
σμός των σχετικών ποσών του εν 
λόγω επιδόματος και των μισθο-
λογικών προαγωγών θα γίνει επί 
των νέων (μειωμένων) αποδοχών 
(π.χ. βασικός μισθός) που ισχύ-
ουν από 1-8-2012 και εντεύθεν.

Επιπλέον, επισημαίνεται ότι, 
σε περίπτωση αποχώρησης λόγω 
συνταξιοδότησης αμειβομένων 
με ειδικά μισθολόγια, κατά το 
χρονικό διάστημα από 1-7-2011 
έως 31-7-2012 οι αρμόδιες Υπηρε-
σίες τους θα εκδώσουν τις τυχόν 
απαιτούμενες διοικητικές πρά-
ξεις χορήγησης επιπλέον ποσο-
στού στο επίδομα χρόνου υπηρε-
σίας και μισθολογικών προαγω-
γών, χωρίς δικαίωμα λήψης ανα-
δρομικών διαφορών αποδοχών 
ενέργειας για το εν λόγω χρονικό 
διάστημα.»

H εγκύκλιος για την άρση  
του παγώματος  
των μισθολογικών προαγωγών

Πρόταση προς τον υπουργό 
Δημόσιας Τάξης και Προ-
στασίας του Πολίτη κ. Νίκο 

Δένδια, κατέθεσε η Ομοσπονδία 
μας, με στόχο αφενός την ικανο-
ποίηση των αιτημάτων γονέων και 
παιδιών που επιθυμούν διακαώς 
να κάνουν σταδιοδρομία υπηρετώ-
ντας το αστυνομικό λειτούργημα, 
αφετέρου δε για να διατηρηθεί ζω-
ντανή η ελπίδα για τη συνέχιση 
του αστυνομικού θεσμού στη 
χώρα μας, με ανοιχτές τις αστυ-
νομικές σχολές και μάλιστα με 
απαιτητικά προγράμματα εκ-
παίδευσης.

Η Ομοσπονδία, τονίζει στην επι-
στολή της προς τον κ. υπουργό ότι 
«η αναστολή των προσλήψεων έν-
στολου προσωπικού στο υπουργείο 
μας για τα έτη 2013 και 2014 σύμ-
φωνα με το Μεσοπρόθεσμο Πλαί-
σιο Δημοσιονομικής Στρατηγικής 
2013-2016 «πάγωσε» τα όνειρα και 
τους στόχους πολλών μαθητών και 
ιδίως των τέκνων των συναδέλφων 
που δίνουν πανελλαδικές εξετάσεις 
και φιλοδοξούν το έτος αυτό να ει-
σέλθουν στη Σχολή Αξιωματικών 
και Σχολή Αστυφυλάκων, ακολου-
θώντας ενσυνείδητα το αστυνομικό 
λειτούργημα. Επιτακτικά οι συνά-
δελφοι απαίτησαν την παρέμβαση 
της Ομοσπονδίας μας για να εξευ-
ρεθεί μια λύση και να αρθεί με κά-
ποιο τρόπο αυτή η αγκύλωση.

Ως εκ τούτου και λόγω της 
ασφυκτικής κατάστασης στην 
οποία έχουμε περιέλθει και με δε-

δομένο ότι για τα έτη 2015 και 2016 
προβλέπονται προσλήψεις ο αριθ-
μός των οποίων θα ανέλθει στα 
επίπεδα του 2012 (580 κατ’ έτος) 
καταθέτουμε την κάτωθι πρόταση, 
την οποία σας καλούμε να στηρί-
ξετε και προωθήσετε. Ο αριθμός 
των προσλήψεων που προβλέπο-
νται για το έτος 2015 – 2016 να κα-
τανεμηθεί ισομερώς από το έτος 
2013 κι έπειτα. Με τον τρόπο αυτό 
τουλάχιστον θα υφίσταται ένα ση-
μείο αναφοράς και θα διατηρηθεί 
το έρεισμα – έστω και σε αυτό το 
βαθμό – για την καλή προσπάθεια 

με την ελπίδα της επίτευξης του 
στόχου». Επίσης, η Ομοσπονδία, 
μετά από ερωτήματα πολλών συ-
ναδέλφων, ζητά να διευκρινιστεί 
τι ακριβώς θα συμβεί για τους 
προερχόμενους από το Σώμα 
αστυνομικούς και αν αυτοί έχουν 
τη δυνατότητα μέσω των Πανελλα-
δικών εξετάσεων να εισαχθούν 
στη Σχολή Αξιωματικών της 
ΕΛ.ΑΣ. έτσι ώστε οι συνάδελφοί 
μας αυτοί να μην σπαταλούν τον 
ήδη πενιχρό μισθό τους στην προ-
ετοιμασία τους ως υποψήφιοι για 
τις Πανελλαδικές εξετάσεις.

Να μη διακοπούν  
οι προσλήψεις στην  
Ελληνική Αστυνομία
Η ΠΟΑΣΥ καλεί τον υπουργό να υιοθετήσει συγκεκριμένη  
πρόταση με πολλαπλά ευεργετήματα
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Το αίτημα της Ομοσπονδίας 
μας να γίνει διεξοδική συζή-
τηση για τις επιπτώσεις της 

οικονομικής κρίσης στο λειτούρ-
γημα του αστυνομικού, έγινε απο-
δεκτό και συζητήθηκε διεξοδικά 
στην πρόσφατη Φθινοπωρινή Σύ-
νοδο της EuroCop (Βερολίνο, 30-31 
Οκτωβρίου 2012), στην οποία εκ 
μέρους της Ομοσπονδίας συμμε-
τείχε ο αντιπρόεδρος Οικονομικών 
κ. Αντώνης Ζαχαριουδάκης.

Οι εκπρόσωποι των αδελφών 
συνδικάτων της Ευρώπης, ενημε-
ρώθηκαν για το εύρος των περικο-
πών και τις δυσλειτουργίες που 
προκαλούν αυτές στον Έλληνα 
Αστυνομικό, ενώ  έγινε αποδεκτή 
και η πρότασή μας όσον αφορά τη 
διαμόρφωση του σχετικού ψηφί-
σματος, έτσι ώστε αυτό να μην εί-
ναι μια γενική μορφή διαμαρτυρί-
ας και καταδίκης της λιτότητας, 
αλλά να κάνει σαφές ότι το ανώτα-
το συνδικαλιστικό όργανο των 
αστυνομικών της Ευρώπης ανα-
λαμβάνει δράσεις για την καταπο-
λέμηση των αιτίων της κρίσης, που 

δεν είναι ελληνικό φαινόμενο, αλ-
λά έχει ευρύτερα χαρακτηριστικά 
και επεκτείνεται σταδιακά και στις 
άλλες ευρωπαϊκές χώρες. 

Στην ημερήσια διάταξη ήταν και 
συζητήθηκαν επίσης η αποτελε-
σματικότητα της συμφωνίας του 
Σένγκεν και η αντιμετώπιση της 
εγκληματικότητας σε μια περίοδο 
σημαντικών περικοπών των δημο-
σίων δαπανών για την αστυνομία, 
τόσο στη μισθοδοσία όσο και 
στους προϋπολογισμούς. Στο ψή-
φισμα τονίζεται μεταξύ άλλων ότι 

κάθε κράτος-μέλος της Ε.Ε. που 
έχει  υπογράψει τη Συνθήκη Σέν-
γκεν, οφείλει να ανταποκριθεί στις 
δεσμεύσεις του,  διαφορετικά  υπο-
νομεύεται σοβαρά ο σκοπός και η 
συνολική αποτελεσματικότητα της 
Συμφωνίας.

 Η EuroCOP πιστεύει αναμφι-
σβήτητα ότι η αποτυχία των κυβερ-
νήσεων να διατηρήσουν αστυνομι-
κές υπηρεσίες, με  επαρκείς πό-
ρους, θα οδηγήσει σε υποβάθμιση 
της ποιότητας ζωής των πολιτών. 
Επίσης, η EuroCOP καλεί τις κυ-

βερνήσεις της Ευρωπαϊκής Ένω-
σης να αναγνωρίσουν τις εθνικές 
τους δεσμεύσεις, τον επαγγελματι-
σμό και τη θυσία των αστυνομι-
κών, ώστε να αποκαταστήσουν 
τους κανονισμούς λειτουργίας και 
τις προϋποθέσεις παροχής υπηρε-
σιών των δημοσίων λειτουργών.

Το ψήφισμα υπενθυμίζει επί-
σης στις κυβερνήσεις τις συμβα-
τικές υποχρεώσεις των κρατών 
που συμμετέχουν στην Ε.Ε. και τις 
καλεί να απόσχουν από την απρο-
θυμία τους να προβούν σε ουσια-

στικές οικονομικές επενδύσεις 
στις υπηρεσίες της αστυνομίας 
και να δεχτούν ότι προϋπόθεση 
για την εθνική οικονομική ανά-
καμψη είναι η διατήρηση των κα-
τάλληλων αστυνομικών  πόρων 
και υπηρεσιών, ούτως ώστε να 
διατηρήσουν  την ειρήνη και το 
κράτος δικαίου. 

Αποφασίστηκε δε το ψήφισμα 
αυτό να επιδοθεί στον πρόεδρο του 
Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου, στους 
αρμόδιους Επιτρόπους, καθώς και 
στις εθνικές κυβερνήσεις.

Η ενημέρωση 
είναι δημόσιο 
αγαθό
Η Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
εξέφρασε την έντονη ανησυχία 
της για την απόφαση της 
διοίκησης της ΕΡΤ να κόψει την 
εκπομπή «Πρωινή 
Ενημέρωση», εγείροντας 
μείζονα ζητήματα 
δημοκρατικής λειτουργίας της 
δημόσιας τηλεόρασης στον 
ευαίσθητο τομέα της 
αντικειμενικής και 
ακηδεμόνευτης 
πληροφόρησης.

«Η Ομοσπονδία μας, 
εκφράζει τη συμπαράστασή της 
και προσωπικά στους 
δημοσιογράφους Κώστα 
Αρβανίτη και Μαριλένα 
Κατσίμη και απαιτεί την άμεση 
ανάκληση της απαράδεκτης 
αυτής απόφασης. Το αγαθό της 
ενημέρωσης, επιτέλους να 
απαλλαγεί από συνήθειες και 
νοοτροπίες που μας γυρίζουν 
σε άλλες εποχές», αναφέρεται 
στη σχετική ανακοίνωση.

Να επισημανθεί ότι η 
ανακοίνωση εκδόθηκε για τον 
τρόπο με τον οποίο κόπηκε η 
εκπομπή και όχι για το 
περιεχόμενό της, όπως τέθηκε 
από τη διοίκηση της ΕΡΤ, αν και 
τελικά επικράτησε η λογική και 
η φιλόξενη και για μας 
εκπομπή συνεχίζει.

Το συνδικαλιστικό μας κίνημα 
με αφορμή την κατάθεση στη 
Βουλή του προϋπολογισμού 

σκληρής λιτότητας και για το 2013 
και τις νέες απεργιακές κινητο-
ποιήσεις της ΑΔΕΔΥ και ΓΣΕΕ, εκ-
φράζει τη συμπαράστασή του 
στους αγώνες όλων των εργαζομέ-
νων, χαιρετίζοντας ιδιαίτερα τον 
αγώνα των Ομοσπονδιών των ερ-
γαζομένων στο χώρο της Παιδείας 
και της Υγείας, όπου όπως και 
στον τομέα της Ασφάλειας, προ-

βλέπονται επίσης δραματικές πε-
ρικοπές όλων ανεξαιρέτως των 
δαπανών.

Δηλώνουμε για μια ακόμα φορά 
την κατηγορηματική μας αντίθεση 
στην κατεδάφιση των συστημάτων 
της δημόσιας παιδείας, της δημό-
σιας υγείας και περίθαλψης, που 
με συνοπτικές διαδικασίες υλο-
ποιούν κυβέρνηση και τρόικα στο 
πλαίσιο του Μνημονίου. Και στους 
δικούς μας χώρους, τα δυσβάστα-
κτα οικονομικά μέτρα με τις συνε-

χιζόμενες περικοπές και την 
απουσία μιας αναπτυξιακής πολι-
τικής, δεν έχουν απλώς γονατίσει 
τις οικογένειες όλων, αλλά έχουν 
επιδεινώσει και αυτό καθ’ αυτό το 
αξιόμαχο των Υπηρεσιών των Ορ-
γανισμών μας, με αποτέλεσμα, πέ-
ραν του καθημερινού αγώνα για 
την επιβίωση, όλοι οι ένστολοι 
όντας ξυπόλητοι στ’ αγκάθια, να 
δοκιμάζονται σκληρά, πασχίζο-
ντας για την κατοχύρωση του αγα-
θού της ασφάλειας.

Την άμεση διεκδίκηση μιας 
ικανοποιητικής λύσης από 
τους αρμόδιους υπουργούς 

ζητά η Ομοσπονδία, υποβάλλοντάς 
τους την ομόφωνη απόφαση του 
22ου Πανελλαδικού Συνεδρίου για 
τη διευκόλυνση των συναδέλφων 
που έχουν πάρει διάφορα δάνεια.

Η Ομοσπονδία επισημαίνει ότι 
λόγω των γνωστών οικονομικών 
προβλημάτων που προκαλούν οι 
περικοπές μισθών και οι πρόσθετοι 
φόροι, από το έτος 2010 αρκετοί συ-
νάδελφοί μας προσέφυγαν στα ει-
δικά προγράμματα για τους Δημό-
σιους Υπαλλήλους και τους Ένστο-
λους, επιμηκύνοντας την χρονική 
διάρκεια των δανείων τους και μει-
ώνοντας τις μηνιαίες τους δόσεις. 
Καθημερινά όμως αυξάνεται ο 
αριθμός των αστυνομικών που βρί-

σκεται εκ νέου στην δυσχερή θέση 
να μην μπορεί να εξυπηρετήσει τις 
δόσεις του δανείου του.

Η κυβέρνηση οφείλει να παρέμ-
βει δραστικά για να βρεθεί μια λύ-
ση που θα δίνει ανάσα όχι μόνο στα 
υπερχρεωμένα νοικοκυριά, αλλά 
και για τους δανειολήπτες που ως 
σήμερα είναι συνεπείς στις υπο-
χρεώσεις τους, αλλά λόγω των νέων 
μειώσεων τα επόμενα χρόνια θα 
βρεθούν και αυτοί στη δυσάρεστη 
θέση να μην μπορούν να εξυπηρε-
τήσουν τα δάνειά τους.

Σύμφωνα με την απόφαση του 
συνεδρίου, το αίτημά μας είναι 
«να προταθεί η νομοθέτηση μιας 
περιόδου χάριτος στη μέση του 
δανείου καθώς και ένας συνδυα-
σμός επιμήκυνσης της διάρκειας 
αποπληρωμής και καταβολής μέ-

ρους του κεφαλαίου για ένα χρο-
νικό διάστημα που δεν θα υπερ-
βαίνει την πενταετία, χωρίς αύξη-
ση των επιτοκίων δανεισμού, ενώ 
μετά το πέρας της μεταβατικής 
περιόδου να είναι εφικτή η μετα-
βολή των όρων της σύμβασης χω-
ρίς κανένα κόστος και κατά τη 
βούληση του δανειολήπτη».

Ειδικότερα δε για το Ταμείο Πα-
ρακαταθηκών και Δανείων, τον 
αμιγώς σήμερα κρατικό πιστωτικό 
φορέα, συζητήθηκε να προταθεί η 
μείωση του υψηλού σήμερα επιτο-
κίου δανεισμού στο επίπεδο ειδι-
κού επιτοκίου χορήγησης για τους 
υπαλλήλους των Ταμείων καθώς 
και την άμεση υλοποίηση των δια-
τάξεων του Ν. 3845/2010 για την με-
ταφορά των δανείων των Αστυνο-
μικών από τις εμπορικές τράπεζες.

Η EuroCop στηρίζει τις ελληνικές θέσεις
Απαιτητικό το ψήφισμα της Συνομοσπονδίας. Να σταματήσουν οι περικοπές δαπανών.

Ρύθμιση στεγαστικών δανείων για τους αστυνομικούς

Μήνυμα συμπαράστασης στους λειτουργούς  
των κλάδων Υγείας και Παιδείας

Ανησυχία 
προκαλούν οι 
ανεξόφλητες 
αιτήσεις 
Β.Ο.Ε.Α.
Τον πρόεδρο του Μετοχικού 
Ταμείο Στρατού  κ. Χαράλαμπο 
Σωτηρόπουλο καλεί η 
Ομοσπονδία μας να απαντήσει 
σε σειρά ερωτημάτων μετά τον 
διακανονισμό των οφειλών του 
Ταμείου προς το Ελληνικό 
Δημόσιο, σε βάθος 
δεκαπενταετίας και τον 
λογιστικό διαχωρισμό του 
λογαριασμού εισπράξεων και 
πληρωμών του Β.Ο.Ε.Α.

Οι δικαιούχοι ανέμεναν ότι 
θα ήταν εφικτή η εξόφληση 
των εκκρεμουσών αιτήσεων 
με ταχύτερους ρυθμούς, αλλά 
δυστυχώς έχουν διαψευστεί. 
Η Ομοσπονδία ζητά να 
πληροφορηθεί ειδικότερα:

  α) Εάν έχει προωθηθεί η 
νομοθετική ρύθμιση για το 
διαχωρισμό του λογαριασμού 
του Β.Ο.Ε.Α., 

β) ποιος ο χρονικός 
ορίζοντας εξόφλησης των 
εκκρεμών αιτήσεων και γ) 
ποια είναι η τιμή μεριδίου 
σύμφωνα με την οποία θα 
υπολογίζεται το Β.Ο.Ε.Α. για 
τις εκκρεμείς αιτήσεις μετά 
την αλλεπάλληλη μείωση του 
μερίσματος.
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ΟΜΑΔΕΣ ΕΡΓΑΣΙΕΣ – 
ΕΠΙΤΡΟΠΕΣ ΤΗΣ ΠΟΑΣΥ

Στο πλαίσιο της καλύτερης λει-
τουργίας της Ομοσπονδίας μας 
έχουν συγκροτηθεί και λει-
τουργούν οι ακόλουθες Ομά-
δες Εργασίας και Επιτροπές:

Α) Επιτροπή θεμάτων Kώδικα 
μεταθέσεων – Πειθαρχικού δι-
καίου –  Χρόνου εργασίας
 Επικεφαλής: Πρόεδρος Δ.Σ. 
τοΛικαΣ Μιχάλης 
 Μέλη:1) ΒΛαΧοΣ Γεώργιος 
2) καΛΛιακΜαΝηΣ Γεώργιος
3) ΜαΥροποΥΛοΣ ιωάννης
4)  ΜαΥραΓαΝηΣ Χρήστος 
Β)  Επιτροπή θεμάτων Αναδι-
άρθρωσης Υπηρεσιών - Κρίσε-
ων προαγωγών – Βαθμολογίου
 Επικεφαλής: Αντιπρόεδρος  
ΓερακαρακοΣ Γρηγόριος 
 Μέλη: 1) αΔαΜοποΥΛοΣ ιω-
άννης
 2) καραπαΝοΣ Νικόλαος
 3) ΛιακοποΥΛοΣ αντώνιος
 4) ΧρΥΣαΦηΣ Γρηγόριος 
Γ)  Επιτροπή θεμάτων Επιμόρ-
φωσης – Μελετών –Υγιεινής 
και ασφάλειας- Μεταγωγών
Επικεφαλής: Αντιπρόεδρος 
ΦεΣτεριΔηΣ Γεώργιος 
Μέλη: 1) αΘαΝαΣοποΥΛοΣ 
αθανάσιος 
2) ΔαΓκΛηΣ Δημήτριος
3) καΛεΥραΣ αλέξανδρος
4) αΧτΥπηΣ Μαρίνος 
Δ) Επιτροπή θεμάτων Εκπαί-
δευσης – μετεκπαίδευσης  
Επικεφαλής: Οργανωτικός 
Γραμματέας παπατΣιΜπαΣ Γε-
ώργιος 
Μέλη: 1) κρικετοΣ Σπήλιος 
2) ΔηΜοΥτΣηΣ παντελής 
3) οΣΣαΣ Βασίλειος
4) ΜαΥραΓαΝηΣ Φώτιος 
Ε) Επιτροπή Οικονομικών και 
Ασφαλιστικών θεμάτων 
Επικεφαλής: Αντιπρόεδρος Ζα-
ΧαριοΥΔακηΣ αντώνης 
Μέλη: 1) ΜπακαραΣ Γρηγόριος 
2) ΜπαΝτοΛαΣ Στέργιος
3) τΖατΖαΝα Σταυρούλα
4) ΦετκοΣ Σταύρος
ΣΤ)  Εφημερίδα  
«ΝΕΑ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑ» 
Εκδότης:  
ΦΩτοποΥΛοΣ Χρήστος 
Υπεύθυνος έκδοσης:  
τριΓΩΝηΣ Χρήστος
Συντακτική επιτροπή: 
1) καραΔηΜαΣ Νικόλαος
2) κΩΝΣταΝτοποΥΛοΣ Βασί-
λειος
3) ΜαΛΛικοποΥΛοΣ κωνστα-
ντίνος
4) ΜΥΛΩΝαΣ ευάγγελος
Ζ) Γραφείο Τύπου και Δημοσί-
ων Σχέσεων
1) τριΓΩΝηΣ Χρήστος 
2) καραΔηΜαΣ Νικόλαος 
3) κΩΝΣταΝτοποΥΛοΣ Βασί-
λειος

ΕκΠΑΙΔΕΥΣΗ χωΡΙΣ 
κΑλΥψΗ ΕξΟΔων  
ΔΕν νΟΕΙΤΑΙ 
Παρέμβαση στον αρχηγό της 
Ελληνικής Αστυνομίας έκανε η 
Ομοσπονδία με αφορμή τις κα-
ταγγελίες της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Ηρα-
κλείου και της Συνδικαλιστι-
κής Ένωσης Αστυνομικών 
Αλεξανδρούπολης, οι οποίες 
αναδεικνύουν την ακολουθη-
τέα τακτική της μη χορήγησης 
του προβλεπόμενου χρηματι-
κού ποσού από την παγία προ-
καταβολή σε συναδέλφους μας 
που διατάσσονται να μετακινη-
θούν για να συμμετάσχουν σε 
σχετική με τα υπηρεσιακά τους 
καθήκοντα εκπαίδευση ή για 
ενίσχυση άλλων Αστυνομικών 
Διευθύνσεων. «Απεναντίας μά-
λιστα και κατά παράβαση των 
υφιστάμενων κανονισμών οι 
δικαιολογούμενες αιτιάσεις 
των συναδέλφων μας που αδυ-
νατούν να καλύψουν από τον 
οικογενειακό τους προϋπολο-
γισμό το αναγκαίο χρηματικό 
ποσό (εισιτήρια μετάβασης- δι-
αμονή κ.λ.π.) επέσυρε και την 
«μήνιν» των διοικούντων, όπως 
γλαφυρά αποτυπώνεται στα 
έγγραφα των Ενώσεων», σημει-
ώνει η ΠΟΑΣΥ και καλεί τον κ. 
αρχηγό να μην προγραμματίζο-
νται εκ του προχείρου οι εκπαι-
δεύσεις και οι μετακινήσεις 
όταν δεν είναι εφικτό εκ μέ-
ρους της Υπηρεσίας να καλυ-
φθούν τα στοιχειώδη.

Έντονη ήταν η αντίδραση της 
ΠΟΑΣΥ και της ΠΟΑΞΙΑ στην 
πρωτοβουλία βουλευτών να 

ελέγξουν εν ώρα υπηρεσίας συνα-
δέλφους στο κέντρο της Αθήνας, γε-
γονός που έχει προκαλέσει τη διε-
νέργεια και προκαταρκτικής ποινι-
κής έρευνας. Ολόκληρη η ανακοίνω-
ση έχει ως εξής:

Την ώρα που ο πολύπαθος οργανι-
σμός της Ελληνικής Αστυνομίας βάλ-
λεται πανταχόθεν, λόγω και των συ-
νεχιζόμενων δραστικών περικοπών 
των λειτουργικών και των μισθολογι-
κών του δαπανών και ενώ οι συνά-
δελφοί μας βρίσκονται καθημερινά 
στους δρόμους επιτελώντας το καθή-
κον τους αθωράκιστοι στους παντοει-
δείς κινδύνους, ήρθε ένα ακόμα 
«επεισόδιο» για να εντείνει την ανη-
συχία και την αγανάκτησή μας.

ΚΑΤΑΓΓΕΛΟΥΜΕ τη διαπόμπευ-
ση συναδέλφων μας κατά την εκτέ-
λεση διατεταγμένης υπηρεσίας, 
στην οποία είχαν διατεθεί, με αναρ-
τήσεις φωτογραφιών στο διαδίκτυο 
κατά σαφή παράβαση του νόμου 
περί προσωπικών δεδομένων, αλλά 
και με αιχμές και υπονοούμενα περί 
δήθεν παρακρατικής δράσης εκ μέ-
ρους τους, με ό,τι αυτό συνεπάγεται 
για την προσωπική τους ασφάλεια 
και την αξιοπρέπειά τους.

Οι Ομοσπονδίες μας έχουν δώσει 
αγώνα για την προάσπιση των ατο-

μικών δικαιωμάτων και ελευθερι-
ών όλων των Ελλήνων πολιτών και 
αδυνατούμε να κατανοήσουμε για-
τί στην προκειμένη περίπτωση πα-
ραβιάζονται τα δικαιώματα αυτά 
στο πρόσωπο των συναδέλφων μας, 
από στελέχη κόμματος του Κοινο-
βουλίου που υπερασπίζεται σε 
όλους τους τόνους αυτές τις αρχές.

ΚΑΤΑΔΙΚΑΖΟΥΜΕ απερίφραστα 
τέτοιου είδους ενέργειες από όπου 
κι αν προέρχονται αυτές, εκφράζο-
ντας το εύλογο ενδιαφέρον μας για 
την δικαστική διερεύνηση του θέ-
ματος και δηλώνουμε τη συμπαρά-
σταση και την αλληλεγγύη μας 
στους συναδέλφους μας. Περιμέ-
νουμε την επίσημη θέση – εξηγή-
σεις για την ευθεία αυτή προσβολή 
σε βάρος των συναδέλφων μας.

Παράλληλα, δε, ζητούμε επιτέ-
λους από την ελληνική πολιτεία να 
τολμήσει τα αυτονόητα:

Να θωρακίσει τον Έλληνα Αστυ-
νομικό θεσμικά και οικονομικά σε 
κάθε επίπεδο, ούτως ώστε να επιτε-
λεί απερίσπαστα, πέρα και πάνω 
από κομματικές σκοπιμότητες, το 
λειτούργημά του, αναφορικά δε με 
το μείζον ζήτημα του ρόλου της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας και τα επεισό-
δια που αμαυρώνουν τις ειρηνικές 
διαδηλώσεις των εργαζομένων, να 
θεσμοθετήσει επιτέλους, όπως εδώ 
και χρόνια ζητάμε, ένα σύγχρονο 

νομικό πλαίσιο που θα διέπει τις 
αστυνομικές δράσεις, αλλά και τις 
υποχρεώσεις των ίδιων των διοργα-
νωτών τέτοιου είδους εκδηλώσεων.

Η ανακοίνωση 
της Ένωσης Αττικής
Ανακοίνωση εξέδωσε για το ίδιο θέ-
μα και η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Αττικής: «Για μια 
ακόμη φορά επιχειρείται η στοχο-
ποίησή μας και καταβάλλεται «φι-
λότιμη» προσπάθεια απαξίωσης 
του έργου μας προκειμένου ορισμέ-
νοι να κρύψουν δικές τους αδυνα-
μίες και λάθη.

Το χθεσινό επεισόδιο από βου-
λευτές του Ελληνικού Κοινοβουλί-
ου να επιτίθενται σε εργαζόμενους 
αστυνομικούς, δεν έχει προηγούμε-
νο ή μάλλον τελευταία το έχουμε 
δει και από άλλους βουλευτές που 
προσποιούνται τους «προστάτες» 
της κοινωνίας.Αλήθεια, ποιο στόχο 
εξυπηρετούν αυτές οι ενέργειες; 
Έχουν αναρωτηθεί αν επικρατήσει 
το χάος και το μπάχαλο τι θα συμβεί 
στην Ελληνική κοινωνία; Δηλώνου-
με ξεκάθαρα: Υπηρετούμε την Ελ-
λάδα, την Δημοκρατία και το Νόμο 
και θα συνεχίσουμε ακόμη και αν 
χρειαστεί να δώσουμε και τη ζωή 
μας. Είμαστε περήφανοι γιατί υπη-
ρετούμε την Ελληνική κοινωνία και 
την Ελληνική Αστυνομία».

Σε ελεύθερη πτώση το μέρισμα 
του Μ.Τ.Σ., μετά τη νέα μείω-
ση κατά 25% αναδρομικά από 

την 01-01-2012, με την παρακράτη-
ση των διαφορών να γίνεται σε δυο 
δόσεις από τα μερίσματα του Γ΄ και 
Δ΄ τριμήνου του έτους. 

Δυστυχώς, οι θυσίες (μείωση με-
ρισμάτων, αύξηση εισφορών) δε 
συνδυάζονται με άλλα απαραίτητα 
μέτρα για την βιωσιμότητα και εξυ-
γίανση του ταμείου, ενός ταμείου 
εύρωστου κατά το παρελθόν, με δι-
κή του τράπεζα, μεγάλα αποθεματι-
κά κεφάλαια και ισχυρή ακίνητη 
περιουσία. 

Οι λόγοι της κατάρρευσης του «γί-
γαντα του ασφαλιστικού μας συστή-
ματος», όπως το χαρακτήριζαν κατά 
το παρελθόν, πολλοί. Χωρίς όραμα 
για το μέλλον, χωρίς διαφάνεια και 
λογοδοσία, ως όφειλαν οι διορισμέ-
νες Διοικήσεις, που αγνοούσαν για 
χρόνια παντελώς τους ασφαλισμέ-
νους του. Κώφευαν οι πολιτικές ηγε-
σίες του ΥΠΕΘΑ στις εκκλήσεις των 
συνδικάτων όταν επικύρωναν τα 
αλόγιστα δάνεια που έπαιρναν οι 
Διοικητές για να χορηγηθούν υπερ-
τιμημένα μερίσματα, με αυξήσεις 

έως και 18% ετησίως, αδιαφορώντας 
παντελώς για τη νέα γενιά των 
ασφαλισμένων.

Η σε εξέλιξη δικαστική έρευνα 
σίγουρα θα καταδείξει τους πραγ-
ματικούς υπεύθυνους της κακοδι-

οίκησης – κακοδιαχείρισης, όπου 
φυσικά υπήρξε, αποδίδοντας ευθύ-
νες εκεί που υπάρχουν.

Τι μέλλει γενέσθαι στο μέλλον; 
Άγνωστο. Εκτός από το διακανονι-
σμό του χρέους στο Δημόσιο σε βά-
θος δεκαπενταετίας, αρχής γενομέ-
νης από το 2013 (5.000.000 € για τα 
έτη 2013,2014,2015 – 8.000.000 € 
για τα έτη 2016 έως 2020 – 
17.000.000 εκατ. € για τα έτη 2021 
έως 2025 και το ½ του εναπομείνα-
ντος ετήσια για τα έτη 2026 και 
2027), που έγινε με τον Ν. 4058/2012 
(άρθ. 20 παρ. 7) και ο λογιστικός δι-
αχωρισμός του λογαριασμού ει-
σπράξεων και πληρωμών του 
Β.Ο.Ε.Α., ουδέν άλλο έχει γίνει.

Το δε πόρισμα της Επιτροπής που 
συγκροτήθηκε στο ΥΠΕΘΑ με συμ-
μετοχή εκπροσώπων της ΕΛ.ΑΣ. 
παραμένει άγνωστο σε ποια κατεύ-
θυνση κινείται, καθώς για μια ακό-
μα φορά αγνοήθηκαν οι εκπρόσω-
ποι των εργαζομένων – ασφαλισμέ-
νων για να συμμετέχουν στην Επι-
τροπή που εξετάζει το μέλλον τους.

Αντώνης ΖΑΧΑΡΙΟΥΔΑΚΗΣ
Αντιπρόεδρος Π.Ο.ΑΣ.Υ.       

Σε ελεύθερη πτώση το ΜΤΣ…

καταγγέλλουμε τη διαπόμπευση  
των συναδέλφων μας στο διαδίκτυο
Να θωρακίσει το λειτούργημά μας καλείται η πολιτεία από τις Ομοσπονδίες 

ΜΕΙκΤΟ ΠΟΣΟ ΜΗνΙΑΙΟΥ ΜΕΡΙΣΜΑΤΟΣ Μ.Τ.Σ. ΠΡΟ κΡΑΤΗΣΕων

ΒΑΘΜΟΣ
ΧΡΟΝΙΑ 

ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ

ΜΕΡΙΣΜΑ 
ΓΙΑ ΤΟ 
2010

ΜΕΡΙΣΜΑ 
ΓΙΑ ΤΟ 2011 
(ΜΕΙΩΜΕΝΟ 
ΚΑΤΑ 25%)

ΜΕΡΙΣΜΑ  
ΓΙΑ ΤΟ 2012
(ΜΕΙΩΜΕΝΟ  
ΚΑΤΑ 25%)

Αρχηγός ΓΕΣ- Αστυνομίας 35 415 311 233,25

Αρχηγός ΓΕΣ- Αστυνομίας 25 325 243 182,25

Αντιστράτηγος 35 365 274 205,5

Αντιστράτηγος 25 304 228 171

Υποστράτηγος 35 316 237 177,5

Υποστράτηγος 25 264 198 148,5

Συνταγματάρχης 35 280 210 157,5

Συνταγματάρχης 25 233 175 131,25

Αντισυνταγματάρχης 35 256 192 144

Αντισυνταγματάρχης 25 213 160 120

Ταγματάρχης 35 231 173 129,75

Ταγματάρχης 25 193 144 108

Λοχαγός 35 182 137 102,75

Λοχαγός 25 152 114 85,50

Σημείωση: 
α) το μέρισμα υπολογίζεται μηνιαία, αλλά καταβάλλεται στο τέλος κάθε τριμήνου.  
β) κρατήσεις,  3% για το ΝΙΜΙΤΣ και το αναλογούν ποσοστό φόρου εισοδήματος ανάλογα 
με τις εκάστοτε ισχύουσες διατάξεις.  
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Εμείς οι Αστυνομικοί – Πυροσβέ-
στες – Λιμενικοί, που συγκε-
ντρωθήκαμε σήμερα Πέμπτη 1 

Νοεμβρίου 2012 στην Αθήνα, διαμαρ-
τυρόμαστε ειρηνικά, κορυφώνοντας 
έτσι μια σειρά κινητοποιήσεων από 
αρχές Σεπτεμβρίου 2012, όταν πλέον 
έγινε φανερή η πρόθεση της Κυβέρ-
νησης να προχωρήσει σε επιπρόσθε-
τες αβάσταχτες περικοπές στους έν-
στολους. Κύρια στόχευσή μας είναι η 
άρση των κραυγαλέων αδικιών και 
της άνισης μεταχείρισής μας έναντι 
του υπόλοιπου Δημόσιου Τομέα.

Οι ένστολοι έχουν περιέλθει σε 
δεινή οικονομική θέση εξαιτίας:

α) του άδικου – άνισου και άναρ-
χου μισθολογίου που υπάρχει με-
ταξύ των στελεχών, όπου το 40% 
του μισθού τους αποτελείται από 
άσχετα «ερμαφρόδιτα» επιδόμα-
τα και χαμηλό εισαγωγικό βασικό 
μισθό, β) των οριζόντιων περικο-
πών που έγιναν από το έτος 2009 
όπου οι απώλειες των ετήσιων 
αποδοχών ανήλθαν από 28,74% 
κλιμακούμενες προς τα πάνω 
ανάλογα με το βαθμό και έτη υπη-
ρεσίας και γ) των φόρων – εισφο-
ρών, των χαρατσιών και του κύ-
ματος εντεινόμενης ακρίβειας 
που έχει ισοπεδώσει το βιοτικό 
επίπεδο όλου του λαού.

Με τις μέχρι τώρα περικοπές, σή-
μερα, το μισό και πλέον του ένστο-
λου προσωπικού λαμβάνει σε σύ-
γκριση με το ενιαίο μισθολόγιο των 
Δημοσίων Υπαλλήλων ίσα ή και 
λιγότερα χρήματα με τους αντίστοι-
χους υπαλλήλους με ίδια – ίσα και 
ανάλογα προσόντα. 

Επιπρόσθετα, το «πάγωμα διαρ-
κείας» των μισθολογικών προαγω-
γών και του επιδόματος χρόνου 
υπηρεσίας με ενδεχόμενη την κα-
τάργησή τους, στοιχειοθετεί μια 
δυσμενέστερη μεταχείριση και 
υποβιβασμό σε ανεπίτρεπτη θέση 
τους ένστολους. Στο Δημόσιο Τομέα 
διατηρήθηκε με την ενσωμάτωση 
το χρονοεπίδομα και τα κλιμάκια 
προαγωγής της κάθε κατηγορίας 
ανάλογα με τα έτη υπηρεσίας.

Η τρόικα βάζει «ταφόπλακα» στους 
ένστολους με το δήθεν «ειδικό προ-
νομιακό στρατιωτικό» μισθολόγιο, 
για το οποίο βλέπει περιττό «λίπος» 
(είναι δυνατόν;) στα 683 ευρώ βασικό 
μισθό του Αστυφύλακα- Λιμενοφύ-
λακα- Πυροσβέστη για συνεχόμενες 
επαναλαμβανόμενες περικοπές.

Απευθυνόμαστε την ύστατη 
στιγμή, για άλλη μια φορά σήμερα 
στον ίδιο τον Πρωθυπουργό και τα 

πολιτικά κόμματα, ώστε να μη γί-
νει άμεσα καμία επιπλέον περικο-
πή αλλά να ξεκινήσει διάλογος 
μέχρι τέλους του έτους με το 
Υπουργείο Οικονομικών, για την 
κατάρτιση νέου μισθολογίου με 
γνώμονα τη δεινή οικονομική κα-
τάσταση της χώρας, της ιδιαιτερό-
τητας της εργασίας των ενστόλων, 
την ανάλογη και ίση οικονομική 
μεταχείριση των συναδέλφων, με 
τους αντίστοιχους με τα ανάλογα 
προσόντα Δημόσιους Υπαλλήλους 
και με πλήρη εναρμόνιση του μι-
σθολογικού κόστους που έθεσε στη 
διαπραγμάτευση η Τρόικα.

Εμείς, οι Αστυνομικοί – Λιμενικοί 
- Πυροσβέστες δεν ανήκουμε σε κα-
μιά κατηγορία «ειδικών» και δήθεν 
προνομιούχων μισθολογίων. Η 
πλειοψηφία αμείβεται με ισχνούς 
μισθούς, χωρίς να αναγνωρίζεται η 
επικινδυνότητα της εργασίας, με 
ακατάστατα ωράρια, επαχθείς συν-
θήκες εργασίας, με ευτελή αποζημί-
ωση για την πέραν του πενθημέρου 
αλλά και τη νυχτερινή εργασία.

Απαξιωμένοι και περιθωριοποι-
ημένοι Αστυνομικοί – Πυροσβέστες 
και Λιμενικοί είναι αδύνατον να 
αντιμετωπίσουν το «θηρίο» της 
εγκληματικότητας, την ανομία και 

την ανασφάλεια. Ένστολοι στα όρια 
της επιβίωσης είναι αδύνατον να 
πολεμήσουν τους ισχυρούς του 
εγκλήματος. 

Δεν είναι δυνατόν η Πολιτεία 
να μας θέλει στην πρώτη γραμ-
μή του πυρός, δίνοντας και τη 
ζωή μας ακόμα υπέρ του καθή-
κοντος και από την άλλη να μας 
επιφυλάσσει μια τέτοια αρνητι-
κή μεταχείριση. Η αποδιοργά-
νωση των ενστόλων προκαλεί 
την οργάνωση της αυτοδικίας 
και της μαύρης αντίδρασης.

Αγωνιζόμαστε για τη διασφάλιση 
του λειτουργήματός μας. Για την 

κατοχύρωση του επαγγελματισμού. 
Για την καταπολέμηση της διαφθο-
ράς. Για τη διαμόρφωση συνθηκών 
για διαρκή προσφορά.

Αυτόν τον αγώνα καλούμε να 
αναγνωρίσει η Κυβέρνηση, προστα-
τεύοντάς μας από τη διαφαινόμενη 
απαξίωση και υποβάθμιση και 
ημών και των Οργανισμών μας, για 
να μπορούμε να κάνουμε τη δου-
λειά μας. 

ΒΑΛΤΕ ΤΕΛΟΣ ΣΤΗ ΘΟΛΟΥΡΑ 
ΚΑΙ ΤΗΝ ΑΔΙΚΙΑ, ΕΔΩ ΚΑΙ ΤΩΡΑ 

ΙΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΗ 
Αθήνα, 1 Νοεμβρίου 2012

Η τρόικα βαζει «ταφόπλακα» στόυσ        ενστόλόυσ 
Το ψήφισμα 
διαμαρτυρίας  
της πανελλαδικής 
συγκέντρωσης 
διαμαρτυρίας  
στην Αθήνα 
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Η τρόικα βαζει «ταφόπλακα» στόυσ        ενστόλόυσ 
Συναδέλφισσες και συνάδελφοι,

Η «επόμενη μέρα» της ψήφισης, με 
ισχνότατη πλειοψηφία, από τη Βουλή 
των Ελλήνων, του «πακέτου» μέτρων 
που βιάζει όχι μόνο την υπηρεσιακή 
μας υπόσταση, αλλά και αυτήν ακόμα 
την αξιοπρέπειά μας, ως δημοκρατι-
κά σκεπτόμενων Ελλήνων πολιτών, 
θέτει όλους μας προ των ιστορικών 
μας ευθυνών για αυτά που προηγή-
θηκαν, γι’ αυτά που γίνονται σήμερα 
και κυρίως για αυτά που μέλλονται 
να γίνουν.

Εδώ και δυο ολόκληρους μήνες το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα έχει τεθεί 
σε τροχιά έντονης συνδικαλιστικής 
δράσης με διάφορες μορφές αγώνα 
σε όλη την Ελλάδα, με πρωτόγνωρες 
στην ιστορία του κινητοποιήσεις και 
παρεμβάσεις, απαιτώντας από την 
Πολιτεία και ειδικότερα από την Κυ-
βέρνηση και τα πολιτικά κόμματα 
που τη στηρίζουν, να μη συνεργή-
σουν στην εφαρμογή της αδιέξοδης 
και εγκληματικής πολιτικής των κυ-
κλωμάτων της διεθνούς τοκογλυφίας 
και της υποδούλωσης του λαού μας.

Απαιτήσαμε επίσης από το οικονο-
μικό επιτελείο να υπάρξει αξιολόγη-
ση των κλάδων του δημοσίου και του 
ρόλου που ο καθένας επιτελεί ώστε 
να αντιμετωπίσουν τα Σώματα Ασφα-
λείας και τον ένστολο, ως βασικούς 
θεματοφύλακες της νομιμότητας, της 
ασφάλειας του τόπου και της προ-
στασίας του πολίτη.

Μέχρι και την τελευταία ώρα επι-
χειρήσαμε να πείσουμε το οικονομι-
κό επιτελείο και τα κόμματα που στη-
ρίζουν την κυβέρνηση να αποδε-
χθούν συγκεκριμένες και κοστολο-

γημένες προτάσεις με αντίστοιχα 
ισοδύναμα μέτρα ώστε να μετρια-
στούν οι απώλειες. Δυστυχώς, αυτές 
δεν έγιναν αποδεκτές και όπως και 
με τις προηγούμενες περικοπές, τα 
αποτελέσματα και τις επιπτώσεις εί-
ναι γνωστές σε όλο το φάσμα της λει-
τουργίας των Οργανισμών μας.

Η τρικομματική κυβέρνηση, ενερ-
γώντας με το πιστόλι στον κρόταφο 
κατ’ ομολογία των βουλευτών που τη 
στηρίζουν, επιστρατεύοντας την πα-
ραπληροφόρηση και τα ψεύδη περί 
ειδικής μεταχείρισης των ενστόλων, 
κατάφερε μόλις με 153 ψήφους, να 
περάσει από την Ολομέλεια της Βου-
λής την οικονομική μας ισοπέδωση, 
μαζί με τα υπόλοιπα μέτρα που ξεθε-
μελιώνουν κοινωνικό κράτος και ερ-
γατικά δικαιώματα, οδηγώντας εν 
τέλει στο μαρασμό ολόκληρη την κοι-
νωνία.

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι,
Την κρίσιμη τούτη ώρα, δεν μπορεί 

και δεν πρέπει να λυγίσουμε, ούτε να 

μας καταλάβει η ηττοπάθεια, η εσω-
στρέφεια και η μοιρολατρία, όπως 
ενδεχομένως επιδιώξουν και επιθυ-
μούν να επιτύχουν οι αυτόκλητοι σω-
τήρες μας, αλλά να συσπειρωθούμε 
ακόμα πιο μαζικά στον αγώνα μας, 
τόσο κεντρικά όσο και σε περιφερει-
ακό επίπεδο.

Οι Ομοσπονδίες μαζί με το υπό-
λοιπο συνδικαλιστικό κίνημα θα 
αγωνιστούν με κάθε νόμιμο τρό-
πο για να καταπέσουν και να ακυ-
ρωθούν οι ληστρικές διατάξεις 
που έρχονται καταφανώς σε αντί-
θεση με το Σύνταγμα της χώρας 
μας, που κάποιοι το θεωρούν κα-
τώτερο των εντολών της τρόικας.

Κρατάμε και πάλι ψηλά τη σημαία, 
συνεχίζοντας το δρόμο του ανειρή-
νευτου αγώνα, μπροστάρηδες στη 
μάχη σε όλα τα επίπεδα και προς κά-
θε κατεύθυνση μέχρι την τελική δι-
καίωση.

Δεν θα μας αφανίσουν, θα τους πο-
λεμήσουμε!

Δεν θα μας αφανίσουν,  
θα τους πολεμήσουμε!
Με ισχνή πλειοψηφία ψηφίστηκε η οικονομική μας ισοπέδωση... 

Αξιότιμοι Κυρίες και Κύριοι 
Βουλευτές, 

Όπως γνωρίζετε, το συνδικαλι-
στικό μας κίνημα έδωσε τους τε-
λευταίους μήνες ένα σκληρό και 
άνισο αγώνα, προασπιζόμενο τα 
συμφέροντα τόσο των Ελλήνων 
Αστυνομικών, Πυροσβεστών και 
Λιμενικών, όσο και το αναφαίρετο 
δικαίωμα των συμπολιτών μας, να 
αισθάνονται όλοι ασφαλείς, απο-
λαμβάνοντας το συνταγματικά κα-
τοχυρωμένο αγαθό της ασφάλειας. 
Δυστυχώς, το καθολικό μας αίτη-
μα να σταματήσουν οι περικοπές 
και να δρομολογηθεί μια άλλη πο-
λιτική για τα Σώματα Ασφαλείας, 
που θα θωρακίζει επαγγελματικά 
τον ένστολο για να μπορεί να εκ-
πληρώσει την εθνική του αποστο-
λή, διαπιστώνουμε σήμερα ότι 

συνθλίβεται για άλλη μια φορά 
στις σκοπιμότητες των μνημονίων 
και της τρόικας.

Η Κυβέρνηση, καλώντας σας να 
ψηφίσετε τις νέες περικοπές των 
λειτουργικών και μισθολογικών 
δαπανών, ισχυρίζεται προφανώς 
ότι διατηρεί στο ακέραιο το αξιόμα-
χο των ενστόλων και την αποτελε-
σματική λειτουργία τους. Ουδέν 
ψευδέστερον.Με εξαθλιωμένο αν-
θρώπινο δυναμικό, οδηγούμαστε 
στη διάλυση!

Γι’ αυτό σας καλούμε, αναλογιζό-
μενοι τις ιστορικές σας ευθύνες, 
αφού λάβετε υπόψη σας και τον 
επισυναπτόμενο πίνακα με τις συ-
νολικές μειώσεις που υφιστάμεθα, 
οι οποίες αποκρύπτονται επιμελώς 
από τις προς ψήφιση διατάξεις, να 
μη συνεργήσετε στο συντελούμενο 

έγκλημα, σε βάρος τόσο των εν 
ενεργεία όσο και των συνταξιού-
χων συναδέλφων μας, δεδομένου 
ότι τα μέτρα του νέου Μνημονίου 
για τους ένστολους, πέραν των άλ-
λων λειτουργούν και τιμωρητικά 
για όσους από εμάς υπηρέτησαν 
και υπηρετούν την πατρίδα, εξα-
ντλώντας τα ανώτατα χρονικά όρια 
παραμονής στην ενεργό δράση ή 
επιλέγοντας να προσφέρουν από 
θέση αυξημένης ευθύνης.

Ο Έλληνας Αστυνομικός, Πυρο-
σβέστης και Λιμενικός αναμένει 
από όλους τους εκπροσώπους του 
στο Ελληνικό Κοινοβούλιο να κά-
νουν το πατριωτικό τους καθήκον, 
διατηρώντας ζωντανή την ελπίδα 
για ένα καλύτερο αύριο, όπως αρ-
μόζει στον περήφανο Ελληνικό 
Λαό, που αγωνιά για το μέλλον του.

Κάντε το πατριωτικό σας καθήκον
Η Ανοικτή επιστολή των Ομοσπονδιών στους βουλευτές  
πριν από την κρίσιμη ψηφοφορία
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Το συνδικαλιστικό μας κίνημα, 
κάνοντας ό,τι ήταν ανθρωπί-
νως δυνατό ενάντια στη δρο-

μολογούμενη λαίλαπα των νέων 
μέτρων που ψηφίστηκαν στις 7-11-
2012 στη Βουλή, δεν εγκαταλείπει 
τον αγώνα. 

Μέχρι και την τελευταία στιγμή 

μέσα και έξω από τη Βουλή εξάντλη-
σε κάθε όριο προσπάθειας για την 
αποφυγή των δυσχερών οικονομι-
κών μέτρων στους συναδέλφους. Το 
μόνο δίκαιο μέτρο που νομοθετήθη-
κε μετά από μεγάλο αγώνα και μετά 
από δυο συναντήσεις με τον υπουργό 
Οικονομικών κ. Στουρνάρα Ιωάννη, 

ήταν η άρση της αναστολής των μι-
σθολογικών ωριμάνσεων, που είχαν 
παγώσει από την 1/7/2011, αν και το 
χρονικό σημείο άρση, ήτοι η 1/8/2012, 
δεν μπορεί να μας ικανοποιεί.

 Τα μέτρα αλλάζουν άρδην τη ζωή 
όλων μας σε συνθήκες οριακής δια-
βίωσης με την περιχαράκωση, την 

ηττοπάθεια, και την παραίτηση να 
αποτελούν το θανάσιμο κίνδυνο της 
«επόμενης ημέρας». Κάτι τέτοιο θα 
είναι πολύ χειρότερο και από τις συ-
νέπειες των απάνθρωπων αυτών 
μέτρων.  Γι’ αυτό οφείλουμε να στα-
θούμε όρθιοι. Απαιτείται να μη χά-
σουμε το θάρρος μας, απαιτείται να 

συνεχίσουμε δοκιμαζόμενοι αλλά 
μη καμπτώμενοι, μπροστά σ’ αυτή 
την πρωτόγνωρη δοκιμασία. Προέ-
χει η διασφάλιση της μεταξύ μας 
αλληλεγγύης λόγω της ιδιαιτερότη-
τας του λειτουργήματός μας, καθώς 
διαφορετικά θα χαθούμε στη δίνη 
των εξελίξεων. Η Ομοσπονδία μας 

ΒαΘΜοΣ
παΛαιοΣ  

ΣΥΝτεΛεΣτηΣ
ΝεοΣ

παΛαιοΣ 
ΒαΣικοΣ 
ΜιΣΘοΣ

ΝεοΣ  
ΒαΣικοΣ 
ΜιΣΘοΣ

επιΔοΜα ειΔικηΣ  
απαΣΧοΛηΣηΣ (2)

(Με ΒαΣη τοΝ 
 ΜιΣΘοΛοΓικο ΒαΘΜο)

επιΔοΜα  
επιτεΛικηΣ  

εΥΘΥΝηΣ

επιΔοΜα  
ΔιοικηΣηΣ

επιΔοΜα  
ειΔικΩΝ  

ΣΥΝΘηκΩΝ

ποΣο ΜειΩΣηΣ 
ΜικτΩΝ  

αποΔοΧΩΝ
(2,3,4,5)

ΑΡΧ. ΓΕΕΘΑ 2,80 2,14 2337 1882,50 Από 311,13 σε 225 Από 475,24 σε 350 Από 119,01 σε 95 Από 71,92 σε 65 696,80

Αρχηγός 2,30 1,94 2068 1697,50 Από 311,13 σε 225 Από 475,24 σε 350 Από 119,01 σε 95 Από 71,92 σε 65 612,80

Γ.Ε.Π.Σ. 2,10 1,81 1888 1583,80 Από 311,13 σε 225 Από 357,03 σε 285 Από 119,01 σε 95 Από 71,92 σε 65 493,29

Αντι/γος 1,95 1,69 1753 1478,80 Από 311,13 σε 225 Από 357,03 σε 285 Από 119,01 σε 95 Από 71,92 σε 65 463,29

Υπ/γος 1,83 1,60 1645 1400 Από 311,13 σε 225 Από 261,50 σε 210 Από 119,01 σε 95 Από 71,92 σε 65 413,65

Ταξίαρχος 1,68 1,50 1510 1312,50 Από 311,13 σε 225 Από  165,97 σε 133 Από 119,01 σε 95 Από 71,92 σε 65 347,53

Α/Δ 1,44 1,31 1295 1146 Από  175,60 σε 155 Από 119,01 σε 76 Από 95,53 σε 76 Από 71,92 σε 65 239,06

Α/Υ 1,28 1,18 1151 1032,50 Από 175,60 σε 155 Από 47,77 σε 43 Από 71,24 σε 57 Από 71,92 σε 65 165,03

Α/Α 1,19 1,11 1070 971,25 Από 175,60 σε 155 Από 47,77 σε 43 Από 71,24 σε 57 Από 71,92 σε 65 145,28

Α/Β 1,13 1,06 1016 927,50 Από 175,60 σε 155 Από 35,62 σε 32 Από 47,77 σε 38   (1) Από 71,92 σε 65 129,41

Υ/Α 1,08 1,04 971 910 Από 175,60 σε 155 Από 35,62 σε 32 Από 47,77 σε 38 (1) Από 71,92 σε 65 101,91

Υ/Β 1,00 1,00 899 875 Από 175,60 σε 155 Από 35,62 σε 32 Από 47,77 σε 38  (1) Από 71,92 σε 65 64,91

ΑΝΘ/ΜΟΣ 0,96 0,94 863 822,50 Από 175,60 σε 155 Από 29,15 σε 26 Από 24,29 σε 28  (1) Από 71,92 σε 65 67,46

ΑΡΧ/ΚΑΣ 0,93 0,91 836 796,25 Από 130,43 σε 115 Από 29,15 σε 26 Από 24,29 σε 28   (1) Από 71,92 σε 65 61,54

ΥΠΑΡΧ/ΚΑ 0,89 0,88 800 770 Από 130,43 σε 115 Από 29,15 σε 26 -------------- Από 71,92 σε 65 55,50

ΑΣΤ/ΚΑΣ 0,76 0,82 683 717,50 Από 130,43 σε 115 Από 29,15 σε 26 --------------- Από 71,92 σε 65 +9

ΔΟΚ ΥΠΑΣ εξ 
ιδιωτών

0,32 0,32 288 280 Από 130,43 σε 115 Από 29,15 σε 26 --------------- 26,58

ΔΟΚ. ΑΣΤΚΑΣ 0,32 0,32 288 280 ------------------- ---------------- -------------- 8

αΓαΜοΣ εΓΓαΜοΣ εΓΓαΜοΣ Με παιΔια 

επιΔοΜα εΞοΜαΛΥΝΣηΣ Από 111,72 σε 100 Από 169,21 σε 150 Από 225,88 σε 200

ΝΥκτεριΝη ερΓαΣια Από 2,93 ανά ώρα σε 2,60 Επιπρόσθετα περιορισμός των ετήσιων ωρών από 
768 σε 488 από 1.11.2012 

(1) Εφόσον ασκούν Διοίκηση. (2) Υπολογίστηκε στον κατεχόμενο βαθμό ενώ διαφοροποιείται στην πραγματικότητα με περαιτέρω απώλειες. (3) Δεν έχει υπολογιστεί η διαφορά που 
προκύπτει από την μείωση του επιδόματος χρόνου υπηρεσίας λόγω μείωσης του βασικού μισθού. (4) Δεν έχει υπολογιστεί η μείωση του επιδόματος εξομάλυνσης λόγω της προτεινό-
μενης μείωσης. (5) Καταργούνται τα δώρα-επιδόματα αδείας από 1/1/2013.

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑΤΑ ΜΗΝΙΑΙΩΝ ΜΙΚΤΩΝ ΑΠΟΔΟΧΩΝ  
Πραγματικός Βαθμός Έτη Υπηρεσίας Μισθολογικός 

Βαθμός
ΕΧΥ Μηνιαίες μικτές αποδοχές  

με 5νθήμερα και 48 ώρες 
νυκτερινά

Μηνιαίες μικτές αποδοχές  
μετά την μείωση (5νθήμερα - 
48 ώρες νυκτερινά)

Ποσό Μηνιαίας Μεί-
ωσης

ποσοστιαία 
μείωση 

ΑΣΤ/ΚΑΣ άγαμος 6 2/3 Αρχιφύλακα 12% 1544,64€ 1510,09€ 34,55€ 2,3%

ΑΡΧ/ΚΑΣ Π.Σ. έγγαμος 1 τέκνο 14 2/3 Υ/Β΄ 28% 1966,55€ 1852,40€ 114,15€ 5,8%

ΑΝΘ/ΜΟΣ Άγαμος 12 Ανθ/μου 20% 1794,64€ 1658,60€ 136,04€ 7,6%

ΑΝΘ/ΜΟΣ έγγαμος με 3 τέκνα 26 Αστυνόμου Α΄ 48% 2526,79€ 2238,25€ 288,54€ 11,5%

ΥΠΑΣΤΥΝΟΜΟΣ Α
ΕΞ ΑΝΘ/ΜΩΝ Ν.3686/2008 ΕΓ-
ΓΑΜΟΣ ΜΕ ΠΑΙΔΙΑ

30 2/3 Αστυν. Διευ-
θυντή 

56% 2828,98€ 2489,55€ 339,43€ 12%

Επισήμανση : στα προαναφερόμενα παραδείγματα οι ανωτέρω έχουν απολέσει και την μισθολογική ωρίμανση λόγω της άρσης από 1.7.2011  

Ανάλγητες περικοπές μισθών  
και συντάξεων
Αναλυτική παρουσίαση των νέων σκληρών και άδικων περικοπών. Διασώθηκαν οι μισθολογικές  
ωριμάνσεις. Συνεχίζουμε τον αγώνα για να καταπέσουν στα δικαστήρια οι αντισυνταγματικές διατάξεις
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Ως την τελευταία στιγμή της 
ψήφισης των νέων μνημο-
νιακών διατάξεων και του 

προϋπολογισμού για το 2013, το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα διεκ-
δικούσε μια καλύτερη αντιμετώ-
πιση από την πολιτεία.

Την Τετάρτη,7  Νοεμβρίου 
2012,ημέρα που χαρακτηρίστηκε 
και ως αποφράδα, υπήρξε παρά-
σταση διαμαρτυρίας έξω από τη 
Βουλή από τους προέδρους και 
τους γενικούς γραμματείς όλων 
των πρωτοβάθμιων σωματείων, 
ανταποκρινόμενοι στο κάλεσμα 
των έξι Ομοσπονδιών.

Πριν την παράσταση διαμαρτυ-
ρίας τα προεδρεία των Ομοσπον-
διών συναντήθηκαν με αντιπρο-
σωπεία της Δημοκρατικής Αρι-
στεράς, ενώ την προηγούμενη 
ημέρα είχαν επαφές με τους ειση-
γητές των άλλων κοινοβουλευτι-
κών κομμάτων, αλλά και με τον 
υπουργό Οικονομικών κ. Γ. 
Στουρνάρα. 

Ειδικότερα, τα προεδρεία των 
Ομοσπονδιών συναντήθηκαν με 
εκπροσώπους των κομμάτων 
Ν.Δ., ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ, Ανεξάρτη-
τοι Έλληνες και ΚΚΕ, θέτοντας  
την κάθετη διαφωνία τους για τις 
προωθούμενες περικοπές των μι-
σθών μας και ζητώντας την κατα-
ψήφισή τους.

Η συμβολική ένστολη διαμαρ-
τυρία μας έξω από τη Βουλή, δεν 
πέρασε απαρατήρητη. Συνθήματα 

όπως “βγείτε να δείτε πού μας 
οδηγείτε”, ακούστηκαν ακόμα και 
την ώρα που διέσχισε την είσοδο 
της Βουλής ο πρωθυπουργός κ. 
Αντώνης Σαμαράς.

Υπήρξαν επίσης προσπάθειες 
να βελτιωθούν έστω την τελευ-

ταία στιγμή κάποιες διατάξεις 
του πολυνομοσχεδίου, αλλά εκ 
μέρους των κυβερνώντων ει-
σπράξαμε μόνο αόριστες δεσμεύ-
σεις, όταν και όποτε βελτιωθεί η 
οικονομική κατάσταση της χώ-
ρας. 

Σε 12 δόσεις θα παρακρατη-
θούν οι αναδρομικές περι-
κοπές των Ειδικών Μισθο-

λογίων, σύμφωνα με απόφαση 
του αναπληρωτή υπουργού Οικο-
νομικών, Χρήστου Σταϊκούρα.  
Ειδικότερα, από την αρχή της 
επόμενης χρονιάς και ως την 31η 
Δεκεμβρίου 2013 θα παρακρατη-
θούν ως και σε 12 ισόποσες δό-
σεις τα ποσά που προκύπτουν 
από την αναδρομική (από 1η Αυ-
γούστου 2012) μείωση των απο-
δοχών στα ειδικά μισθολόγια.  Η 
κάθε δόση δεν μπορεί να είναι 
υψηλότερη από τον μισθό που θα 
χορηγείται τον προσεχή Ιανουά-
ριο.  Σύμφωνα με τη σχετική 
απόφαση, οι παρακρατήσεις 
από τη μισθοδοσία ή τη σύνταξη 
θα γίνονται ως εξής: 
• για ποσά έως 100 ευρώ, εφά-

παξ, 
• για ποσά έως 250 ευρώ, σε δύο 

ισόποσες μηνιαίες δόσεις, 
• για ποσά έως 500 ευρώ, σε 

τρεις ισόποσες μηνιαίες δό-
σεις, 

• για ποσά έως 750 ευρώ, σε τέσ-

σερις ισόποσες μηνιαίες δό-
σεις, 

• για ποσά έως 1.000 ευρώ, σε 
πέντε ισόποσες μηνιαίες δό-
σεις, 

• για ποσά έως 1.500 ευρώ, σε έξι 
ισόποσες μηνιαίες δόσεις, 

• για ποσά έως 2.000 ευρώ, σε 
επτά ισόποσες μηνιαίες δόσεις, 

• για ποσά έως 2.500 ευρώ, σε 
οκτώ ισόποσες μηνιαίες δό-
σεις, 

• για ποσά έως 3.000 ευρώ, σε 
εννιά ισόποσες μηνιαίες δό-
σεις, 

• για ποσά έως 4.000 ευρώ, σε 
δέκα ισόποσες μηνιαίες δόσεις,

• για ποσά έως 5.000 ευρώ, σε 
έντεκα ισόποσες μηνιαίες δό-
σεις, 

• για ποσά άνω των 5.000 ευρώ, 
σε δώδεκα ισόποσες μηνιαίες 
δόσεις. 
Σύμφωνα με το υπουργείο Οι-

κονομικών, τα ποσά αναφέρονται 
σε αυτά που προκύπτουν από τις 
μικτές αποδοχές ή τη μικτή σύ-
νταξη του υπαλλήλου, λειτουρ-
γού, στρατιωτικού ή συνταξιού-

χου, αφαιρουμένων των προβλε-
πόμενων κρατήσεων.  Τα οφειλό-
μενα ποσά που προκύπτουν από 
τη μείωση θα παρακρατούνται 
αναλογικά από τους οικείους κω-
δικούς που εκταμιεύθηκαν.  Στην 
περίπτωση κατά την οποία λει-
τουργός, υπάλληλος ή στρατιωτι-
κός αποχώρησε από την υπηρε-
σία, λόγω συνταξιοδότησης και 
έχει εισπράξει αποδοχές στις 
οποίες δεν έχει εφαρμοστεί η 
προβλεπόμενη από τις διατάξεις 
του κοινοποιούμενου νόμου μεί-
ωση, τα σχετικά αχρεωστήτως 
καταβληθέντα ποσά θα παρα-
κρατηθούν συμψηφιστικά από 
τη σύνταξή του ή σε περίπτωση 
μεταβίβασης αυτής από τη σύ-
νταξη των μελών της οικογένειάς 
του. Η παρακράτηση γίνεται με 
πράξη του αρμόδιου διευθυντή 
συντάξεων, ύστερα από σχετική 
βεβαίωση του εκκαθαριστή απο-
δοχών, για το ποσό που καταβλή-
θηκε.  Στην περίπτωση που λει-
τουργός, υπάλληλος ή στρατιωτι-
κός αποχώρησε από την υπηρε-
σία για οποιον

Η «λυπητερή» σε δόσεις!

Αγώνας μέχρις εσχάτων

μαζί με το υπόλοιπο συνδικαλιστι-
κό κίνημα θα αγωνιστούν με κάθε 
νόμιμο τρόπο για να καταπέσουν 
και να ακυρωθούν οι ληστρικές δι-
ατάξεις που έρχονται καταφανώς 
σε αντίθεση με το Σύνταγμα της 
χώρας μας και να καταδείξουμε 
την αγανάκτηση και την περιθωρι-
οποίησή μας που προωθείται από 
τα Μνημόνια.

Κρατάμε και πάλι ψηλά τη ση-
μαία, συνεχίζοντας τη μάχη σε όλα 
τα επίπεδα και προς κάθε κατεύ-
θυνση, για να σωθούν οι άνθρωποι 
και όχι οι αριθμοί. Δε θα μας αφα-
νίσουν, ψηλά το κεφάλι! Από το 
μεσοπρόθεσμο πρόγραμμα δημο-
σιονομικής στρατηγικής 2013-2016 
προβλέπονται μεταξύ άλλων ότι:

1Δε θα πραγματοποιηθούν προ-
σλήψεις στο Υπουργείο Δημό-

σιας Τάξης και Προστασίας του 
Πολίτη για τα έτη 2013 και 2014, 
ενώ για τα έτη 2015 – 2016 ο αριθ-
μός αυτός θα ανέλθει στα επίπεδα 
του 2012, ήτοι 580 άτομα κατ’ έτος.

2Η μείωση των μηνιαίων αποδο-
χών μας ανέρχεται έως και τα 

1.125€ από την 01-08-2012 μετά τη 
μείωση των Β.Μ. βάσης Υ/Β΄ (μο-
νάδα) από το ποσό των 899€ στο 
ποσό των 875€, τη μείωση των συ-
ντελεστών που διαμορφώνουν 
τους Β.Μ., οι οποίοι συμπαρασύ-
ρουν τη μείωση και του επιδόμα-
τος χρόνου υπηρεσίας, τη μείωση 
επιδομάτων ειδικής απασχόλη-
σης, επιτελικής ευθύνης, Διοίκη-
σης, ειδικών συνθηκών, εξομά-
λυνσης. Επιπρόσθετα θα επέλθει 
και περαιτέρω μείωση λόγω της 
μείωσης της αμοιβής για την νυ-
κτερινή εργασία από τα 2,93€ ανά 
ώρα στα 2,60€, αλλά και την κα-
τάργηση των επιδομάτων δώρων- 
αδείας (1000€) από την 1-01-2013.

3Η περαιτέρω μείωση του μισθο-
λογικού κόστους των αμειβομέ-

νων από το ειδικό μισθολόγιο των 
ένστολων θα ανέλθει κατά 130 
εκατ. € το έτος 2013 και επιπρό-
σθετα κατά 88 εκατ. € το έτος 2014, 
έτος κατά το οποίο προβλέπεται η 
εφαρμογή ενός νέου μισθολογίου, 
χωρίς να αποτυπώνεται ο τρόπος 
υλοποίησής του.

4Η περαιτέρω μείωση των ανώ-
τατων δαπανών στο υπουργείο 

Δημόσιας Τάξης και Προστασίας 
του Πολίτη από τα 2.003 δισεκ. το 
2012, θα ανέλθει στα 1.839 δισεκ. το 
2013 και τα 1.755 δισεκ. το 2014.

5Η εφαρμογή κλιμακωτής προο-
δευτικής μείωσης του συνολι-

κού εισοδήματος των συντάξεων 
(κύριας, επικουρικής, μερίσματος) 
για όσους λαμβάνουν από το Δη-
μόσιο Τομέα μετά τις μειώσεις και 
τις παρακρατήσεις της ειδικής ει-
σφοράς αλληλεγγύης συνταξιού-
χων και από το πρώτο ευρώ ως 
ακολούθως:

α) για το ποσό άνω των 1.000,01€, 
έως και 1.500€ μείωση κατά 5% και 
το ποσό που απομένει δεν μπορεί 
να υπολείπεται των 1.000,01€.

β) για το ποσό άνω των 1.500,01€, 
έως και 2.000€ μείωση κατά 10% 
και το ποσό που απομένει δεν μπο-

ρεί να υπολείπεται των 1.425,01€.
γ) για το ποσό άνω των 2.000,01€, 

μείωση κατά 15% και το ποσό που 
απομένει δεν μπορεί να υπολείπε-
ται των 1.800,01€. Επιπρόσθετα, θα 
πρέπει να επισημανθεί ότι για τους 
συνταξιούχους από 1/8/2012, θα 
επέλθει μείωση από τον επανυπο-
λογισμό των συντάξεων και την 
αναπροσαρμογή τους στους νέους 
Β.Μ., σύμφωνα με τις νέες ρυθμί-
σεις για τους μισθούς των εν ενερ-
γεία στελεχών της ΕΛ.ΑΣ., που βα-
σίζεται σε παλιά νομολογία του 
Ελεγκτικού Συνεδρίου. 

Για το 2014, στο Μεσοπρόθεσμο 
πρόγραμμα αποτυπώνεται νέα πε-
ρικοπή της συνταξιοδοτικής δαπά-
νης, λόγω εφαρμογής νέου μισθο-
λογίου στους ένστολους.

Επίσης, καταργούνται τα επιδό-
ματα και δώρα εορτών Χριστουγέν-
νων και Πάσχα.

6Η μείωση των εφάπαξ βοηθη-
μάτων για όσους αποχώρησαν 

ή θα αποχωρήσουν και για τους 
οποίους δεν έχει εκδοθεί η σχετι-
κή απόφαση χορήγησης του εφά-
παξ βοηθήματος:

- κατά 1,94% στο Τομέα Πρόνοιας 
Αστυνομικών

- κατά 45,49% στο Τομέα Πρόνοι-
ας Υπαλλήλων Α.Π.

- κατά 41,52% στο Τομέα Πρόνοι-
ας Δημοσίων Υπαλλήλων

Να σημειωθεί δε ότι ενώ το Μνη-
μόνιο 3 προέβλεπε ότι με απόφαση 
του ΥΠΕΚΑΠ και μετά από τεκμη-
ριωμένη εισήγηση του Δ.Σ. του Τα-
μείου μπορεί να αυξομειώνεται το 
παραπάνω οριζόμενο ποσοστό μεί-
ωσης μέχρι 35%, στη συνέχεια η 
κυβέρνηση με Πράξη Νομοθετικού 
Περιεχομένου, αφαίρεσε αυτή τη 
δυνατότητα, αδιαφορώντας πλή-
ρως για τα διαφορετικά αποτελέ-
σματα των πρόσφατων αναλογιστι-
κών μελετών, που η ίδια επέβαλλε 
να γίνουν από τα Ταμεία.

Επιπρόσθετα προβλέπεται ότι με 
απόφαση του ΥΠΕΚΑΠ, που εκδί-
δεται μέχρι την 31.12.2012, καθορί-
ζεται νέα τεχνική βάση για τις εφά-
παξ παροχές των τομέων πρόνοιας 
ώστε μετά την 1.1.2014 το εφάπαξ 
βοήθημα να υπολογίζεται στην νέα 
αυτή τεχνική βάση.

Όλα αυτά έχουν ως αποτέλεσμα 
το εφάπαξ να συρρικνώνεται μετά 
και τη μείωση του Β.Μ και κατ’ 
επέκταση και του χρονοεπιδόμα-
τος από 1/8/2012.

7Θεμελιωμένα συνταξιοδοτικά 
δικαιώματα μέχρι την 31-12-

2012, λόγω συμπλήρωσης των 
προϋποθέσεων του απαιτούμενου 
χρόνου ασφάλισης και ορίων ηλι-
κίας, όπου αυτά προβλέπονται, δε 
θίγονται και δύναται να ασκηθούν 
οποτεδήποτε.

Συναδέλφισσες, συνάδελφοι, σας 
ενημερώνουμε τέλος, ότι η Ομο-
σπονδία μας έδωσε μάχη έως και 
την τελευταία στιγμή για να μην 
υπάρξει αυξομείωση τόσο για τους 
εν ενεργεία όσο και για τους συντα-
ξιούχους, προτείνοντας ανεπιτυ-
χώς συγκεκριμένες προτάσεις επί 
των θεμάτων αυτών.
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Το κράτος 
κωφεύει… 
Χωρίς αποτέλεσμα  
η συνάντηση  
των αστυνομικών  
με τον υπουργό 
Ναυτιλίας  
Κ. Μουσουρούλη 

Σε τρίωρη συμβολική 
κατάληψη του κτιρίου της 
Αστυνομικής 

Περιφερειακής Διεύθυνσης 
Βορείου Αιγαίου προχώρησε η 
Ένωση Αστυνομικών 
Λέσβου σε συνεργασία με την 
Ένωση Αξιωματικών, 
διαμαρτυρόμενες για μία 
ακόμα φορά για τα 
αξεπέραστα προβλήματα που 
αντιμετωπίζουν στα θέματα 
των περικοπών των μισθών 
τους αλλά και  της 
λαθρομετανάστευσης.

Όπως διαβάζουμε στο 
Lesvosnews.gr, «δυστυχώς το 
κράτος δεν κάνει τίποτα για να 
βρει κάποιες λύσεις 
δείχνοντας προκλητική 
αδιαφορία. Μαζί με αυτούς και 
οι λαθρομετανάστες  βιώνουν 
τραγικές καταστάσεις αφού οι 
ίδιοι οι αστυνομικοί δεν 
μπορούν να ανταπεξέλθουν 
στα καθήκοντά τους αλλά 
παράλληλα θέτουν σε κίνδυνο 
ακόμα και τις ζωές τους. 
Κανένα θετικό αποτέλεσμα δεν 
είδαν επίσης  να βγαίνει και 
από τη συνάντησή τους για το 
θέμα αυτό στο κτίριο της 
Γενικής Γραμματείας Αιγαίου 
και Νησιωτικής Πολιτικής  με 
τον Υπουργό Ναυτιλίας και 
Αιγαίου κ. Κώστα 
Μουσουρούλη».

Χρεώνουν στην αστυνομία 
ένα πρόβλημα που δεν μπορεί 
να διαχειριστεί. Παντού βρώμα 
και δυσωδία μέσα στο κτίριο. 
Το διαπιστώνει αμέσως όποιος 
το επισκεφθεί. 

Ένα καινούριο κτίριο δεν 
μπορούμε να καταλάβουμε 
πώς έγινε έτσι από τη μια 
στιγμή στην άλλη. 

Έχει γεμίσει αλλοδαπούς, το 
ίδιο συμβαίνει και στο 
αστυνομικό τμήμα της 
Μύρινας. Δεν τηρούνται οι 
όροι υγιεινής και 
διαμορφώνεται μια 
επικίνδυνη κατάσταση για 
όλους», δήλωσε ο πρόεδρος 
της Ένωσης κ. Δημήτρης 
Αλεξίου.

Ε ίναι γνωστό ότι με αγώνες κατα-
κτήσαμε την αποδέσμευσή μας 
από τη φρούρηση των φυλακών 

και δημιουργήθηκε ειδική υπηρεσία 
στο υπουργείο Δικαιοσύνης. Δυστυ-
χώς, τα προβλήματα όμως όπως προ-
κύπτει από τις καταγγελίες των σω-
ματείων μας υφίστανται και κατά 
καιρούς οξύνονται.

Η Ένωση Αστυνομικών Ροδό-
πης εκφράζει την έντονη διαμαρτυ-
ρίας της για τη διαταγή του κ. Γενικού 
Επιθεωρητή Βορείου Ελλάδος, να 
υπάρχει  εξωτερική φρούρηση του 
Γενικού Καταστήματος Κράτησης 
Κομοτηνής σε 24ωρη βάση.«Σε εκτέ-
λεση της ανωτέρω εντολής, επί δέκα 
και πλέον μήνες, η Α.Δ. Ροδόπης δια-
θέτει για το σκοπό αυτό δέκα αστυνο-
μικούς και ένα περιπολικό, καθημε-
ρινά. «Αντιλαμβανόμαστε όλοι μας 
ότι σε περιπτώσεις εξεγέρσεων κ.λ.π. 
στα καταστήματα κράτησης, είναι 
απαραίτητη η συνδρομή της Ελληνι-
κής Αστυνομίας για την διασφάλιση 

της Δημόσιας Τάξης. Θεωρούμε όμως 
το λιγότερο υπερβολή, την πλέον των 
δέκα (10) μηνών καθημερινή διάθεση 
δέκα αστυνομικών και ενός περιπο-
λικού για την φρούρηση των Φυλα-
κών σε περιόδους που καμία αναστά-
τωση δεν παρουσιάζεται σ’ αυτές και 
δεν υπάρχει λόγος ανησυχίας. Δεν 
αρκεί που το αστυνομικό κρατητήριο 
του Α.Τ Κομοτηνής, έχει μετατραπεί 
σε παράρτημα των Φυλακών Κομο-
τηνής καθότι επί μονίμου βάσεως 
φιλοξενεί για μεγάλα χρονικά δια-
στήματα παραμονής επικίνδυνους 
ποινικούς κρατούμενους, με ότι αυτό 
συνεπάγεται (υπενθυμίζουμε τις δύο 
πρόσφατες αποδράσεις), επειδή οι 
φυλακές ισχυρίζονται πληρότητα;

Αναρωτιόμαστε ποιός ο ρόλος 
και ποιά τα καθήκοντα του σωφρο-
νιστικού προσωπικού και αυτού 
της εξωτεΡιΚής φρούρησης των 
Φυλακών, εάν επί μονίμου βάσεως 
και άνευ ιδιαιτέρου λόγου το Κατάστη-
μα Κράτησης Κομοτηνής φυλάσσεται 

καθημερινά από αστυνομικούς και οι 
ποινικοί κρατούμενοι αντί να παραλη-
φθούν από τις Φυλακές, να παραμέ-
νουν στα αστυνομικά κρατητήρια;» 
καταλήγει το έγγραφο του σωματείο 
προς το υπουργείο Δημόσιας Τάξης, 
από το οποίο ζητά να μεταφερθούν 
άμεσα από το κρατητήριο του Α.Τ. Κο-
μοτηνής, οι επί μακρόν χρονικό διά-
στημα παραμένοντες, ποινικοί κρα-
τούμενοι στο χώρο προορισμού τους 
που είναι το Γενικό Κατάστημα Κράτη-
σης Κομοτηνής, αλλά και να αποδε-
σμευτούν άμεσα οι αστυνομικές δυνά-
μεις από την άνευ λόγου και αιτίας 
φρούρηση των Φυλακών Κομοτηνής, 
έτσι ώστε να αυξηθεί ο αριθμός των 
διατιθέμενων στην αστυνόμευση της 
περιοχής μας αστυνομικών.

Παραλογισμός
Το σωματείο επίσης, κατήγγειλε τον 
παραλογισμό με τις μετακινήσεις δι-
μοιριών προς εκτέλεση υπηρεσίας 
στο Παρανέστι- Δράμας όπου δημι-

ουργήθηκε το νέο κέντρο φύλαξης 
παράνομων μεταναστών «Επισημαί-
νουμε ότι ο χρόνος που απαιτείται 
για την μετάβαση στο Παρανέστι και  
την επιστροφή στην Κομοτηνή ανέρ-
χεται στις τέσσερις (4)ώρες. Προσθέ-
τοντας σ’ αυτές και τις οκτώ (8) ώρες 
που απαιτούνται για την εκτέλεση 
υπηρεσίας, ο συνολικός χρόνος απα-
σχόλησης των μελών μας για κάθε 
μετακίνησή τους ανέρχεται στις δώ-
δεκα (12) ώρες. Ο συνολικός εβδομα-
διαίος χρόνος εργασίας δεν μπορεί 
να υπερβαίνει τις 32 ώρες για πενθή-
μερη εργασία και τις 40 ώρες με πα-
ροχή εργασίας την έκτη ημέρα της 
εβδομάδος.  Η διάθεση της Διμοιρίας 
μας στην Α.Δ. Δράμας, στο χρονικό 
διάστημα των τριών εβδομάδων, ανά-
γκασε τα μέλη μας σε εργασία εκατόν 
ογδόντα ωρών, δημιουργώντας από 
μόνη της υπερεργασία εξήντα (60) 
ωρών, για τους απαρτίζοντες την Δι-
μοιρία Υποστήριξης αστυνομικούς», 
τονίζει το σωματείο.

Οι αστυνομικοί καλούνται ξανά 
να φρουρήσουν και τις φυλακές
Να αναλάβει τις ευθύνες του το υπουργείο Δικαιοσύνης

Επιστροφή στην εποχή του 1950;
Πέρα από τη φτώχεια, αντιμέτωποι και με το τέρας της εγκληματικότητας...

Ο ι αστυνομικοί βρίσκονται πλέ-
ον στα όριά τους. Η καθημερι-
νή αφαίμαξη όλων των υπη-

ρεσιών του νομού, ακόμα και αυτών 
που βρίσκονται μακριά από την έδρα 
της Αστυνομικής Διεύθυνσης (Καλά-
βρυτα, Κλειτορία) προς ενίσχυση της 
Α.Δ. Κορινθίας για φύλαξη του εκεί 
κέντρου κράτησης, αλλά και του Α.Τ. 
Αιτωλικού, η μόνιμη καθημερινή ενί-
σχυση του Τμήματος Μεταγωγών 
Δικαστηρίων Πατρών, καθώς και ένα 
πλήθος υπηρεσιακών υποχρεώσεων, 
έχουν φέρει σε απόγνωση τους συνα-
δέλφους, οι οποίοι πέρα από τη φτώ-
χεια τους έχουν να αντιμετωπίσουν 
και το τέρας της εγκληματικότητας 
που διογκώνεται επικίνδυνα.

Με δραματικούς τόνους η Ένωση 
Αστυνομικών Αχαΐας περιγράφει 
στην ηγεσία του υπουργείου και της 
αστυνομίας την κατάσταση που αντι-

μετωπίζουν οι συνάδελφοι, ζητώντας 
για άλλη μια φορά αφενός την ενί-
σχυση υπάρχουσας δύναμης και 
αφετέρου την άμεση διακοπή της 
ενίσχυσης άλλων υπηρεσιών εκτός 
νομού. Επίσης, το σωματείο αναφέρε-
ται στην αναγκαιότητα συγκρότησης 
δεύτερης διμοιρίας υποστήριξης, 
στην απεμπλοκή από τις μεταγωγές 
δικαστηρίων κλπ.

Το σωματείο θέτει επιτακτικά το 
ερώτημα τι αστυνομία θέλουμε και 
γιατί τη θέλουμε και καλεί την ηγεσία 
να εφαρμόζει πρώτη την ισχύουσα 
νομοθεσία για το χρόνο εργασίας, 
αντί να οδηγούμαστε στην εποχή του 
1950, με μια σειρά διαταγών που κα-
ταλύουν τα πάντα και φέρνουν τον 
άνθρωπο αστυνομικό σε απόγνωση 
σε μια ιδιαίτερα δύσκολη περίοδο 
που η ψυχολογία λόγω των οικονομι-
κών μέτρων δεν είναι η καλύτερη 

δυνατή. Με άλλο έγγραφό του το σω-
ματείο επισημαίνει την κατασπατά-
ληση καυσίμων για τις μετακινήσεις 
εκτός νομού και κρούει τον κώδωνα 
του κινδύνου να ξεμείνει από καύσι-
μα η Διεύθυνση.

Μάσκες
Παρέμβαση της Ομοσπονδίας στον 
αρχηγό της Ελληνικής Αστυνομίας 
αντιστράτηγο κ. Νικόλαο Παπαγιαν-
νόπουλο μετά από αίτημα της Ένω-
σης Αστυνομικών Υπαλλήλων Αχαΐας 
προκειμένου να χορηγηθούν αντια-
σφυξιογόνες μάσκες στην Α.Δ. Αχαΐ-
ας. Για την ασφάλεια των συναδέλ-
φων, το σωματείο  ζήτησε να εγκριθεί 
άμεσα η χορήγηση 40 αντιασφυξιογό-
νων προσωπίδων (μασκών), προκει-
μένου να γίνει δυνατή η χρήση των 
ισαρίθμων κρανών νέου τύπου που 
προμηθεύτηκε πρόσφατα η Α.Δ.

Συνάντηση  
με τον Α.Δ. 
Λασιθίου
Αντιπροσωπία της Ένωσης 
Αστυνομικών Λασιθίου συ-
ναντήθηκε με τον Α.Δ. κ. Φα-
νούριο Μανιαδάκη και τον 
ενημέρωσε για τη μη τήρηση 
του ωραρίου εργασίας σε ορι-
σμένες υπηρεσίες, τα σχόλια 
περί μειωμένης απόδοσης 
ορισμένων υπηρεσιών, κα-
θώς και για την αυστηρότητα 
της διοίκηση στα παραπτώ-
ματα του αστυνομικού προ-
σωπικού.

Το κλίμα ήταν ιδιαίτερα φι-
λικό, ο διευθυντής άκουσε τις 
απόψεις μας και υποσχέθηκε 
να αντιμετωπίσει τα προβλή-
ματα που τέθηκαν, ανακοίνω-
σε το σωματείο.

Στιγμιότυπα από τη Γενική Συνέλευση της Ένωσης Αστυνομικών Ευρυτανίας, κατά τη διάρκεια της οποίας έγινε ενημέρωση από τον καθηγητή Εργατικού 
Δικαίου κ. Αλέξη Μητρόπουλο και τον κ. Βασίλη Πανταζή από την Διεύθυνση Οικονομικών του Αρχηγείου, αρμόδιο επί συνταξιοδοτικών θεμάτων.
Ο πρόεδρος του σωματείου κ. Κωνσταντίνος Μπίκας απονέμει τιμητικές πλακέτες στον πρόεδρο της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστο Φωτόπουλο και στον κ. Μητρόπουλο 
για την πολυετή τους προσφορά στο συνδικαλιστικό μας κίνημα.
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***
ςυνάδελφοι και συναδέλφισ-
σες, μετά από προβληματι-
σμούς αρκετών συναδέλφων, 
παραθέτουμε ενδεικτικά ορι-
σμένες από τις σκέψεις, από-
ψεις και προτάσεις που εσείς 
οι ίδιοι μας γνωρίσατε, σεβό-
μενοι την επιθυμία σας για 
ανωνυμία:

Θ.Ν.: Παιδιά, με 8.000 ευρώ μι-
σθό πού να καταλάβουν τον πό-
νο μας. Στην Καστοριά θέλουμε 
4.000 ευρώ μόνο για θέρμανση.
Κ.Ν.: Δεν μπορώ να καταλάβω 
για ποιο λόγο να μην μπορούν οι 
εκ του σώματος να μπουν στην 
Σχολή Αξιωματικών το 2013 και 
το 2014. Αφού στο κάτω κάτω δεν 
μπορεί να θεωρηθεί πρόσληψη, 
μια που ο συνολικός αριθμός 
των αστυνομικών δεν θα αλλά-
ξει. Κατά την γνώμη μου θα πρέ-
πει η Ομοσπονδία να εξετάσει 

και να προτείνει μια μέθοδο ει-
σαγωγής των ήδη υπηρετού-
ντων αστυνομικών στην Σχολή 
Αξιωματικών (ακόμα κι αν είναι 
εκτός των πανελλαδικών εξετά-
σεων), έτσι ώστε να υπάρχει για 
κάποιους μια προοπτική εξέλι-
ξης. Θα μπορούσε, τουλάχιστον 
για τις χρονιές 2013 και 2014, να 
γίνουν εξετάσεις, όπως για τη 
Σχολή Αρχιφυλάκων, με εισαγω-
γή των επιτυχόντων στο 3ο, η 
ακόμα και στο 4ο έτος της Σχο-
λής Αξιωματικών, ή ακόμα και 
με την μορφή των σεμιναρίων 
του ΤΕΜΑΑ.
Ρ.Γ.: Είναι πολλά τα λεφτά Κυρί-
ες και Κύριοι... Και όλα τα έχου-
με μαζέψει εμείς του «ειδικού» 
(ΧΑ,ΧΑ,ΧΑ,ΧΑ) μισθολογίου... 
Συνεπώς, ορθά το υπουργείο 
αποφασίζει να παίζει με τα νού-
μερα (με τα νεύρα και την ψυχο-
λογία μας) ...Ολοι θα θυμάστε 
πριν έναν χρόνο περίπου τις αλ-

χημείες που έκαναν πάλι.... Κό-
ψε ένα πενθήμερο αυτό τον μή-
να.... πάρτο τον άλλον...να βγουν 
οι αριθμοί... Εγώ προτείνω να 
τους χαρίσουμε αυτά τα λεφτά... 
Ας πάρει και κανένας χαμηλόμι-
σθος κανένα φράγκο παραπάνω 
..... Αρκετά «ευνοηθήκαμε» τόσα 
χρόνια... Η ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΕΙΝΑΙ 
ΓΙΑ ΓΕΛΙΑ Ή ΓΙΑ ΚΛΑΜΑΤΑ;;;; 
ΕΧΩ ΜΠΕΡΔΕΥΤΕΙ...
Χ.Φ.:  24/10, φέτος κλείσαμε 8 
χρόνια υπηρεσίας...Άνοιξε ο 
δρόμος της παραίτησης ορθά-
νοιχτα και για τη σειρά μας... 
Θ.Λ.: Στην εφορία αν αργήσεις 
ένα μήνα να πληρώσεις, θα επι-
βαρυνθείς τόκο 1%... Αυτοί που 
θα καθυστερήσουν να μας πλη-
ρώσουν, δεν θα πρέπει να επιβα-
ρυνθούν κάτι;;;
Α.Ζ.: 2013… ΕΤΟΣ ΦΥΓΗΣ ΤΩΝ 
ΕΝΣΤΟΛΩΝ. Κύμα φυγής των 
ένστολων με δραματικές μειώ-
σεις στο εφάπαξ και στις συντά-

ξιμες αποδοχές προβλέπει η 
επόμενη ημέρα του Μνημονίου 
υπ. αριθ. 3.
Γ.Π.: Τελικά, υπάρχει αύριο για 
εμάς τους νέους αστυνομι-
κούς;;; Αναρωτιέμαι …
Θ.Ν.: Διαβάζοντας δηλώσεις του 
τύπου «θα δουλεύουμε, για όσο 
πληρωνόμαστε» αναρωτήθηκα 
το έξης: Φταίνε σε τίποτα οι πο-
λίτες που αυτή τη στιγμή υπάρ-
χει έξαρση στην εγκληματικότη-
τα και μας έχουν ανάγκη πέραν 
κάθε άλλης φοράς, το ότι κά-
ποιοι ψήφισαν αυτά τα μέτρα; 
Πιστεύω πως όχι. Για το λόγο και 
μόνο αυτό πρέπει να πούμε όλοι 
μαζί «ναι στην αστυνόμευση και 
στην προστασία των συμπολι-
τών μας». Μπορούμε να πούμε 
«όχι στα πάρεργα της αστυνομί-
ας που επηρεάζουν κατά πολύ 
τα θέματα αστυνόμευσης» και 
που σίγουρα θα τους ζορίσει και 
πιο πολύ.

Του Ανθυπαστυνόμου 
Κωνσταντίνου Χύτα

Συνάδελφε  
και συναδέλφισσα,  
μη διστάσεις  
να επικοινωνήσεις μαζί 
μου για ό,τι καθημερινά  
σε απασχολεί.  
Στο e-mail  
της Ομοσπονδίας  
poasy@otenet.gr

Επι-κοινωνείτε 

Παρέμβαση από την Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Αττικής για τους νεο-

εξερχόμενους αστυφύλακες οι 
οποίοι για δεύτερο συνεχόμενο μή-
να πληρώθηκαν με το μισθό του 
Δοκίμου.

Όπως αναφέρει στο σχετικό έγ-
γραφο, «σε τηλεφωνική επικοινωνία 
που είχε σήμερα η Ε.ΑΣ.Υ.Α. με το 
αρμόδιο τμήμα της Διεύθυνσης Δια-
χείρισης Χρηματικού / Α.Ε.Α., μας 
ενημέρωσαν ότι δεν μπορούν να κα-
ταβάλλουν τη μισθοδοσία του αστυ-
φύλακα στους προαναφερόμενους 
συναδέλφους, διότι εκκρεμεί από 
πλευράς της Διεύθυνσης Αστυνομι-
κού Προσωπικού /Α.Ε.Α. η σχετική 
αλληλογραφία για την προαγωγή 
τους, η οποία έχει λάβει χώρα εδώ 
και δύο μήνες. Επίσης, γνωρίζο-
ντας ότι η μισθοδοσία του μηνός Ια-
νουαρίου θα κλείσει σε λίγες ημέ-
ρες, είναι προφανές ότι για τρίτο 
μήνα οι νεοεξερχόμενοι συνάδελφοι 
θα αμειφθούν με τον μισθό του Δο-
κίμου, προφανώς λόγω αδράνειας 
της Διεύθυνσης Αστυνομικού Προ-
σωπικού / Α.Ε.Α. και όχι λόγω γενι-
κών σκοπιμοτήτων που στόχο έχουν 
τον περιορισμό της δημόσιας δαπά-
νης στα πλαίσια της δημοσιονομι-
κής προσαρμογής εις βάρος των νέο 
– εξερχόμενων αστυφυλάκων.

 Κύριε Αρχηγέ,  Σας καλού-
με να ενεργήσετε άμεσα ώστε οι αρ-

μόδιες υφιστάμενες υπηρεσί-
ες σας να προωθήσουν την παραπά-
νω αλληλογραφία εντός της τρέχου-
σας εβδομάδας, έτσι ώστε να λυθεί 
το συγκεκριμένο πρόβλημα, δείχνο-
ντας έστω και την ύστατη αυτή στιγ-
μή την ίδια ευαισθησία που δείξατε 
και προ δύο μηνών όταν και έγινε 
αλλαγή Προεδρικού Διατάγματος 
μέσα σε 18 ώρες και οι εν λόγω συνά-
δελφοί μας αποσπάστηκαν στον 
Έβρο. Υπενθυμίζουμε ότι η διαφορά 
των χρημάτων ανέρχεται περί-
που στο ποσό των εξακοσίων ευρώ 
(600 €) μηνιαίως για έκαστο συνά-
δελφο».

Στη ΓΑΔΑ
Το σωματείο, πραγματοποίησε επί-
σης ενημερωτική συνάντηση με 
τον Γ.Α.Δ.Α. υποστράτηγο κ. Δικό-
πουλο ιωάννη. Πήραν μέρος μέλη 
του Δ.Σ., αντιπρόσωποι και ικανός 
αριθμός συναδέλφων από όλες τις 
διμοιρίες της ΥΜΕΤ (τουλάχιστον 
δυο από κάθε διμοιρία), με βασικό 
θέμα τα δυσεπίλυτα και χρονίζο-
ντα θέματα της συγκεκριμένης 
υπηρεσίας.

Μεταξύ άλλων τονίστηκαν κατά 
κόρον, η παραβίαση του ωραρίου 
εργασίας, η υπερεργασία και η νυ-
χτερινή αμοιβή, ο κατακερματι-
σμός των διμοιριών, εξαιτίας των 
πολλαπλών στόχων που ξεφυτρώ-
νουν καθημερινά, η ενασχόληση 

με αλλότρια καθήκοντα (μεταγω-
γές, «Ξένιος Ζεύς» κλπ), οι άσκο-
πες μετακινήσεις των διμοιριών 
μετά την εξαντλητική υπηρεσία σε 
μέτρα τάξης, σε στατικές φυλά-
ξεις, η εφαρμογή του πειθαρχικού 
δικαίου για ασήμαντη αφορμή και 
επιβολή εξαντλητικών χρηματι-
κών ποινών και η δυσαρμονία 
σχέσεων δυνάμεων με προϊσταμέ-
νους που καταδεικνύουν ανικανό-
τητα στην τακτική και στον σχεδι-
ασμό των μέτρων.

Η Ένωση τόνισε στον κ. Γενικό ότι 
τα ανωτέρω έπρεπε να είχαν επιλυ-
θεί από χτες, η κατάσταση έχει φτά-
σει στο απροχώρητο και έθεσε χρο-

νικό περιορισμό για την επίλυσή 
τους μέχρι αρχές Δεκεμβρίου.  Ο κ. 
Γενικός υποσχέθηκε ότι θα ιεραρ-
χήσει τα προβλήματα και θα προβεί 
στην  λύση αυτών».

Να σημειωθεί ότι αρχές Νοεμβρί-
ου είχε προηγηθεί  άλλη συνάντηση, 
κατά την οποία αναγνώρισε ότι όλα 
τα ζητήματα πράγματι υφίστανται 
και η αντιμετώπισή τους πρέπει να 
γίνει άμεσα και ως προς τούτο έδω-
σε εντολή. Τέλος, συμφωνήθηκε να 
υπάρξουν συνεχείς συναντήσεις 
προκειμένου να αντιμετωπίζονται 
ζητήματα που πιθανόν ανακύπτουν 
λόγω των καθημερινών και απρό-
βλεπτων εξελίξεων. 

Πληρώνουν τους αστυφύλακες 
με το μισθό του δόκιμου!
Παρέμβαση του σωματείου της Αττικής.  
Τα προβλήματα της ΥΜΕΤ τέθηκαν στον Γενικό Αστυνομικό Διευθυντή Αττικής

ΕΧθρΟΣ ΜΑΣ  
ΕίνΑί ΤΟ ΕΓΚΛηΜΑ
Η Ένωση Αστυνομικών Καβά-
λας, με αφορμή τις αντιμνημο-
νιακές εκδηλώσεις διαμαρτυ-
ρίας κάλεσε την ελληνική 
πολιτεία την ύστατη αυτή στιγ-
μή να αναθεωρήσει τα μέτρα 
που εξοντώνουν την κοινωνία 
και την οικονομία μας. «Την 
καλούμε για μια ακόμη φορά 
να μην χρησιμοποιεί τους 
αστυνομικούς ως «ασπίδα», 
αλλά μέσα από την αναγνώρι-
ση του πραγματικού μας ρό-
λου να μην δίνει την αφορμή 
σε δηλώσεις όπως αυτές του 
βουλευτή της Χρυσής Αυγής 
ότι το 50% με 60% των αστυ-
νομικών είναι υποστηρικτές 
τους. Οι αστυνομικοί της πα-
τρίδος μας αποτελούν τους θε-
ματοφύλακες της λειτουργίας 
της δημοκρατίας και ενός κρά-
τους δικαίου και κανείς δεν 
μπορεί να μας επικαλείται. Ορ-
κιστήκαμε πίστη στο Σύνταγμα 
και τους Νόμους και αγωνιζό-
μαστε καθημερινά κάτω από 
απαράδεκτες συνθήκες εργα-
σίας, υγιεινής και αποδοχών 
να φέρουμε εις πέρας αυτό το 
βαρύ φορτίο που μας έχει ανα-
θέσει ο ελληνικός λαός. Ως ορ-
γανισμός διαθέτουμε όλες 
εκείνες τις λειτουργίες που 
απαιτούνται, ώστε όποιος θε-
λήσει να κινηθεί έξω από τα 
όρια της νομιμότητας να βρε-
θεί και έξω από την Ελληνική 
Αστυνομία. Η ουδετερότητά 
μας είναι αδιαπραγμάτευτη, 
εχθρός μας είναι το έγκλημα 
απ’ όπου και αν προέρχεται».
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Φτηνά εισιτήρια για τους συ-
ναδέλφους που χρησιμο-
ποιούν το πλοίο στη γραμμή 

της Ικαροσαμίας, ζήτησε από την 
ΑΝΕΚ η Ένωση Αστυνομικών 
Σάμου, αντιλαμβανόμενη τις δύ-
σκολες οικονομικές συνθήκες των 
μελών της.

«Για τα 140 μέλη της Ένωσής μας 
που υπηρετούν στα νησιά της Σά-
μου, Ικαρίας και Φούρνων,  την 
σημερινή εποχή που το εισόδημα 
μας συρρικνώνεται διαρκώς, το τα-
ξίδι με πλοίο προκειμένου να με-
ταβούμε στην ηπειρωτική Ελλάδα, 
είτε για εκτέλεση υπηρεσίας (με-
ταγωγές) είτε για λόγους υγείας 
κλπ, αποτελεί μονόδρομο. 

Αντιλαμβανόμενοι  τις συνέπει-
ες της οικονομικής κρίσης στον 

κλάδο την επιβατηγούς ναυτιλίας, 
παρακαλούμε όπως στα πλαίσια 
των δυνατοτήτων σας εξετάσετε το 
αίτημά μας για παροχή οικονομι-
κής διευκόλυνσης  στο αντίτιμο 
εισιτήριων και στην χρήση καμπί-
νας και εστιατόριου στο πλοίο σας 
για τους συναδέλφους-μέλη της 
Ένωσής μας. Ευελπιστούμε στην 
ειλικρινή κατανόηση επί του αιτή-
ματός μας και θα χαρούμε να τύ-
χουμε θετικής απάντησης επί τού-
του», αναφέρει μεταξύ άλλων στην 
επιστολή του το σωματείο.

Το δίκαιο αυτό αίτημα, προκάλε-
σε αρνητική ανάρτηση στο διαδί-
κτυο ότι δήθεν πρόκειται για «ρου-
σφέτι» και συντεχνιακή διεκδίκη-
ση, προκαλώντας την άμεση απά-
ντηση του σωματείου το οποίο 

τονίζει μεταξύ άλλων ότι το αίτημα 
ε δ ρ ά ζ ε τ α ι  σ τ η ν  υ π ’  α ρ ι θ μ . 
3324.1/15/03 από 3 Απριλίου 2003 
Κοινή Υπουργική Απόφαση των 
Υπουργών Εμπορικής Ναυτιλίας 
και Αιγαίου με τίτλο «Καθορισμός 
υποχρεώσεων δημόσιας υπηρεσί-
ας στα Ε/Γ και Ε/Γ-Ο/Γ συμβατικά 
και ταχύπλοα πλοία». Στον Πίνακα 
Ι με τίτλο «Κατηγορίες Προσώπων 
που δικαιούνται έκπτωση στους 
Ναύλους των Ακτοπλοϊκών πλοί-
ων» και συγκεκριμένα στην παρά-
γραφο 9 αυτού, γίνεται αναφορά 
ότι οι ναυτιλιακές εταιρείες υπο-
χρεώνονται να παρέχουν έκπτωση 
50% στον ισχύοντα κάθε φορά ναύ-
λο, για επιβαίνοντες στα πλοία 
τους που είναι στελέχη των Ενό-
πλων Δυνάμεων και των Σωμάτων 

Ασφαλείας. «Σας κάνουμε γνωστό 
ότι το στο πλοίο Ιεράπετρα, αν και 
προβλέπεται η σχετική έκπτωση 
(καθώς η σχετική ΚΥΑ είναι σε 
ισχύ), εν τούτοις αυτή δεν πραγμα-
τοποιείται από την εταιρεία! Ως εκ 
τούτου κινηθήκαμε προς την κα-
τεύθυνση της υποβολής σχετικής 
επιστολής-υπόμνησης προς την 
ναυτιλιακή εταιρεία όπου ανήκει 
το εν λόγω επιβατηγό πλοίο, θεω-
ρώντας δεδομένο ότι το νομικό 
τμήμα της ΑΝΕΚ γνωρίζει την εν 
λόγω ΚΥΑ, καταθέσαμε και την 
αντιπρόταση της ενδεχόμενης 
πραγματοποίησης και ορισμένων 
άλλων εκπτώσεων οι οποίες θα 
μπορούσαν να λάβουν χώρα επί 
του πλοίου προκειμένου να αντι-
σταθμίσουν την μη πραγματοποι-

ούμενη προβλεπόμενη έκπτωση 
στα εισιτήρια. Από εκεί και έπειτα 
περιμένουμε με πραγματική ανυ-
πομονησία την απάντησή της εται-
ρείας επί του αυτονόητου αιτήμα-
τός μας, το οποίο αν μη τι άλλο 
εδράζεται στη βάση του ισχύοντος 
σήμερα νομοθετικού πλαισίου. 

Ως υπάλληλοι βλέπουμε καθη-
μερινά το εισόδημά μας με το 
οποίο καλούμαστε να ζήσουμε 
εμείς οι ίδιοι αλλά και οι οικογέ-
νειές μας, να συρρικνώνεται, και 
αυτό δυστυχώς αποτελεί κάτι το 
οποίο συμβαίνει είτε το θέλουμε 
είτε όχι. Ως εκ τούτου διεκδικούμε 
και θα συνεχίσουμε να διεκδικού-
με! Όχι ρουσφετολογικά, όχι συ-
ντεχνιακά, αλλά δίνοντας τη μάχη 
για το δίκαιο… 

Φτηνά εισιτήρια για τους συναδέλφους 
της Ικαροσαμίας
Δεν είναι ρουσφέτι να ζητάς εφαρμογή της ΚΥΑ, τονίζει το σωματείο

Σε μαύρο χάλι  
το Αστυνομικό 
Μέγαρο 
Φθιώτιδας
Απαράδεκτη είναι η συντήρηση του 
Μεγάρου της Αστυνομικής Διεύθυν-
σης Φθιώτιδας και οι αρμόδιοι κα-
λούνται να απαντήσουν σε συγκεκρι-
μένα ερωτήματα.

Όπως καταγγέλλει η Ένωση Αστυ-
νομικών Φθιώτιδας εδώ και οχτώ 
μήνες περίπου, δεν λειτουργεί  ο ένας 
εκ των δύο ανελκυστήρων, χωρίς να 
έχει γίνει από τους υπόχρεους κά-
ποια ενέργεια επισκευής του (ο χρό-
νος για δήθεν αγορά ανταλλακτικού, 
έχει παρέλθει). Επίσης, τα μισά καζα-
νάκια των τουαλετών  δεν λειτουρ-
γούν, τα κασώματα στις πόρτες έχουν 
ξεκολλήσει, με αποτέλεσμα να υπάρ-
χει κίνδυνος να πέσουν και να τραυ-
ματίσουν τους συνάδελφους μας, σε 
πολλά σημεία των ψευδοροφών πα-
ρατηρείται διαρροή από τους σωλή-
νες ύδρευσης και  θέρμανσης, με 
αποτέλεσμα να καταρρέουν τα πάνελ 
της ψευδοροφής, οι περισσότερες 
λάμπες φωτισμού στους διαδρόμους, 
αλλά και σε αρκετά γραφεία έχουν 
καεί με αποτέλεσμα  να μην επαρκή 
ο φωτισμός για την εκτέλεση υπηρε-
σίας κατά τις νυχτερινές ώρες, ενώ τα  
περισσότερα σώματα καλοριφέρ και 
αιρκοντίσιον δεν λειτουργούν, διότι 
δεν έχει γίνει η σχετική συντήρηση.

«Παρακαλούμε όπως μας γνωρίσε-
τε, ποιος είναι ο υπεύθυνος για την 
αποκατάσταση των ελλείψεων – ζη-
μιών, ποιες ενέργειες έχουν γίνει από 
την Υπηρεσία σας για την αποκατά-
σταση αυτών και τέλος αν προκύ-
πτουν τυχόν ευθύνες για κάποιο φυ-
σικό πρόσωπο», καταλήγει το έγγρα-
φο του σωματείου.

Σημαντική πρόταση από την 
Ένωση Αστυνομικών Γρε-
βενών, με στόχο την διευ-

κόλυνση των συναδέλφων που 
καλούνται να καταθέσουν ενώπι-
ον δικαστηρίων και αντιμετωπί-
ζουν πρόβλημα μη δικαιολόγη-
σης της εκτός έδρας αποζημίω-
σης εξαιτίας της αύξησης της 
χιλιομετρικής απόστασης από τα 
15 στα 60 χιλιόμετρα.

Το σωματείο σημειώνει ότι «το 
γεγονός αυτό, πέραν του ότι επέ-
φερε σημαντική μείωση του ει-
σοδήματός μας, δημιούργησε και 
μία περαιτέρω σοβαρή οικονομι-
κή επιβάρυνση στους συναδέλ-
φους που καλούνται να παρουσι-
ασθούν ως μάρτυρες κυρίως 
ενώπιων των ποινικών Εφετείων 
της χώρας, οι οποίοι λόγω έλλει-
ψης τακτικής δημόσιας συγκοι-
νωνίας αναγκάζονται να μετακι-

νούνται με δικά τους μέσα, από 
Υπηρεσίες που βρίσκονται εκτός 
της περιφέρειας που εδρεύουν 
τα εν λόγω δικαστήρια.

Επειδή η εμφάνιση των αστυ-
νομικών ενώπιον του κάθε εί-
δους Δικαστηρίου που ανάγεται 
στο υπηρεσιακό καθήκον είναι 
υποχρεωτική προς εξυπηρέτηση 
του Δημοσίου συμφέροντος, με 
σημαντικό όμως οικονομικό κό-
στος για τον υπόχρεο, λαμβανο-
μένης υπόψη της διαμόρφωσης 
των πενιχρών μισθών μας, προ-
τείνουμε όπως σε ανάλογες περι-
πτώσεις που δεν προβλέπεται 
εκτός έδρας αποζημίωση, να 
προωθηθεί καθιέρωση διαδικα-
σίας έγκρισης μετακίνησης του 
αστυνομικού προσωπικού με 
υπηρεσιακό όχημα κατόπιν σχε-
τικού αιτήματος των συναδέλ-
φων που διατάσσονται ουσιαστι-

κά σε εκτέλεση υπηρεσίας με 
δικές τους δαπάνες.

Στο σημείο αυτό γίνεται μνεία 
ότι τα περιφερειακά Εφετεία συ-
νεδριάζουν ορισμένες ημέρες 
εκάστου μηνός, γεγονός που επι-
τρέπει τον ευκολότερο προγραμ-
ματισμό της προαναφερόμενης 
διαδικασίας και την μαζικότερη 
διευκόλυνση των συναδέλφων 
χωρίς να δημιουργείται η παρα-
μικρή υπηρεσιακή δυσλειτουρ-
γία.Σε κάθε άλλη περίπτωση 
αδυναμίας χορήγησης υπηρεσι-
ακού οχήματος για την εκτέλεση 
της προαναφερόμενης υπηρεσί-
ας, προτείνεται η προώθηση σχε-
τικής νομοθετικής ρύθμισης 
ώστε οι συνάδελφοι να αποζημι-
ώνονται για τη μετακίνησή τους 
από το υπουργείο Δικαιοσύνης, 
όπως προβλέπεται για κάθε άλλο 
πολίτη της χώρας».

Έχουμε αναφερθεί εκτενώς 
στα προβλήματα που προκά-
λεσε το καλοκαίρι η αιφνι-

διαστική απόφαση του Αρχηγείου 
για τη μετακίνηση στον Έβρο 1881 
συναδέλφων μας. Δεν φανταζόμα-
σταν όμως ότι ανάμεσά τους θα 
ήταν και ένας βαθμοφόρος που 
βρισκόταν σε αναρρωτική άδεια 
λόγω σοβαρής εγχείρισης.

 Όπως προκύπτει από την κα-
ταγγελία της Ένωσης Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Γρεβενών για 
τις αποσπάσεις που έγιναν από το 

Τμήμα Δοκίμων Αστυφυλάκων 
Γρεβενών στον Έβρο, ανάμεσά 
τους  ήταν και ένας συνάδελφος, 
πρόσφατα σοβαρά εγχειρισμένος 
στον εγκέφαλο! 

Εκτός όμως από αυτή την αν-
θρώπινη διάσταση του προβλή-
ματος, που δείχνει ανάγλυφα την 
προχειρότητα με την οποία δια-
τάχθηκαν οι αποσπάσεις, το σω-
ματείο σημειώνει ότι στη δύναμη 
του Τ.Δ.Α. Γρεβενών έχουν απο-
μείνει μόνο 5 Αστυνομικοί (1 Αν-
θυπαστυνόμος και 4 Αρχιφύλα-

κες Μ.Α.Υ.) για την φύλαξη των 
τεράστιων εγκαταστάσεων της 
Σχολής και του οπλισμού και 
όπως επισημαίνεται στο χώρο 
αυτό λειτουργεί και πρατήριο 
ανεφοδιασμού καυσίμων υπηρε-
σιακών οχημάτων.

Σοβαρότατο είναι και το πρό-
βλημα που δημιουργείται με τη 
μη περαίωση εκκρεμοτήτων της 
Σχολής (σύνταξη οδοιπορικών 
εξόδων δοκίμων αστυφυλάκων, 
αποπληρωμή καθηγεσιών κλπ θέ-
ματα διοικητικής φύσης).

Γιατί όχι αποζημίωση  
από το υπουργείο Δικαιοσύνης;

Πήρε απόσπαση ενώ ήταν σε αναρρωτική άδεια

Αστυνομικό 
Τμήμα  
στα Ψαχνά
Στα πλαίσια της 
συνεχιζόμενης προσπάθειας 
που καταβάλλεται  
από το Διοικητικό Συμβούλιο 
για ενημέρωση των Αρχών και 
φορέων του νομού μας  
όσον αφορά τα προβλήματα 
του αστυνομικού  
προσωπικού και των 
Υπηρεσιών, 
πραγματοποιήθηκε  
(29-10-2012) συνάντηση 
του προέδρου, γενικού 
γραμματέα και ταμία της 
Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Εύβοιας  
με τον δήμαρχο Δήμου 
Διρφύων-Μεσσαπίων  
κ. Μπουροδήμο  
Ιωάννη και τους 
αντιδημάρχους κ.κ. Λάμπρου 
Γεώργιο και Λαφαζάνη 
Γεώργιο.

Στους παραπάνω έγινε 
εκτενής ενημέρωση  
και τους παραδόθηκε  
σχετικό υπόμνημα με τις 
θέσεις και τις προτάσεις του 
σωματείου και αναλύθηκε η 
διαχρονική πρόταση του για 
ίδρυση Αστυνομικού 
Τμήματος με έδρα  
τα Ψαχνά, η οποία τους 
βρίσκει απολύτως 
σύμφωνους. Ο κ. δήμαρχος 
ζήτησε εγγράφως από τον 
υπουργό Δημόσιας Τάξης να 
ιδρυθεί το τμήμα στην έδρα 
του Δήμου.
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Μετά την πρόσφατη απόδρα-
ση –απαγωγή βαρυποινίτη 
των φυλακών Τρικάλων 

από τα εξωτερικά ιατρεία του τοπι-
κού νοσοκομείου, οι μεταγωγές πλέ-
ον αυτών των περιπτώσεων στα νο-
σοκομεία της Λάρισας, θυμίζουν 
ταινίες δράσης!

Αυτό καταγγέλλει η Ένωση Αστυ-
νομικών Λάρισας, αναφέροντας 
χαρακτηριστική περίπτωση κατα-
σπατάλησης αστυνομικής δύναμης 
και εξόδων κίνησης οχημάτων, αλλά 
και μια περίπτωση ενισχυμένης 
κράτησης σε νοσοκομείο. 

«Σε όλα αυτά πρέπει να προσθέ-
σουμε τη φύλαξη εξωτερικά των φυ-
λακών Λάρισας καθ’ όλο το 24ωρο. 
Προκύπτουν, όμως, κάποιες εύλο-
γες απορίες:

1Με ποια διαταγή διατάσσεται η 
συνδρομή μας για φύλαξη –μετα-

γωγή κρατουμένων σε νοσηλευτικά 
ιδρύματα;

2Ποιοι τελικά είναι οι υπεύθυνοι 
της μεταγωγής και της φύλαξης;

3Αν κάτι δεν πάει κατ’ ευχήν πώς 
είναι δυνατόν να έχουν την  ίδια 

ευθύνη οι αστυνομικοί που εκτά-
κτως διετάχθησαν να συνδράμουν;

4Πώς είναι δυνατόν για κρατούμε-
νο που συνοδεύεται από υπερ-

πολλαπλάσιους ένοπλους σωφρονι-
στικούς υπαλλήλους κατά τη μετα-
γωγή τους στο νοσοκομείο να διατί-
θεται ως ενίσχυση το 40% περίπου 
της αστυνομικής δύναμης που εκεί-
νη της ώρα εκτελεί υπηρεσία; 

Ας μην ξεχνάμε ότι οι φυλακές 
Λάρισας έχουν περί τους 900 κρα-

τουμένους και καθημερινά εκτελού-
νται δύο με τρεις μεταγωγές στα 
νοσοκομεία. Είναι, λοιπόν, δυνατόν 
σε ένα πολεοδομικό συγκρότημα 
άνω των διακοσίων χιλιάδων κατοί-
κων εξαιτίας της φύλαξης του ενός, 
να απομένει στην υπηρεσία της πό-
λης η μισή από τη διατιθέμενη αστυ-
νομική δύναμη;

Ας αφήσουν κάποιοι κατά μέρος 
κινήσεις που εκθέτουν τους συνα-
δέλφους μας και προσδίδουν πανι-
κό παρά ένα οργανωμένο σχέδιο 
δράσης. Δεν είναι δυνατόν η Ομο-
σπονδία μας να δίνει μάχες και να 
έχει ως βασικό αίτημα την απαλλα-
γή μας από τα ξένα έργα και κάποιοι 
με ελαφρά τη καρδία να μας γυρί-
ζουν πίσω, βάζοντας σε άμεσο κίνδυ-
νο τη ζωή και την καριέρα τω αστυ-
νομικών. Περιμένουμε   απαντήσεις 
στα εύλογα ερωτήματά μας. Η Ένω-
σή μας δηλώνει ότι θα διασφαλίσει 
τα μέλη της με κάθε νόμιμο τρόπο» 
καταλήγει η ανακοίνωση.

Πρωτοτυπίες...
Άλλες πρωτοβουλίες του σωματείου 
για την υπεράσπιση των συμφερό-
ντων των μελών του, αφορούν σχε-
τική διαταγή του Α.Ε.Α. για την ενί-
σχυση της Γ.Α.Δ.Α. με δυο ομάδες 
Ο.Π.Κ.Ε. Όπως τονίζει, «για μία ακό-
μη φορά είχαμε ωμή παραβίαση του 
Π.Δ. 394/2001 καθόσον η διαταγή 
του Α.Ε.Α. εκδόθηκε Σάββατο από-
γευμα, για ένα γεγονός που ήταν 
ήδη γνωστό, και ενώ οι συνάδελφοι 
είχαν λάβει γνώση τις υπηρεσίες του 
τριημέρου, διαλύοντας για πολλο-

στή φορά τον οικογενειακό και προ-
σωπικό τους προγραμματισμό». Το 
σωματείο επικαλείται επίσης τα 
γνωστά μέτρα με αφορμή το κλείσι-
μο της Κοιλάδας των Τεμπών, και 
σημειώνει ότι «η σύνθεση της διμοι-
ρίας αποφασίστηκε να είναι 11 άτο-
μα από Λάρισα και 11 από Καρδίτσα! 
Έχουμε δηλαδή ένα επιχειρησιακό 
«έγκλημα». Ποιος θα έχει την ευθύ-
νη αν τραυματισθεί κάποιος συνά-
δελφος; Πώς είναι δυνατόν να συ-
νεργασθούν ως ομάδα άτομα άγνω-
στα μεταξύ τους; 

Ως Προεδρείο της Ε.Α.Λ. ζητούμε 
συγγνώμη από τους συναδέλφους 
που δε μπορέσαμε να υπερασπι-
σθούμε τα δικαιώματά τους, καθώς 
το Αρχηγείο μας, εκδίδοντας για 
πολλοστή φορά διαταγές στο πόδι, 
έκανε κουρελόχαρτο το Π.Δ. για το 
ωράριο εργασίας μας, ενώ η τοπική 
μας ηγεσία αποφάσισε την προανα-
φερόμενη πρωτότυπη στα χρονικά 
σύνθεση της διμοιρίας, θέτοντας σε 
κίνδυνο τους συναδέλφους που την 
απαρτίζουν».

Τέλος, η Ένωση διαμαρτύρεται για 
τα κρατητήρια της Α.Δ. Λάρισας, ση-
μειώνονας ότι μετά την επέκταση 
της εφαρμογής του σχεδίου «ΞΕ-
ΝΙΟΣ ΖΕΥΣ» στα κρατητήρια έδρας 
της Αστυνομικής Διεύθυνσης Λάρι-
σας χωρητικότητας 39 ατόμων φιλο-
ξενούνται καθημερινώς περί τα  60 
και πλέον άτομα, επί το πλείστον 
αλλοδαποί προς απέλαση, συν οι 
όποιοι κρατούμενοι με αυτόφωρη 
διαδικασία, χωρίς να τηρούνται οι 
συνθήκες υγιεινής.

Ταινίες δράσης θυμίζουν  
οι μεταγωγές...
Στη Λάρισα έχουν ξεπεράσει το μέτρο, καταγγέλλει το σωματείο

Προχωρά  
η προκαταρκτική  
για τις αυθαιρεσίες
Κατέθεσε το προεδρείο της Θεσσαλονίκης για  
την καταστρατήγηση του ωραρίου εργασίας

Με πρωτοβουλία της Ένω-
σης Αστυνομικών Ν. Κα-
στοριάς  τοποθετήθηκε 

στην είσοδο της Αστυνομικής Διεύ-
θυνσης αναθηματική στήλη για 
τους πεσόντες εν ώρα υπηρεσίας 
συναδέλφους Αστυνομικούς  της 
Αστυνομικής Διεύθυνσης Καστο-
ριάς σε ένδειξη τιμής, σεβασμού και 
αναγνώρισης της θυσίας τους.

Όπως τονίζει το σωματείο με 
ανακοίνωσή του, «ως Ένωση Αστυ-
νομικών Ν. Καστοριάς, θέλουμε να 
τιμούμε τους πεσόντες στο καθή-
κον, υπενθυμίζοντας την ίδια ώρα 
στην πολιτεία το χρέος της, αφενός 
απέναντι στις οικογένειες των 
Ηρώων του Σώματος, στους κατοί-
κους του νομού μας την προσφορά 
μας,  αφετέρου, δε, στους συναδέλ-

φους και τις συναδέλφισσες που 
έδιναν και δίνουν ανυπεράσπιστοι 
τη μάχη για την καταπολέμηση του 

εγκλήματος. Έχουμε βαρύ το χρέος 
του αγώνα για τη δική τους ανα-
γνώριση και αιώνια καταχώρηση 

στις καρδιές μας γιατί έπεσαν 
ηρωικά στο καθήκον. Η ψυχή τους 
θα καθοδηγεί τη σκέψη και τις 
αποφάσεις μας. Έχουμε υποχρέω-
ση να μην τους λησμονήσουμε πο-
τέ.Αναγνωρίζουμε τη θυσία τους. 
Δεν θα τους ξεχάσουμε ποτέ. Αιω-
νία τους η μνήμη».

Υπολογισμός σύνταξης
Το σωματείο, με έγγραφό του επι-
σημαίνει εξάλλου ότι δεν  υπάρχει 
η δυνατότητα υπολογισμού της 
σύνταξης μέσω της ιστοσελίδας 
του Γενικού Λογιστηρίου του Κρά-
τους, όπως συμβαίνει για τους 
στρατιωτικούς. 

H Ομοσπονδία απευθύνθηκε στο 
αρχηγείο (Κλάδος Οικονομοτεχνι-
κών), ζητώντας να αναπτυχθεί η 

εφαρμογή αυτή από τη Διεύθυνση 
Πληροφορικής του Α.Ε.Α., η οποία 
θα περιλαμβάνει όλες τις συνταξι-
οδοτικές παραμέτρους (κύρια και 
επικουρική σύνταξη σε συνάρτηση 
με τα ηλικιακά όρια αποχώρησης, 
εφάπαξ αποζημίωση) και να αναρ-
τηθεί στην επίσημη ιστοσελίδα της 
Ελληνικής Αστυνομίας. Οπως, ση-
μειώνει η Ομοσπονδία, «η ενέρ-
γεια αυτή είμαστε βέβαιοι ότι θα 
προσφέρει τα μέγιστα στην ακριβή 
και επίσημη ενημέρωση του Αστυ-
νομικού Προσωπικού από πλευ-
ράς της Πολιτείας, αίροντας τις 
όποιες αμφιβολίες και αγωνίες, 
ενώ παράλληλα θα αποφορτίσει 
υφιστάμενες Υπηρεσίες σας από 
τα συνεχή και δικαιολογημένα 
ερωτήματα που υποβάλλονται».

Να προτιμηθούν  
οι Δραμινοί

Αναθηματική στήλη για τους πεσόντες αστυνομικούς  
της Καστοριάς

Κλήθηκαν και κατέθεσαν 
στην κ. Πταισματοδίκη 
Θεσσαλονίκης τα μέλη του 

προεδρείου της Ένωσης Αστυ-
νομικών Θεσσαλονίκης στο 
πλαίσιο της προκαταρκτικής 
εξέτασης που διενεργείται σχε-
τικά με τις αυθαιρεσίες - παρα-
τυπίες της Διοίκησης όσον αφο-
ρά την καταστρατήγηση του 
ωραρίου.

Οι συνάδελφοι κατέθεσαν 150 
υπεύθυνες δηλώσεις – έγγραφες 
αναφορές συναδέλφων, στις 
οποίες  περιγράφονται αναλυτι-
κά οι καταγγελίες. 

«Περιμένουμε τη Δικαιοσύνη 
να αποφασίσει και αναμένουμε 
την εξέλιξη της υπόθεσης, για 
την προστασία των συναδέλφων 

από οποιεσδήποτε αυθαιρεσίες 
και παρατυπίες των εργασιακών 
δικαιωμάτων τους. 

Η Ένωση συνεχίζει τη συλλογή 
και άλλων αποδεικτικών στοι-
χείων με τη βοήθεια των μελών 
της, ώστε να αποδοθεί πραγμα-
τική δικαιοσύνη και να διασφα-
λιστούν-προστατευθούν όλοι οι 
συνάδελφοι. Από εδώ και στο 
εξής, οποιαδήποτε αυθαιρεσία 
θα καταγγέλλεται αρμοδίως», 
τονίζει το σωματείο.

Εξάλλου, η Ένωση παρενέβη 
και ζήτησε από τη διοίκηση να 
σεβαστεί τα δικαιώματα των συ-
ναδέλφων με αφορμή τη ανά-
κληση αδειών με αφορμή τα μέ-
τρα για την παρέλαση της 28ης 
Οκτωβρίου.

Η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Δράμας υπέ-
βαλε αίτημα προς τον Αρ-

χηγό της ΕΛΑΣ, να προτιμηθούν 
για τις αποσπάσεις στο Κέντρο Φύ-
λαξης Παρανεστίου όσοι κατάγο-
νται από τη Δράμα, εφόσον η φύ-
λαξη των αλλοδαπών έχει ανατεθεί 
σε αστυνομικούς από διάφορες 
Αστυνομικές Διευθύνσεις της Χώ-

ρας. Το σωματείο ζητά επίσης σε 
περίπτωση απόσπασης  των αστυ-
νομικών στον τόπο καταγωγής 
τους, να εφαρμοστεί  η ίδια μέρι-
μνα για την διατήρηση των αντι-
κειμενικών κριτηρίων  της μετάθε-
σής τους,  όπως γίνεται  με τους 
αποσπασμένους σε αντίστοιχα 
κέντρα φιλοξενίας όμορων νο-
μών της Θράκης.
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«Καμπανάκι»  
η εισβολή 
στο 
Αστυνομικό 
Τμήμα

Την έντονη αντίδραση 
της Ένωσης 
Αστυνομικών 

Υπαλλήλων Πρέβεζας, 
προκάλεσε η εισβολή 
ομάδας ατόμων σε 
Αστυνομικό Τμήμα του 
νομού με αποτέλεσμα να 
εκτεθεί σε κίνδυνο ο 
μοναδικός αστυνομικός 
που εκτελούσε υπηρεσία.

Η Ομοσπονδία 
ενημερώθηκε από το 
σωματείο και υπήρξε 
παρέμβαση στο υπουργείο 
Δημόσιας Τάξης, 
σημειώνοντας ότι «η 
τακτική της απογύμνωσης 
των Περιφερειακών 
Αστυνομικών Υπηρεσιών 
που ακολουθείται μέχρι 
και σήμερα θα πρέπει να 
επανεξεταστεί άμεσα από 
την πλευρά σας σύμφωνα 
με τη πραγματική 
κατάσταση και τις 
ανάγκες και να 
αναληφθούν οι 
πρωτοβουλίες εκείνες 
ούτως ώστε ο θεσμός που 
υπηρετούμε να μπορέσει 
να σταθεί όρθιος στις 
δυσκολίες του σήμερα και 
του αύριο.

Εδώ και αρκετά χρόνια 
τόσο από την Ομοσπονδία 
όσο και από της 
Πρωτοβάθμιες 
Οργανώσεις μας, υπήρξαν 
σωρεία εγγράφων και 
διαμαρτυριών σχετικές  
με την διάταξη υπηρεσίας 
πολλών αστυνομικών 
υπηρεσιών της χώρας, 
καθώς έθεταν και 
συνεχίζουν να θέτουν 
εποχούμενες περιπολίες 
με ένα μόνο αστυνομικό 
ομοίως δε και σε 
εσωτερικές υπηρεσίες 
(ένας αστυνομικός  
ως αξιωματικός 
υπηρεσίας να εκτελεί 
παράλληλα καθήκοντα 
σκοπού, σκοπού 
κρατητηρίων κλπ).

Τούτο γεννά πολλούς 
κινδύνους για την 
σωματική ακεραιότητα 
συναδέλφων μας και για 
τη φρούρηση των 
αστυνομικών 
καταστημάτων που είναι 
αδύνατο να γίνει με 
ασφαλή τρόπο από έναν 
και μόνο αστυνομικό.

Αστυνομικοί θα πληρώνουν 
απ’ την τσέπη τους τα έξοδα 
μετακίνησης, καταγγέλλει η 

Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Ηρακλείου, επικαλούμενη 
την προκλητική διαταγή της Δ/
νσης Οικονομικών του Αρχηγείου 
Ελληνικής Αστυνομίας, η οποία ου-
σιαστικά απαγορεύει στους διαχει-
ριστές να δίνουν προκαταβολή 
στους αστυνομικούς που διατάσσο-
νται να μεταβούν για υπηρεσία, εκ-
παίδευση κλπ, εκτός έδρας. 

Όπως τονίζει το σωματείο, «οι 
αστυνομικοί θα πρέπει να πληρώ-
σουν για όλα τα έξοδα για την με-
τακίνησή τους αυτή, δηλαδή  αερο-
πορικά ή ακτοπλοϊκά εισιτήρια, 
διαμονή και σίτιση και στη συνέ-
χεια όλα τα παραστατικά να απο-
στέλλονται μέσω διαχειρίσεων, 
επιπέδου Γεν. Αστυν. Δ/νσεων,  στη 
Δ/νση Οικονομικών, η οποία θα εκ-
καθαρίζει το συνολικό ποσό του 
υπομνήματος και θα το αποστέλ-
λει στην αρμόδια ΔΟΥ,  όπου και 
θα το λαμβάνει ο αστυνομικός, εάν 
δεν έχει κάποια ληξιπρόθεσμοι δό-
ση! Την  ώρα που τέτοιου είδους 
υπομνήματα, εκτός έδρας μετακι-
νήσεων εκκρεμούν και μένουν 
απλήρωτα από το έτος 2008, φτά-
σαμε στο σήμερα, χωρίς να υπολο-
γίζει κανείς την οικονομική δυσχέ-

ρεια που έχουν οι συνάδελφοί μας, 
να προκαλούν με αυτή τη διαταγή 
και να μας λένε ευθαρσώς ότι δεν 
θα πάρουμε ποτέ τα οφειλόμενα 
αλλά ούτε και αυτά που ίσως κά-
ποιοι συνάδελφοι ξοδέψουν από 
1η Οκτωβρίου».

Το σωματείο αναδεικνύει επίσης 
τη συνεχιζόμενη καταπάτηση του 
ωραρίου εργασίας, αναφέροντας 
ότι «το τελευταίο χρονικό διάστημα 
όλοι οι συνάδελφοί μας και εμείς 
έχουμε γίνει κοινωνοί της πιο απα-
ράδεκτης συμπεριφοράς της Διοί-
κησης, όσον αφορά τις συνθήκες 
εργασίας μας. Φάνηκε για ακόμα 
μια φορά πως η ηγεσία δεν είναι με 
το μέρος μας. Γιατί αν ήταν, θα τη-

ρούσε με ευλάβεια τις διατάξεις του 
Π.Δ. 394/01 «χρόνος εργασίας αστυ-
νομικού προσωπικού», δηλαδή:

1Δεν θα διέθετε αστυνομικούς να 
εκτελούν  «σπαστό» ωράριο, δη-

λαδή το ωράριο της πωλήτριας.

2Δεν θα διέθετε αστυνομικούς σε 
υπηρεσία εάν δεν είχε παρέλθει 

το 16ωρο ανάπαυσης από την προ-
ηγούμενη αλλαγή.

3Δεν θα απαιτούσε να εκτελέσου-
με 2, 3 και 4 συνεχόμενες νυχτε-

ρινές υπηρεσίες.

4Δεν θα απαιτούσε να εργαζόμα-
στε 12 και 16 ώρες ημερησίως, 

χωρίς ανάπαυση. 

5Θα ανακοίνωνε τα αστυνομικά 
μέτρα για τις προγραμματισμέ-

νες συγκεντρώσεις δυο ημέρες 
πριν την εκδήλωση αυτών.

6Οι υπηρεσίες θα ανακοίνωναν 
την διάταξη της υπηρεσίας της 

επομένης  έως στις 14.00 μμ και όχι 
στις 22.00 η ώρα το βράδυ».

Διμοιρίες υποστήριξης
Τέλος, το σωματείο επισημαίνει ότι 
κάτω από πλήρη μυστικότητα συ-
γκροτήθηκαν τρεις διμοιρίες από 
45 νέους συναδέλφους οι οποίοι 
προφανώς δεν έχουν εκπαιδευτεί 
με αποτέλεσμα αυτό να εγκυμονεί 
κινδύνους για την σωματική τους 
ακεραιότητας σε περίπτωση εμπλο-
κής τους σε επεισόδια. Καλεί δε τη 
διοίκηση να απαντήσει αν έχουν 
γίνει όλες εκείνες οι απαραίτητες 
ενέργειες από την Αστυν. Δ/νση, 
προκειμένου όσοι συνάδελφοι τε-
λικά επιλεγούν να λαμβάνουν και 
αυτοί το επίδομα της Διμοιρίας, 
ύψους 75 ευρώ, όπως το λαμβάνουν 
και οι υπόλοιποι συνάδελφοί μας 
που ανήκουν σε αυτές τις Υπηρεσί-
ες.  «Σας γνωστοποιούμε την πρόθε-
σή μας να καταφύγουμε στη Δικαι-
οσύνη και να ασκήσουμε κάθε ένδι-
κο μέσο για την προάσπιση των δι-
καιωμάτων μας», καταλήγει το 
έγγραφο του σωματείου, που απε-
στάλη στον Αστυνομικό Διευθυντή 
Ηρακλείου. 

Δεν θα δίνουν προκαταβολή  
οι διαχειριστές
Βαρύτατες καταγγελίες από την Ένωση Ηρακλείου για τα έξοδα μετακίνησης και τις συνθήκες εργασίας

Στην Εισαγγελία Πλημμελειο-
δικών Ηλείας και στη Διεύ-
θυνση Δημόσιας Υγείας και 

Κοινωνικής Μέριμνας Περιφερεια-
κής Ενότητας Ηλείας έχει φτάσει 
πλέον η μη αντιμετώπιση των απα-
ράδεκτων συνθηκών κράτησης στα 
κρατητήρια του Α.Τ. Πύργου. 

Μετά από τις καταγγελίες της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Ηλείας, αλλά και την εξώδικη 
αναφορά του αντιπροσώπου της κ. 
Μαρίνη Αχτύπη, η Ομοσπονδία 
απευθύνθηκε στην ηγεσία της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας καθώς και σε 
κάθε άλλο αρμόδιο φορέα για τις 
δικές του ενέργειες.

Όπως επισημαίνεται στο σχετικό 
έγγραφο, «δυστυχώς μέχρι και σή-
μερα τα προβλήματα βαίνουν ολοέ-
να και περισσότερο διογκούμενα, 
εξαιτίας της μη τήρησης και εφαρ-

μογής των όρων υγιεινής και ασφά-
λειας που προβλέπονται από το 
Π.Δ. 45/2008». Επίσης, «η παρέμβα-
σή σας για την άμεση έγκριση των 
κονδυλίων της δαπάνης προς απο-
κατάσταση των φθορών των κρατη-
τηρίων του Α.Τ. Πύργου, της απο-
συμφόρησης αυτών και της απαρέ-
γκλιτης τήρησης και εφαρμογής 
των όρων υγιεινής και ασφάλειας 
είναι πλέον απαραίτητη.

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Ηλείας παρακαλείται για την 
παροχή κάθε σχετικής επιπρόσθε-
της πληροφορίας προς την Εισαγ-
γελική Αρχή κατόπιν και της Εξώδι-
κης Αναφοράς του ανωτέρω Αντι-
προσώπου, όσο και στη Διεύθυνση 
Δημόσιας Υγείας Περιφερειακής 
Ενότητας Ηλείας για την ανάδειξη 
του ζητήματος, ενημερώνοντάς μας 
σχετικά».

Έντονα παράπονα 
προκαλεί η τροποποίηση 
του ωραρίου λειτουργίας 

των Γραφείων έκδοσης 
Διαβατηρίων, όπως προκύπτει 
από τα έγγραφα των 
Πρωτοβάθμιων Ενώσεων των 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Ηλείας, Αργολίδας και 
Αρκαδίας. 

Στο εξής το Γραφείο 
Διαβατηρίων διατάσσεται να 
λειτουργήσει με ένα 
αστυνομικό υπάλληλο ο 
οποίος, όπως επισημαίνουν, 
δεν θα μπορεί να καλύψει τις 
ανάγκες των πολιτών καθώς η 
επισκεψιμότητα και συχνότητα 
της προσέλευσή τους είναι 
ακανόνιστη. 

Ζητούν δε από το Αρχηγείο 
να επανεξετάσει την απόφασή 

του και να επαναφέρει το 
προηγούμενο καθεστώς της 
υπηρεσίας από δυο 
συναδέλφους έτσι ώστε να μην 
παραβιάζεται και το 
Π.Δ.394/2001 που αφορά το 
ωράριο του αστυνομικού 
προσωπικού. 

Το σωματείο ζητά επίσης την 
παρέμβαση της Ομοσπονδίας, 
σημειώνοντας «η διαταγή αυτή 
είναι προάγγελος  
για την καθιέρωση της 
εξαήμερης εβδομαδιαίας  
εργασίας, αν αναλογιστούμε 
ότι αυτή είναι 48 ώρες με 
άμεση αυτοκατάργηση του 
Π.Δ.394/2001».

Η Ομοσπονδία καλεί  
το Αρχηγείο να λάβει υπόψη 
του τις προτάσεις των 
σωματείων.

Δεν υπάρχουν 
χρήματα για  
την επισκευή  
των κρατητηρίων

Αναστάτωση 
προκαλεί το ωράριο  
στα Γραφεία 
Διαβατηρίων
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Ροφήματα με …
ναρκωτικά
ροφήματα με …ναρκωτικά λάνσα-
ρε στη Θεσσαλονίκη ένας αλλοδα-
πός από τη νιγηρία, αλλά συνελή-
φθη από τις αστυνομικές αρχές, 
καθώς το γάλα και ο χυμός ήταν 
απλώς το «περιτύλιγμα» για να 
κρύψει τα ναρκωτικά. 
μία μεγάλη ομάδα αστυνομικών 
της Α΄ ομάδας Πρόληψης Καταστο-
λής εγκληματικότητας (ο.Π.Κ.ε.) 
σε συνεργασία με αστυνομικούς 
της β΄ ο.Π.Κ.ε. και του Τμήματος 
Ασφάλειας της Αστυνομικής Διεύ-
θυνσης Φλώρινας, μετέβη στη συ-
μπρωτεύουσα και οργάνωσε μία 
αστυνομική επιχείρηση. εκεί εντό-
πισαν τον νιγηριανό να περπατά 
στο δρόμο, κρατώντας μία νάιλον 
σακούλα. Πριν προλάβουν οι αστυ-
νομικοί να τον πλησιάσουν και να 
τον ελέγξουν, ο δράστης αντιλαμ-
βανόμενος ότι εντοπίστηκε το έβα-
λε στα πόδια, πετώντας στο οδό-
στρωμα τη σακούλα. ο αλλοδαπός 
αφού καταδιώχθηκε, ακινητοποιή-
θηκε και συνελήφθη, ενώ μέσα 
στη σακούλα που πέταξε βρέθη-
καν και κατασχέθηκαν: μια χάρτινη 
συσκευασία χυμού 1,5 λίτρου, 
εντός της οποίας υπήρχαν επιμε-
λώς κρυμμένα 21 σπιρτόκουτα με 
κάνναβη, βάρους 157,1 γραμμαρί-
ων και μια χάρτινη συσκευασία γά-
λακτος, εντός της οποίας υπήρχαν 
επιμελώς κρυμμένες 6 νάιλον συ-
σκευασίες με κάνναβη, βάρους 
129 γραμμαρίων και πέντε κενά 
σπιρτόκουτα.
 Πηγή: e-ptolemeos.gr
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Ναρκωτικά σε 
υδρορροή εκκλησίας...
σε προσωρινό χώρο φύλαξης ναρ-
κωτικών είχε μετατρέψει ένας 
34χρονος Έλληνας...υδρορροή εκ-
κλησίας στο μαλεβίζι Ηρακλείου.
ο 34χρονος συνελήφθη με 305 
γραμμάρια κοκαΐνης, τα οποία 
είχε μοιράσει για να μπορεί να τα 
κρύβει και να τα διακινεί πιο εύκο-
λα. Η αστυνομία, αξιοποιώντας 
πληροφορίες που είχε συγκεντρώ-
σει, τον εντόπισε, βρίσκοντας στην 
κατοχή του 30 νάιλον συσκευασί-
ες με κοκαΐνη συνολικού μικτού 
βάρους 24 γραμμαρίων, 1.480 
ευρώ και ένα κινητό τηλέφωνο. 
Ακολούθησε έρευνα στην περιοχή 
όπου συνελήφθη και μέσα σε κτί-
σμα και σε διάφορα σημεία βρέ-
θηκαν 213 γραμμάρια κοκαΐνης σε 
μονωτική ταινία, 48 γραμμάρια κο-
καΐνης σε νάιλον συσκευασία, 26 
νάιλον συσκευασίες με κοκαΐνη 
συνολικού βάρους 20,8 γραμμαρί-
ων και μια ζυγαριά ακριβείας. Αξί-
ζει να σημειωθεί ότι οι αρχές έκα-
ναν «φύλλο και φτερό» το σπίτι 
του αλλά εκεί δεν βρήκαν απολύ-
τως τίποτα.
Πηγή: news247 

Ενημερωτική καμπάνια  
στην Ξάνθη
Τη στήριξη των φορέων ζητά η Συνδικαλιστική Κίνηση

Ενημερωτική καμπάνια για τα προ-
βλήματα και τις δυσλειτουργίες των 
υπηρεσιών, διοργάνωσε η Συνδικα-

λιστική Κίνηση Αστυνομικών Ξάνθης 
μέσω των τοπικών ΜΜΕ, ώστε να γνωρί-
ζουν οι τοπικοί φορείς και πολίτες την 
πραγματική τους κατάσταση και να στηρί-
ξουν το συνδικαλιστικό μας κίνημα.

Το σωματείο επισημαίνει ότι είχε προ-
ειδοποιήσει εδώ και χρόνια για τον κίν-
δυνο να βρεθεί η Α.Δ. Ξάνθης κάποια 
στιγμή με μεγάλη έλλειψη προσωπικού 
και πεπαλαιωμένο στόλο οχημάτων. Δυ-
στυχώς, επιβεβαιώθηκε.

Η Α.Δ. Ξάνθης παρουσιάζει έλλειμμα 
74 αστυνομικών με προβλεπόμενη ορ-
γανική δύναμη (397), η οποία σημειωτέ-
ον είχε καθοριστεί με βάση τις ανάγκες 
στις αρχές της δεκαετίας του 1980… «Αυ-
τό έχει σαν αποτέλεσμα να έχουν δημι-
ουργηθεί προβλήματα πρώτιστα στην 
αστυνόμευση του νομού μας αλλά και 
στις συνθήκες εργασίας του προσωπι-
κού της Α.Δ. Ξάνθης» τονίζει το σωμα-
τείο, περιγράφοντας αναλυτικά το πρό-
βλημα για κάθε μια ξεχωριστά υπηρε-
σία. «Θα πρέπει να τονιστεί ότι από τα 
λιγοστά χρήματα που αμείβονται οι 
αστυνομικοί αγοράζονται αναλώσιμα 
υλικά για να μπορέσουμε να εξυπηρετή-
σουμε τους συμπολίτες μας Ξανθιώτες. 

Η Συνδικαλιστική Κίνηση Ξάνθης έχει 
κατανοήσει και τον κίνδυνο και τα προ-
βλήματα που υπάρχουν στη χώρα, τον 
κίνδυνο να έρθουν τα χειρότερα για 
όλους μας, αλλά αυτό δεν σημαίνει ότι 
θα πρέπει να είναι εις βάρος του Έλληνα 
πολίτη ο οποίος προσδοκά από την πο-
λιτεία, πέραν των άλλων αγαθών και το 
αγαθό της ασφάλειας.

Εμείς οι αστυνομικοί της Α.Δ. Ξάνθης 
στέλνουμε μήνυμα προς κάθε κατεύ-
θυνση ότι θα είμαστε δίπλα στους πολί-
τες με αυταπάρνηση, αλλά θα πρέπει να 
γνωρίζουν την τραγική κατάσταση που 
έχει περιέλθει η αστυνομία από τις απο-
φάσεις των κυβερνώντων, οι οποίοι το 
μόνο που τους ενδιαφέρει είναι το κέ-
ντρο και ο πέριξ της Βουλής χώρος», το-
νίζει το σωματείο.

Ενδεικτική της κατάστασης είναι και 
η επιστολή προς τον κ. Διευθυντή του 
νομού, για τις συνθήκες υγιεινής στα 
κρατητήρια της Α.Δ Ξάνθης. 

«Προ ενός έτους σε έγγραφό μας προς 
τη Διεύθυνση Υγιεινής, είχαμε επισημά-
νει τους κινδύνους από τα λιμνάζοντα 
βοθρολύματα στο δεύτερο υπόγειο .Δυ-
στυχώς οι τελευταίες βροχοπτώσεις 
επανέφεραν τα ίδια προβλήματα που 
αφορούν τις συνθήκες κράτησης αλλά 
και φύλαξης από τους συναδέλφους. Η 

έντονη δυσωδία που επικρατούσε σε 
όλο το κτήριο είναι επόμενο να είναι πο-
λύ μεγαλύτερη στο χώρο των κρατητη-
ρίων αφού η μυρωδιά προερχόταν από 
τα λιμνάζοντα βοθρολύματα του 2ου 
υπογείου. 

Την επόμενη φορά λοιπόν που θα βρέ-
χει, σας προσκαλούμε-προκαλούμε να 
πάμε μαζί κάτω στο χώρο για να δείτε 
από κοντά, κάτω από ποιες συνθήκες 
δουλεύουν οι συνάδελφοι και ζουν οι 
κρατούμενοι.

Είναι ντροπή για τον αστυνομικό του 
2012 να προσπαθεί να εκτελέσει υπηρε-
σία κάτω από τέτοιες συνθήκες, δεν 
έχουμε περιπολικά, δεν έχουμε μηχανές, 
δεν έχουμε μελάνι, δεν έχουμε κόλλες Α4, 
οι ελλείψεις είναι τραγικές, αλλά όχι και 
να αρρωστήσουν οι συνάδελφοι»…

Το σωματείο καταγγέλλει επίσης την 
αδυναμία (;) της πολιτείας να επιλύσει 
υπαρκτά προβλήματα που αντιμετωπί-
ζουν όσοι καλούνται να υπηρετήσουν 
στον Α.Σ. Αγίου Κωνσταντίνου (υπηρε-
σία σε βουλγαρικό έδαφος σε 8ωρη βάρ-
δια άοπλος, χωρίς ασύρματο, εκτεθειμέ-
νος σε θερμοκρασίες υπό του μηδενός 
κλπ). «Ως συνδικαλιστική κίνηση ρωτά-
με μέχρι πού μπορεί να φτάσει η αδια-
φορία σας», καταλήγει το έγγραφο του 
σωματείου.

Η Ένωση Αστυνομικών 
Βοιωτίας καταγγέλλει ότι 
παρά τις επανειλημμένες 

εκκλήσεις της Α.Δ. Βοιωτίας, για 
αντικατάσταση των 168 εκ των 225 
αλεξίσφαιρων γιλέκων, που σύμφωνα 
με την κατασκευάστρια εταιρεία έχουν 
λήξει, κάτι τέτοιο δεν έχει γίνει, με 
αποτέλεσμα οι αστυνομικοί της Α.Δ. 
Βοιωτίας να καλούνται να φέρουν σε 
πέρας δύσκολες και επικίνδυνες 

αστυνομικές επιχειρήσεις χωρίς 
αλεξίσφαιρα γιλέκα, με άμεσο κίνδυνο 
για τη ζωή και την σωματική τους 
ακεραιότητα.

Επίσης, όπως καταγγέλλει η Ένωση 
Αστυνομικών Λάρισας, στην 
Αστυνομική Διεύθυνση Λάρισας  σε 
σύνολο 332 αλεξίσφαιρων γιλέκων τα 
205 είναι μη αξιόπιστα, διότι έχει 
παρέλθει η 10ετής εγγύησή τους.

«Κύριε υπουργέ, κατόπιν των 

ανωτέρων παρακαλούμε για την 
παρέμβασή σας, ώστε να  
δοθεί άμεσα λύση στο όλο θέμα με τον 
εφοδιασμό καινούργιων 
αλεξίσφαιρων γιλέκων των 
υπηρετούντων συναδέλφων στην Α.Δ. 
Βοιωτίας, αλλά και σε όλες τις 
Αστυνομικές Διευθύνσεις της χώρας 
που αντιμετωπίζουν ανάλογο 
πρόβλημα», σημειώνει η ΠΟΑΣΥ στην 
επιστολή της.

ΛηγμΕΝΑ γιΛΕΚΑ σΤη ΒοιωΤιΑ ΚΑι Τη ΛΑΡισΑ
Στον υπουργό αναγκάστηκε να απευθυνθεί η Ομοσπονδία για να εισακουσθούν  
οι συνάδελφοι που ζητούν την αντικατάσταση των ληγμένων αλεξίσφαιρων γιλέκων

Σε εξέλιξη βρίσκεται η 
προκαταρκτική εξέταση που 
διενεργεί η Εισαγγελία για τις  

καταγγελίες της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Ακαρνανίας όσον αφορά τη 
χρησιμοποίηση ακατάλληλων 
οχημάτων για περιπολίες. εξαιτίας της 
μείωσης σε μεγάλο βαθμό των 
κονδυλίων των λειτουργικών δαπανών.

 Όπως δήλωσε στον «Aera Fm 99,5» ο 
πρόεδρος της Ένωσης κ. Δημήτρης 
Ρούσσης δεν υπάρχουν διαθέσιμα 
κονδύλια για την επισκευή και 
συντήρηση των περιπολικών με 
αποτέλεσμα συνάδελφοί μας να 
κινδυνεύουν. 

Θα έπρεπε να αποσυρθούν οχήματα 
που η λειτουργία τους είναι ασύμφορη, 
ενώ οι αστυνομικοί παίζουν κορώνα – 

γράμματα την σωματική τους 
ακεραιότητα ή ακόμη και τη ζωή τους 
μιας και χρησιμοποιούν ασυντήρητα 
οχήματα ή ακόμη και ακατάλληλα. 

Ο κ. Ρούσσης κατήγγειλε επίσης ότι 
έχει σταματήσει η εκπαίδευση ενώ 
εξαιτίας της οικονομικής κρίσης ο 
αστυνομικός αναγκάζεται να αναζητά 
δεύτερη απασχόληση για να ζήσει την 
οικογένειά του.

Προκαταρκτική εξέταση  
για τα «σαραβαλάκια» 
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 ο βουλευτής της νέας Δημο-
κρατίας κ. Δημήτρης Κυριαζίδης  
ρωτά τον υπουργό Δημόσιας Τά-
ξης με βάση τις καταγγελίες της 
ομοσπονδίας μας για τις συνθή-
κες υπηρεσίας στο στρατόπεδο 
Παρανεστίου Δράμας, αν υπάρ-
χει πρόθεση επίλυσης των προ-
βλημάτων των συναδέλφων και 
αν προτίθεται να προσλάβει 
προσωπικό φύλαξης και αν ναι 
πότε και πόσα άτομα;

 Ο βουλευτής της Νέας Δημο-
κρατίας κ. Αργύρης Ντινόπου-
λος καλεί τον υπουργό Δημόσι-
ας Τάξης να απαντήσει αν θα 
ενισχυθεί η εξωτερική φύλαξη 
των φυλακών Κορυδαλλού και 
με δυνάμεις της αστυνομίας.

 ο βουλευτής του σΥριΖΑ κ. Δη-
μήτρης Τσουκαλάς ζητά να μάθει 
πότε θα καθιερωθούν διαφανείς 
διαδικασίες στις προμήθειες υλι-
κών για την έκδοση διαβατηρί-
ων, αδειών οδήγησης κλπ.

 H βουλευτής της Δημοκρατι-
κής Αριστεράς κ. Μαρία Γιαννα-
κάκη ερωτά τους αρμόδιους 
υπουργούς με ποιες θέσεις 
συμμετέχει η ελληνική αντι-
προσωπεία στις συζητήσεις για 
την αναθεώτηση της συνθήκης 
Δουβλίνο 2 και σε ποιο στάδιο 
βρίσκονται οι διαβουλεύσεις με 
την Τουρκία για την επανεισδο-
χή των παράνομων αλλοδαπών.

 Η βουλευτής της νέας 
Δημοκρατίας κ. μαρία Κόλλια 
Τσαρουχά ρωτά τον υπουργό 
Δημόσιας Τάξης αν οι 
προβλεπόμενοι περιορισμοί 
προσλήψεων και οι εκτιμήσεις 
περί αποχωρήσεων στελεχών, 
θα επηρεάσουν τη λειτουργία 
των σχολών την περίοδο 2013-
2016. Το μεσοπρόθεσμο 
απαγορεύει τις προσλήψεις το 
2013 και 2014 ενώ για τα άλλα 
δυο έτη προβλέπει προσλήψεις 
580 ατόμων κατ’ έτος.

 Ο βουλευτής του Κινήματος 
Αναγέννησης κ. Ν. Νικολόπου-
λος ρωτά τους υπουργούς Δικαι-
οσύνης και Προστασίας του Πολί-
τη για τον πειθαρχικό έλεγχο 
αξιωματικού της ΕΛ.ΑΣ. που ήταν 
επιφορτισμένος με την προστα-
σία του Μ. Χριστοφοράκου, πριν 
διαφύγει στο εξωτερικό.

 ο βουλευτής σΥριΖΑ κ. νικόλα-
ος συρμαλένιος ρωτά τον υπουρ-
γό Δημόσιας Τάξης για την υπο-
στελέχωση των αστυνομικών 
υπηρεσιών στις Κυκλάδες.

 Οι βουλευτές του ΚΚΕ κ.κ. 
Παφίλης, Καραθανασόπουλος, 
Κατσώτης, Κωνσταντινίδης και 
Χαλβατζής ρωτούν για την ενί-
σχυση των επιχειρησιακών 
οχημάτων με υδροφόρες του 
Πυροσβεστικού Σώματος.

Ερωτήσεις  
ερωτήσεις  
ερωτήσεις

Επερώτηση του ΣΥΡΙΖΑ προς 
τους κ.κ. υπουργούς Στουρνά-
ρα Ιωάννη (υπουργός Οικονο-

μικών ) και Δένδια Νικόλαο (υπουρ-
γός Δημόσιας Τάξης και Προστασίας 
του Πολίτη ) για τη μη είσπραξη των 
κοινωνικών πόρων από το Ταμείο 
Επικουρικής Ασφάλισης και Πρόνοι-
ας Απασχολουμένων στα Σώματα 
Ασφαλείας (ΤΕΑΠΑΣΑ).

Δεκαοκτώ βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ, 
εγκαλούν την κυβέρνηση ότι στο 
πλαίσιο της ολομέτωπης επίθεσης 
που έχει κηρύξει κατά των εισοδημά-
των και των δικαιωμάτων των εργα-
ζομένων, και οι αστυνομικοί υπάλλη-
λοι δέχονται ισχυρά πλήγματα. Βλέ-
πουν συγκεκριμένα, τα εισοδήματά 
τους να πλήττονται ξανά, μετά από 
την αύξηση των ασφαλιστικών ει-
σφορών, την αύξηση του χρόνου απο-
νομής του εφάπαξ στα 31 χρόνια από 
την κατάταξη καθώς και την επικεί-
μενη μείωση των επικουρικών συ-
ντάξεων, με τη μη απόδοση νομίμως 
προβλεπομένων κοινωνικών πόρων.

Συγκεκριμένα, δεν αποδίδονται 
υπέρ των δικαιούχων Τομέων Επι-
κουρικής Ασφάλισης (ΤΕΑΕΧ και ΤΕ-
ΑΥΑΠ) του Ταμείου Επικουρικής 
Ασφάλισης και Πρόνοιας Απασχολού-
μενων στα Σώματα Ασφαλείας (ΤΕΑ-
ΠΑΣΑ) οι κάτωθι κοινωνικοί πόροι:

α) Το 5% του αντιτίμου του εισιτηρί-
ου των αγώνων ποδοσφαίρου, καλα-
θοσφαίρισης, πετοσφαίρισης, υδατο-
σφαίρισης και χειροσφαίρισης (σύμ-
φωνα με το νόμο 2725/1999, άρθρο 41, 
όπως τροποποιήθηκε από τον νόμο 
3057/2002) και

β) Το 10% των εσόδων από τα τηλε-
οπτικά δικαιώματα των Αθλητικών 
Σωματείων και Τμημάτων Αμειβομέ-
νων Αθλητών και των Αθλητικών 
Ανωνύμων Εταιριών για τη μετάδοση 
αγώνων και των συναφών με αυτούς 
διαφημίσεων, καθώς και από τα αντί-
στοιχα δικαιώματα των Αθλητικών 
Οργανισμών που διοργανώνουν Διε-
θνείς Ευρωπαϊκούς Αγώνες, Παγκό-
σμιους και Ολυμπιακούς Αγώνες (σε 
εφαρμογή των νόμων 2800/2000, άρ-
θρο 33, και 3554/2007, άρθρο 14, όπως 
εξειδικεύεται από την απόφαση των 
υπουργών Οικονομίας και Οικονομι-
κών – Δημοσίας Τάξης, ΦΕΚ 1675, 
23/08/2007, σχετικά με την είσπραξη 
και απόδοση στο Επικουρικό Ταμείο 
Ελληνικής Χωροφυλακής και στο Τα-
μείο Αρωγής Υπαλλήλων Αστυνομίας 
Πόλεων, που πλέον έχουν ενταχθεί 
στο ΤΕΑΠΑΣΑ, του συγκεκριμένου 
πόρου). Η αιτιολογική βάση (όπως δι-
ατυπώνεται στο άρθρο 33, του 
ν.2800/2000, είναι ότι το αστυνομικό 
προσωπικό αποζημιώνεται για «την 
πρόσθετη απασχόλησή του προς λή-
ψη μέτρων τάξης και ασφάλειας» 
στους αγώνες.

Σύμφωνα με τα στοιχεία που συνέ-
λεξε το ΤΕΑΠΑΣΑ, ύστερα από έλεγ-
χο του Τμήματος Ασφάλισης – Εσό-
δων του, προκύπτει ότι τηλεοπτικές 
εταιρίες μετάδοσης αθλητικών αγώ-
νων, δεν αποδίδουν τον προβλεπόμε-
νο κοινωνικό πόρο για τα τηλεοπτικά 
δικαιώματα. Συγκεκριμένα, πρόκει-
ται για την τηλεοπτική εταιρία «ΟΤΕ 
Α.Ε.», με τον διακριτικό τίτλο «ΟΤΕ – 
TV», για την εταιρία «ΤΗΛΕΤΥΠΟΣ 
Α.Ε.», με τον διακριτικό τίτλο «MEGA 
CHANNEL», και την εταιρία «ΑΝΤΕΝ-
ΝΑ TV Α.Ε.», η οποία δεν αποδίδει τον 
πόρο που αφορά στη μετάδοση αγώ-
νων ευρωπαϊκού επιπέδου «Europa 
League». Από τη μη απόδοση του συ-
γκεκριμένου κοινωνικού πόρου προ-
καλείται σοβαρότατη βλάβη των οι-
κονομικών συμφερόντων του Ταμεί-
ου και των μετόχων του, ενδεχομένως 
και οικονομική βλάβη του

Δημοσίου. Για αυτό το κρίσιμης ση-
μασίας θέμα που σχετίζεται με την οι-
κονομική αιμορραγία του Ταμείου 

τους, ειδικά στη σημερινή περίοδο, η 
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Αττικής προσέφυγε στη Δικαιοσύνη 
και συγκεκριμένα στην Εισαγγελία 
Οικονομικού Εγκλήματος, στον αντι-
εισαγγελέα Εφετών, κ. Γρ. Πεπόνη, ο 
οποίος με απόφασή του ζητά τη διε-
νέργεια προκαταρκτικής εξέτασης 
προκειμένου να διακριβωθούν ι) αν 
πράγματι οφείλονται τα χρηματικά 
ποσά, ιι) το συγκεκριμένο ύψος των 
ποσών αυτών και ειδικά κατά κατη-
γορία (εισιτήρια, τηλεοπτικά δικαιώ-
ματα) με ακριβή προσδιορισμό του 
χρόνου στον οποίο ανάγεται η οφειλή 
τους, ιιι) τα υπαίτια της μη απόδοσης 
νομικά πρόσωπα και τους εκάστοτε 
νομίμους εκπροσώπους τους, «προς 
την κατεύθυνσιν, πάντοτε, ανιχνεύσε-
ως ενδεχομένης τελέσεως αυτεπαγ-
γέλτως διωκομένων αξιοποίνων πρά-
ξεων».

Ενδεικτικά, αναφορικά με το ύψος 
των ποσών που δεν έχουν αποδοθεί 
στο ΤΕΑΠΑΣΑ, να αναφερθεί ότι μόνο 

για το 2011 τα αποδοθέντα (από υπό-
χρεους που συμμορφώνονται με την 
κείμενη,  προαναφερθείσα νομοθε-
σία) ποσά από εισιτήρια και τηλεο-
πτικά δικαιώματα ανήλθε σε 
6.639.771,44 ευρώ, για το 2010 το ίδιο 
ποσό ανήλθε σε 6.890.167,02 ευρώ. Γί-
νεται έτσι αντιληπτό το ύψος της οι-
κονομικής ζημίας που υφίσταται το

ΤΕΑΠΑΣΑ. Κατόπιν τούτων, ερω-
τώνται οι κκ Υπουργοί: Γιατί μέχρι 
σήμερα έχουν αδρανήσει να προβούν 
στις απαραίτητες ενέργειες για την 
τήρηση της νόμιμης διαδικασίας εί-
σπραξης και ενίσχυσης του δικαιού-
χου ταμείου Επικουρικής Ασφάλισης, 
ΤΕΑΠΑΣΑ, σύμφωνα με την κείμενη 
νομοθεσία;

Τι θα πράξουν προκειμένου να δια-
σφαλιστεί η καταβολή των συγκεκρι-
μένων δικαιωμάτων στις ΔΟΥ από 
τους υπόχρεους όπως αναλυτικά 
προβλέπεται από την απόφαση, υπ’ 
αριθμ. 8004/1/23-μζ (ΦΕΚ 1675, 
23/8/2007);

Επερώτηση του ΣΥΡΙΖΑ  
για το ΤΕΑΠΑΣΑ

το Προεδρείο της Ένωσης 
αστυνομικών υπαλλήλων κυ-
κλάδων πραγματοποίησε συ-
νάντηση με τον βουλευτή του 
ΣυΡιΖα κυκλάδων κ. Συρμαλέ-
νιο  νικόλαο, στα γραφεία της 
Ένωσης, όπου συζητήθηκαν 
προβλήματα, που κλονίζουν 
τον  εργασιακό μας κλάδο σε 
τοπικό, αλλά και σε πανελλα-

δικό επίπεδο. Η Ένωση σε 
ανακοίνωσή της σημειώνει ότι 
έγινε ιδιαίτερη μνεία στο ζή-
τημα των Μνημονιακών περι-
κοπών που με μαθηματική 
ακρίβεια οδηγούν στη ανε-
Χεια και την εΞαΘλιΩΣΗ, τόσο 
το προσωπικό όσο και τον ορ-
γανισμό της ελ.αΣ. επίσης 
αναφερθήκαν στα τοπικού 

επιπέδου ζητήματα, με κυριό-
τερο εξ΄ αυτών την έλλειψη 
προσωπικού σε όλα τα νησιά-
υπηρεσίες, τον απαρχαιωμένο 
στόλο οχημάτων, την μη κατα-
βολή παλαιοτέρων οφειλών 
του δημοσίου προς το προσω-
πικό, τα θέματα γραφειοκρα-
τίας, το κτιριακό ζήτημα των 
υπηρεσιών κ.α. 

εποικοδομητική συνάντηση  
με το προεδρείο των Κυκλάδων

Η Ηγεσία καλείται να απαντήσει σε καίρια ερωτήματα βάσει  
και των καταγγελιών της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Αττικής
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Η 
Ελληνική Αστυνομία για να 
αναπτύξει και για να οργα-
νώσει δράσεις για τον έλεγχο 
εγκληματικών φαινομένων 
πρέπει να χρησιμοποιεί και 

τη γνώση που δίνουν οι θεωρίες και οι 
έρευνες της επιστήμης της εγκληματολο-
γίας. Εχει ανάγκη τις γνώσεις και τη συμ-
βολή των εγκληματολόγων, όπως έχει 
ανάγκη τους νομικούς, κοινωνιολόγους, 
ειδικούς πληροφορικής, ψυχολόγους, χη-
μικούς, βιολόγους κ.ά. Στην Ελληνική 
Αστυνομία όμως δεν προβλέπεται ούτε 
μία οργανική θέση εγκληματολόγου. Σε 
μερικά πιλοτικά προγράμματα χρησιμο-
ποιήθηκαν κοινωνικοί λειτουργοί και 
ψυχολόγοι και όχι εγκληματολόγοι. Ενώ 
η Ελληνική Αστυνομία δεν φαίνεται να 
έχει πρόθεση να χρησιμοποιεί σε μόνιμη 
βάση εγκληματολόγους, απευθύνεται αρ-
κετά συχνά, συνήθως σε πανεπιστημια-
κούς καθηγητές εγκληματολογίας, ζητώ-
ντας τη βοήθειά τους για συγκεκριμένα 
προβλήματα.
Συνήθως, σ’ αυτήν την περίπτωση οι 

εγκληματολόγοι εντάσσονται σε ομάδα 
εργασίας και σε συνεργασία με άλλους 
υπηρεσιακούς και μη παράγοντες βοη-
θούν να εκπονηθεί σχέδιο, το οποίο στέλ-
νεται στα κέντρα λήψης αποφάσεων για 
έγκριση και υλοποίηση.  Εγκληματολό-
γοι, επίσης, συμμετέχουν σε ομάδες εργα-
σίας με συγκεκριμένο έργο για συγκεκρι-
μένο χρονικό διάστημα, όπως είναι ομά-
δες αντεγκληματικής πολιτικής, και το-
πικών συμβουλίων πρόληψης 
εγκληματικότητας.

Γ
ια τη διδασκαλία μαθημάτων 
εγκληματολογίας και ανακριτι-
κής στις Σχολές της Αστυνομι-
κής Ακαδημίας αλλά και σε δια-
λέξεις με συναφή θέματα, προ-

σλαμβάνονται εγκληματολόγοι. Σε πόλεις 
όπου υπάρχουν πανεπιστημιακές  
σχολές οι εγκληματολόγοι είναι συνήθως 
μέλη Δ.Ε.Π. ενώ σε άλλες πόλεις είναι συ-
νήθως κάτοχοι μεταπτυχιακών τίτλων 

στην εγκληματολογία.
Για διαλέξεις και εισηγήσεις σε συνέ-

δρια και ημερίδες που διοργανώνουν υπη-
ρεσίες της ελληνικής αστυνομίας είθισται 
να καλούνται ως εισηγητές πανεπιστημι-
ακοί καθηγητές εγκληματολογίας ή 
εγκληματολόγοι που διενεργούν έρευνες 
που ενδιαφέρουν την αστυνομία.  

Τομείς συνεργασίας
Η Ελληνική Αστυνομία αλλά και το 
Υπουργείο θα μπορούσε να επωφεληθεί 
από τη συνεργασία με τους εγκληματολό-
γους. Συγκεκριμένα, σε πολιτικό επίπεδο 
θα μπορούσαν να συνεισφέρουν:
• Στη χάραξη, εφαρμογή και αξιολόγηση 

αντεγκληματικής πολιτικής.
• Στη μελέτη συγκεκριμένων εγκληματι-

κών φαινομένων, από την οποία προκύ-
πτουν τα μέτρα αντιμετώπισης (πρόλη-
ψης-καταστολής).

• Στην αξιόπιστη και την έγκυρη ποσοτι-
κή και ποιοτική καταγραφή εγκληματι-
κότητας.

• Στην οργάνωση και την πραγματοποίη-
ση ερευνών (θυματολογικές κ.ά.).

• Σε αστυνομικό επίπεδο θα μπορούσαν 
να συνεισφέρουν:

• Στην παροχή συμβουλών σε (προληπτι-
κά-κατασταλτικά) αστυνομικά μέτρα.

• Στην αξιολόγηση των αστυνομικών μέ-
τρων και την παροχή ανάλογης ανατρο-
φοδότησης.

• Στη βελτίωση της μεταχείρισης εγκλη-
ματιών και θυμάτων.

• Στην ενημέρωση και κατάρτιση των 
αστυνομικών (νέα εγκληματικά φαινό-
μενα, προληπτικά μέτρα κ.ά.).

Μόνιμη συνεργασία
Είναι αναγκαία η εκπόνηση μελέτης για 
την αναγκαιότητα της εργασίας εγκλημα-
τολόγων στην αστυνομία,  σε μόνιμη βάση. 
Μέσα από  τη μελέτη θα αναδειχτούν οι 
τομείς εργασίας, οι υπηρεσίες που έχουν 
την ανάγκη τους, οι τρόποι παροχής της 
εργασίας τους, οι σχέσεις τους με το προ-
σωπικό και τη διοίκηση και άλλα συναφή. 

Δεν διαθέτουμε εγκληματολόγους Ποτέ δεν είναι αργά
 ΑΣΦΑΛΕΙΑ ΤΟΥ ΠΟΛΙΤΗ  ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΤΙΚΑ

Του Νίκου 
Καραδήμα  
ΑνΑΠλΗρωΤΗσ 
γρΑμμΑΤεΑσ 
ΠοΑσΥ

Του  Ιωσήφ 
ΚΑΜΠΑΝΑΚΗ 
ΠρωΗν ΑξιωμΑ-
ΤιΚοσ ελ.Ασ.
ΑνΑλΥΤΗσ 
εγΚλΗμΑΤολο-
γιΚων ΠλΗρο-
φοριων

Ω
μή πραγματικότητα αποτε-
λεί πλέον το συντριπτικό 
πλήγμα που υπέστη η ελ-
ληνική κοινωνία με την 
ψήφιση του τρίτου κατά 

σειρά μνημονίου «σωτηρίας» από την 
τρικομματική συγκυβέρνηση.

Από αυτή τη λαίλαπα οικονομικής 
εξαθλίωσης, παρά τα αντιθέτως προε-
κλογικά λεχθέντα, δεν διασώθηκε ούτε 
ο Έλληνας αστυνομικός που από την 
έναρξη της περιβόητης δημοσιονομικής 
κρίσης σηκώνει στην πλάτη του βαρύ 
και διπλό φορτίο. Σηκώνει καθημερινά 
το βάρος της βιολογικής επιβίωσης με 
μόνο του όπλο ένα μισθό πείνας, αλλά 
και το βάρος της προστασίας του Πολι-
τεύματος και της Κοινωνίας, τιμώντας 

«Ο πνιγμένος από τα μαλλιά του πιάνεται…»
 ΣΦΥΡΗΛΑΤΗΣΗ ΕΝΟΤΗΤΑΣ

Του  Χρήστου 
ΤΡΙΓΩΝΗ 
γρΑμμΑΤεΑσ 
ΔΗμοσιων  
σχεσεων ΠοΑσΥ

μέχρι κεραίας τον όρκο που έχει δώσει, 
παρά τις καθημερινές σωματικές και ψυ-
χικές απώλειες που υφίσταται.

Το φορτίο όμως αυτό, σε συνδυασμό με 
τα συνεχιζόμενα ευχολόγια, δίχως αντί-
κρισμα, των κυβερνώντων, έχει μετατρέ-
ψει τη δικαιολογημένη αγανάκτηση σε 
οργή και πόνο. Μας έχει κάνει να αμφι-
σβητούμε στο μυαλό μας πρωτεύουσες 
αξίες, ιδέες και ιδανικά όπως η αφοσίω-
ση, η αλληλεγγύη, ο αλληλοσεβασμός, η 
συναδελφικότητα και η αγωνιστική διά-
θεση για συλλογική διεκδίκηση ενός κα-
λύτερου αύριο.

Αναρωτήθηκε όμως κανείς ότι ίσως τε-
λικά αυτός να είναι και ο στόχος; 

Ότι η ατομικοποίηση και η διάλυση της 
συνοχής μας, θα ανοίξει διάπλατα τις 

πόρτες  για την κατά το δοκούν διαχείρι-
σή μας, έχοντας πλέον καθηλωμένα και 
αδύναμα αντανακλαστικά αντίδρασης, 
βουτηγμένοι στα προβλήματα της καθη-
μερινότητας που ατελέσφορα θα προ-
σπαθεί ο καθένας να επιλύσει από μόνος 
του;

Σ
υνάδελφοι, μετά το ισχυρότατο 
σοκ που δεχθήκαμε και τις δι-
καιολογημένες ή υπερβολικές 
κραυγές αγωνίας και διαμαρτυ-
ρίας για όσα σε βάρος  μας συμ-

βαίνουν, οφείλουμε πλέον να αντιδρά-
σουμε ψύχραιμα, μεθοδικά, με τεκμηριω-
μένες  προτάσεις και ουσιαστικές κινή-
σεις, μακριά από λαϊκίστικες και 
παρωχημένες αντιλήψεις και πάντα υπό 

τη σκέπη του οργανωμένου συνδικαλι-
στικού μας κινήματος που παρά τα χτυ-
πήματα και τα σημεία των καιρών, εξακο-
λουθεί να στέκει όρθιο και δυνατό.

Έχουμε υποχρέωση απέναντι στις οικο-
γένειές μας, στους εαυτούς μας και στην 
κοινωνία που υπηρετούμε και ζούμε, να 
ανασυνταχθούμε και να διαμορφώσουμε 
εμείς το μέλλον μας, εκμεταλλευόμενοι 
προς όφελός μας τις τεκτονικές αλλαγές 
που συντελούνται στο Κράτος μας.

Η μοιρολατρία, η παραίτηση και η λογι-
κή του «ο πνιγμένος από τα μαλλιά του 
πιάνεται» που θέλουν κάποιοι μετά παρ-
ρησίας να μας οδηγήσουν,  ούτε μας αρ-
μόζουν, ούτε μας εκφράζουν.

trigonischr@gmail.com

Σ
υγκεντρώσεις, καταλήψεις, διαμαρτυρίες, ψη-
φίσματα, happenings είναι πια παρελθόν. Στα 
χρόνια μας, δυστυχώς έλαχε να γράφεται η 
ιστορία της κοινωνικής, οικονομικής και ερ-
γασιακής απαξίωσης σχεδόν όλου του κοινω-

νικού ιστού. Επιχειρήσαμε και εμείς ως κλάδος να αντι-
ταχθούμε. Σχεδόν εξαντλήσαμε κάθε μορφή συνδικαλι-
στικού παρεμβατισμού, ή έτσι τουλάχιστον πιστέψαμε!

Η αριστερά στη χώρα μας, αλλά και παγκοσμίως, 
φέρεται να πρωτοστατεί σ’ όλους αυτούς τους αγώ-
νες. Η ευρηματικότητα και αυτός ο ιδιότυπος δυνα-
μισμός που παράγει είναι τα αναγκαία και ικανά 
εκείνα στοιχεία για να κατακτήσεις τα δικαιώματά 
σου. Από την άλλη από τους συντηρητικούς, η στάση 
αυτή θεωρείται αμφιλεγόμενη, γιατί ο κοινωνικός 
αυτός ευδαιμονισμός που βιώσαμε ήταν επίπλαστος 
και δεν είχε διάρκεια. 

Αποδομήθηκαν, δηλαδή, βίαια όλες οι κατακτήσεις 
μας. Στα δυσδιάκριτα αυτά όρια των δύο θεωριών της 
δυναμικής υποτίθεται αριστεράς και του συντηρητικού 
εφησυχασμού, χτίσαμε το συνδικαλιστικό μας οικοδό-
μημα. Αναμφίβολα το κίνημα διεκδίκησε, κατέκτησε 
και κάποιοι απόλαυσαν! Ποιοι όμως; Αυτοί που έφυγαν 
και τα πήραν όλα; Ίσως. Οι ίδιοι αυτοί που τώρα τα χά-
νουν με την συρρίκνωση των συντάξεων; Πιθανόν. 
Εμείς οι λοιποί της υποτιθέμενης μισθολογικής και συ-
νταξιοδοτικής ωρίμανσης ζούμε την αβεβαιότητα. 

Α
φησα τελευταίους τους νεώτερους συνα-
δέλφους γιατί ουδείς ακόμα γνωρίζει το 
μακροπρόθεσμο βαθμολογικό η μισθολο-
γικό καθεστώς που θα επικρατεί τότε. Πο-
λύ πιθανόν η αβεβαιότητα να πλανάται 

ακόμα και σ’ αυτούς. Η όποια αποτίμηση ασφαλώς και 
επιβάλλεται κυρίως από μας τους συνδικαλιστές.

Η τρικομματική κυβέρνηση  αρχικά μας καθησύχα-
σε και διαρκούντος του χρόνου των διαπραγματεύσε-
ων με την Τρόικα, άφηνε σκόπιμα να διαρρέουν οι φή-
μες ότι από τα ειδικά μισθολόγια, αυτό των ενστόλων 
θα υποστεί την πιο ανώδυνη παρέμβαση! Αυτή η τα-
κτική ύπνωσης σε συνδυασμό με την απαθέστατη 
στάση των τριτοβαθμίων οργανώσεων Α.Δ.Ε.Δ.Υ. και 
Γ.Σ.Ε.Ε. δεν αποτελούν δικαιολογία για μας που μας 
έσφιξαν τον βρόχο της αγχόνης που εμείς οι ίδιοι στή-
σαμε. Ποτέ όμως δεν είναι αργά. Το κίνημα με την επι-
βεβλημένη συμμετοχή των νεωτέρων θα αναγεννηθεί 
απ’ τις ίδιες του τις στάχτες που σίγουρα θα σιγοκαίει 
ακόμα κάποιο μισοσβησμένο κάρβουνο.
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 Εμπρός λαέ, μη σκύβεις το 
κεφάλι…
«Το Μνημόνιο 3 είναι για …τρία. 
Πω, πω, τι μας περιμένει…Αν 

ήταν έτσι τα «ισοδύναμα», φαντάσου 
πώς θα ήταν τα …πολυδύναμα!

 «Γιοφύρι της Άρτας» θύμιζε η 
αναδιάρθρωση της Ελληνικής 

Αστυνομίας, μέχρι πρότινος. Ο νυν 
υπουργός κ. Νίκος Δένδιας, αίφνης 
το πήρε ζεστά, πολύ ζεστά το θέμα. 
Ακύρωσε τη μελέτη που είχε προ-
κηρύξει ο προηγούμενος, συνέστη-
σε επιτροπή υπηρεσιακή με πλήρη 
μυστικότητα και χωρίς τη συμμε-
τοχή της ΠΟΑΣΥ, καίτοι αναγνωρί-
ζει στην Ομοσπονδία την ειλικρινή 
της προσπάθεια από το 2000 του-
λάχιστον, να εισακουσθεί. Τώρα, με 
το γερμανικό …μαχαίρι στο λαιμό, 
και τις απαιτήσεις της τρόικας για 
περικοπές, δεν μπορούν να κάνουν 
διαφορετικά. Ελπίζουμε να βγει κά-
τι καλό και να μην την πληρώσου-
με πάλι ομαδικώς.

«Τι γίνεται με αυτές τις υπερατ-
λαντικές πτήσεις για τις επανα-

προωθήσεις αλλοδαπών; Οι εκφρα-
σμένες αγωνίες συναδέλφων μας, 
όσον αφορά τη διαχείριση των παρά-
νομων αλλοδαπών και την προσωπι-
κή ασφάλεια των συνοδών τους, πώς 
θα διασκεδαστούν; Τηρούνται οι κα-
νονισμοί ασφαλείας;

 «Με οργανωτική δομή του 
‘80 και μισθούς της δεκαετί-

ας του ‘60 καλείστε ν΄ αντιμετωπί-
σετε το έγκλημα χωρίς εκπτώσεις 
οι οποίες δεν μπορούν και δεν 
επιτρέπεται να γίνουν» είπε ο κ. 
υπουργός στους συναδέλφους 
που τιμήθηκαν για τη συμβολή 
τους στη σύλληψη του δραπέτη 
των φυλακών Τρικάλων...  

«Διαμαρτυρίες αστυνομικών και 
πυροσβεστών σε πολλές χώρες 

της Ευρώπης. Επίσης, το δικαίωμα της 
απεργίας είναι στην ατζέντα τους. Το 
συνδικάτο των Βάσκων αστυνομικών 

προσέφυγε στο Ευρωπαϊκό Δικαστή-
ριο στο Στρασβούργο με θετική εξέλι-
ξη, καθώς ο εισηγητής αναγνώρισε ότι 
παρά τη συνταγματική απαγόρευση, 
δεν είναι προδήλως αβάσιμη και πρέ-
πει να εφαρμόζονται και στους αστυ-
νομικούς οι ίδιοι μηχανισμοί και δι-
καιώματα, όπως στους άλλους εργα-
ζόμενους. Το θέμα απασχόλησε πρό-
σφατα και τη Γιουροκόπ, ενώ η 
ΠΟΑΣΥ είχε ξανανοίξει τη συζήτηση 
φέτος το Φεβρουάριο με το διευρυμέ-
νο Γενικό Συμβούλιο στη ΓΑΔΑ. 

 Και οι στρατιωτικοί στο χορό 
του συνδικαλιστικού αγώνα. 

Και όχι μόνο οι δικοί μας. Διαβά-
ζουμε ότι τα στρατιωτικά συνδι-
κάτα Πορτογαλίας και Ισπανίας 

πραγματοποίησαν πρόσφατα κοι-
νή συνεδρίαση στη Λισαβώνα για 
να αποφασιστούν τρόποι δράσης 
προάσπισης των συμφερόντων 
των μελών τους. Είναι προφανές 
ότι η κρίση αποτελεί πανευρωπα-
ϊκό πρόβλημα και ο νότος που ση-
κώνει το βάρος της, πρωτοστατεί 
αντιστεκόμενος.

« Ανευ σχολιασμού, παραθέτουμε 
τι είπε στη Βουλή για τους συνδι-

καλιστές ο βουλευτής της Χρυσής Αυ-
γής κ. Ηλίας Κασσιδιάρης απευθυνό-
μενος στην κυβέρνηση: «Να κάνετε 
αυτή τη σκληρή διαπραγμάτευση που 
είχατε πει και σας κατέκριναν μέχρι 
και οι δικοί σας και οι συνδικαλιστές. 
Και για τους συνδικαλιστές εγώ δεν 

τρέφω καμμία απολύτως εκτίμηση».

 Εύλογες αντιδράσεις προκα-
λούν οι μετακινήσεις από νο-

μό σε νομό για διάφορους λόγους, 
όπως επισημαίνουν τα πρωτο-
βάθμια σωματεία. Δεν είναι μόνο 
η καταπόνηση, είναι και η σπατά-
λη δημοσίου χρήματος. Φαντα-
στείτε τι ξοδεύεται π.χ. για τις με-
τακινήσεις από τη Σπάρτη στην 
Κόρινθο (πήγαινε έλα 280 χλμ), 
όπως επισημαίνει η Ένωση Αστυ-
νομικών Λακωνίας. Οι συνάδελ-
φοι που ξεκινούν από περιφερει-
ακές υπηρεσίες διανύουν συνολι-
κά από 336 έως 423 χλμ για να κά-
νουν τη βάρδια τους (!) με ώρες 
εργασίας έως και 15…

Μιλούσατε για αποκατάστα-
ση των ειδικών μισθολογίων 
των αστυνομικών που σήμε-
ρα «ξεριζώνετε». Λέγατε ότι 
θα στηρίξετε τις συλλογικές 
συμβάσεις εργασίας, ακό-
μη και για την μετενέργεια 
δίνατε υποσχέσεις, για την 
άμεση μείωση του ΦΠΑ στο 
9%. Αυτά λέγατε, έτσι κερδί-
σατε και με εκβιασμούς, την 
ψήφο του λαού.

Με τις περικοπές που γί-
νονται, εξοντώνονται όλοι 
οι ένστολοι που πολλές 
φορές εργάζονται κάτω από 
δύσκολες, αντίξοες και επι-
κίνδυνες συνθήκες. Πώς θα 
μπορέσουν να εκτελέσουν 
το καθήκον τους με τον ίδιο 
ζήλο, όταν δεν μπορούν να 
συντηρήσουν τον εαυτό τους 
και την οικογένειά τους; 

&Είπαν 
Εγραψαν

Αλέξης Τσίπρας
Προεδροσ σΥριΖΑ

Παναγιώτης 
Μελάς
βοΥλεΥτήσ 
ΑνεξΑρτήτων 
ελλήνων

εκΚΕΝΤΡΙκόs

ΠΑΡΑΝΕσΤΙ Οι συνάδελφοι κόβουν ξύλα για να ζεσταθούν στο Παρανέστι Δράμας. Αυτή την 
αντιμετώπιση τους επιφυλάσσει η πολιτεία, η οποία έχει άλλες προτεραιότητες. Αυτή είναι η 
αστυνομία που θέλετε και διαφημίζετε; Ή μήπως επειδή κόβετε τις δαπάνες, με την ίδια ευκολία 
νομίζετε ότι …κόβονται και τα ξύλα; Κύριοι της ηγεσίας ό,τι μας γυρίζει σε άλλες εποχές μας πονά και 
μας λυπεί. Όχι επειδή είμαστε φυγόπονοι, αλλά επειδή απαιτούμε τουλάχιστον αξιοπρέπεια. 
Ελπίζουμε να μην ζητηθεί πειθαρχικός έλεγχος για ανάρμοστη συμπεριφορά απέναντι στο …κρύο.

Αθήνα, 9 Οκτωβρίου 2012. Η 
Καγκελάριος της Γερμανίας 
επισκέπτεται την ελληνική 

πρωτεύουσα για να μας πείσει ότι… 
ματώνει η καρδιά της και ενδιαφέ-
ρεται για το καλό της χώρας μας. 

« Ήλθε, είδε και απήλθε», έχοντας 
εξασφαλίσει την ψήφιση στη συνέ-
χεια, του τρίτου κατά σειράν Μνη-
μονίου. Αυτή είναι η ωμή πραγματι-
κότητα, αυτό φωνάζει όλος ο κό-
σμος και το δυστύχημα είναι ότι το 
επίσημο κράτος, η ελληνική κυβέρ-
νηση υποστηρίζουν ότι εργάζονται 
για τη σωτηρία μας. Τα δίνουν όλα 
για τη «δόση», που όμως δεν αλλά-
ζει επί της ουσίας τις οδυνηρές συ-
νέπειες των οικονομικών μέτρων.

Το συνδικαλιστικό μας κίνημα, 
στάθηκε στο ύψος των περιστάσε-
ων και κάνοντας ό,τι μπορούσε, 

απαίτησε από την κυβέρνηση να 
θυμηθεί τις δεσμεύσεις της, αλλά 
και από την κυρία Μέρκελ, να λάβει 
υπόψη της τις θυσίες του λαού μας 
και να κατανοήσει γιατί αυτός ο λα-
ός εξακολουθεί να διαμαρτύρεται.

Είναι ιστορική η ανοικτή επιστολή 
που της απηύθυναν οι πρόεδροι των 
Ομοσπονδιών των αστυνομικών, 
των λιμενικών και των πυροσβε-
στών, σημειώνοντας ότι πρέπει «να 
αναζητήσει τους υπαίτιους της κρί-
σης όχι στα συνήθη υποζύγια, δηλα-

δή σε όλους εμάς τους φορολογού-
μενους πολίτες, αλλά στους λυμεώ-
νες του εθνικού μας πλούτου, σε 
όλους εκείνους που εξακολουθούν 
να θησαυρίζουν από την καταλή-
στευση του ελληνικού λαού, χωρίς 
να δίνουν λογαριασμό σε κανέναν». 

Ή μήπως δεν γνωρίζει η κ. 
Μέρκελ, ότι «τα μέτρα λιτό-
τητας και οι διαρκείς περι-

κοπές των προϋπολογισμών όλων 
των τομέων της οικονομίας δημι-

ουργούν ανασφαλές περιβάλλον, 
γεννούν εγκληματικότητα και δια-
φθορά, διαλύουν την κοινωνική 
συνοχή, πολλαπλασιάζουν τη φτώ-
χεια, αυξάνουν τους κινδύνους ατυ-
χημάτων με ανθρώπινες απώλειες, 
εν ολίγοις βυθίζουν την Ελλάδα σε 
βαθιά ύφεση, με ό,τι αυτό συνεπά-
γεται για το παρόν και το μέλλον 
εκατομμυρίων ανθρώπων».

Αυτονόητες οι απαντήσεις και αυ-
τονόητες και οι δικές μας διαμαρτυ-
ρίες διότι οι δήθεν σωτήρες μας, τα 

δικά τους και μόνο συμφέροντα εξυ-
πηρετούν. «Το έχει δείξει η ιστορία 
και εμείς ως λαός το γνωρίζουμε πο-
λύ καλά πλέον. Και ως αναπόσπαστο 
κομμάτι αυτού του λαού, του περή-
φανου Ελληνικού Λαού, εμείς οι 
Έλληνες Αστυνομικοί, Πυροσβέ-
στες και Λιμενικοί, συμμεριζόμαστε 
τις αγωνίες των συμπολιτών μας, 
καίτοι καλούμαστε ως εργαζόμενοι 
στον σκληρό πυρήνα των μηχανι-
σμών της κρατικής εξουσίας, να 
σταθούμε απέναντί τους ωσάν να 
έχουμε προκαλέσει εμείς την κρί-
ση», γράφουν στην επιστολή τους οι 
πρόεδροι των Ομοσπονδιών, έχο-
ντας ήσυχη τη συνείδησή τους ότι 
καλωσόρισαν την ξένη επίσημη με 
τον προσήκοντα σεβασμό, αλλά και 
με την αυτονόητη συνδικαλιστική 
τους παρέμβαση.

Όλα για τη «δόση»;
 ΑΤ-ΑξΙΕσ

( (μας πήρε το ποτάμι, μας πήρε ο ποταμός...
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